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Survey of existing vice and gambling situation in Toledo

and Luces County, Dhio, shows operating openly, indicative

of pay-off. Gertrude Billeter end Harry Cempbell, the

letter as Clarence Charles :liller, married at Bowling

Green, Ohio, 5/29/35, shortly zfter Gertrude intrcduced

to him a&s "Bob Brown"™ by Edward and Clara !.cGraw at whcse

houc: cf assiguzticn she was & ~call™ girl. McGraws

caused misrepresentations to be made in securing rcrriage [7%[
/

license, thus elrcuw:iveiting publication notice; lived at

McGruws for six months following marrisag

furnisles informetion that Joker Kennedr ce n
"plaz:: 1" Carmpbell in MeGraws., Edward end Clera llesrew
deny knowing true identity of Campbell, Goulet fz-iily
intimete associates of Campbell and wife, deny knowing
Campbell's true identity. Sheriff O0'keilly introiuced
to Campbell by Fred Goulet, and told "was in slot m=chine
racket in Cleveland" tlereafter dranX with hi:1 on wvarious
occasions., Sam Coker gssocisted witl Campbell in Toledo
since fall of 1935. Various places of residerice of mem-
bers of gang in Tocledo in 1934 verified, showing tte
Angus brothers eided in renting places, securirg fumie-
ture and acting as reference. Ruth Wells eaided Wynona
Burdette in securing medical attention, Algec hotel
registrations checked but no identifications mede as
hotel is "racket". Bert Angus "fronted" for Campbell
end Jimmie Wilson in securing automobiles in 1934, 3Bod
Reed, former bertender at Casino, reported to possess
deteils of murder of Dr, koran at the Cesino, and ariest
of some members cf mob in 1934 bv Toledo police and re-
lease through inflvence of Ted Angus with Captain George

.
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Timminey. E. R. Fralis, Clay Center, Ohio, reported to be
a "nut". Speed boats registered to Theodore Angus and Joe
Roscoe, but none to George Timminey. In interview of '
Fitzeerald at St. raul he advises of activities Toledo, and
associetion with Goulets prior to 1928 and his residence
with Belle Born at home Elwood C. Yonkers and Eileen Hoyt.
Says after being shot summer of 1933 he was nursed at home
Willie Herrison, Calumet City, Illinois. Alvin Karpis ad-
vises as to celling at and being at iicGraws, 2011% Adams
with Campbell end John Brock, also advises of being in
Toledo and Cleveland, but will not be specific as to
associetes. He denies Hebebrend, Petton and Noonan knew
his identity.

Letter of Speciel Acent in Cherge 3, J. Connelley, d=ted
et Chicsego, Illinois, 5/28/36 to ClevelanC Burezu office.



CATAILS: AT TOLEDQ, OEIO
This investigetion deals with the harbering sitvetion

at Toledo, Ohio, concerning itself with those persons

who harbored Doccharker and Alvin Kerpis in 1934, at
which time they were the only subjects under indictment,
the indictment heving been returned ey 8, 1934, and also those persons/
who harbcred Farry Campbell subsequent to his indictment on Januery 26,
1935, and harbored Alvin Kerpis in 1935 and 1336. 6 In view of the fact
thet Captain George>Timminey of thg¥Toledo, pyig%éoliqg‘nepartment ap-
peers to be i{nvolved, and perhaps dther officers’ of thet department as
well as Jamerfé'Reilly, present/Sheriff ofxlucas Gounty, Ohio, the in-
vestigation concerns itself also with the general vice conditions exist-
ing in the city of Toledo, Ohio, end Lucas County, as regquested in the
letter of reference of Special Agent in Charge E, J. Connelley, dated at
Chicego, Illinois, ley 28, 1936, inesmuch as the general situation which
permits gambling and prostitution to prosper in the open, indicative of
akpay-ofr, may involve Captein Timminey and Sheriff O'Keilly, and portray
generally thb’lar'txvinfigw_qgtq;cgment which made Toledo, Ohio, the haven
of memters of th Ba;ggr—KarPQE.gop when they were fugitives from justice,

A GEBLT™ LD VICE COIDITICH: I 0LEDO, CHIC AD

UCAS SCUTTTY, 130

Information furnished bm when
interviewed by Specimsl Agents E., J. Dowd and J. Ve ’ 1Ay 26,

1936, and asgain repeated to Speciel Agent in Charge E. J. Connelley in
the presence of Special Agents =, J. Wynn, Z. J. Dowd 2nd J. V. Murphy:

He ststed that during the days of Prohibition he operated

could sell rood beer an skey was thet he wa8 rurning under protection,
and ies payings 2150 to the city officers, /150 to the st=te officers, =nd
frer U200 to " 350 te the Federel officers per month,
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The reason he
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Angus came .to him and asked him for a "break" and he set him up in busi-
ness operating tke olq’ﬁtaéfﬁotq;, where he 80ld liquor and beer. He
peid the rent for the first month, furnished him witk beer and whiskey
and turned the key over to Ted. Since then Ted has made plenty of money
and is now running thﬁjﬁgw Casino near Toledo with his brother Burt, and |
has made plenty of money, ent to Ted for a loen of '
$100 and Ted turned him do said he did not have it.

’

tated that the New, Casino which is
orersted by Ted s2nd Burt Angus, is partly ovmned by Joq/ﬁoscoe and George
Timminey, city detective. Joe Roscoe owns thefiégdw§trqet Cafe, and the
Little Casino on Summit Street. Joe Roscoe 8lso runs a crap game at 631 |
St. Clair Streets Also Tuns & crap geme on Jeffersom Avenue, he believes |
in the 50C block. Herﬁ‘zang mensces this place. Joe Roscoe also runs a {
crep game in the 200 block of St. Clair Street, alongside of the Fort ileigs’
Kotel. The entrance to the crap game is through the restaurent alongside '
the hotel, and then walk throuch to tke back of the restzurant, throuch e
big dcor and upsteirs. Joe Rocscoe hess some kind of intersst in the restau-
rant.

Théfgin ball games in city of Toledo are all operated under

. Benjamin anéd Jog/:retti, whose headquarters are located at 504 fonroe
Street. In the basement of this address there is & printing press, where
they print rece horeg/éweepstakg tickets. These tickets ere sold arouncd
town for :1,00 end they are fakes, and anyone buying one of them never
gets any return on them. Bennié?ﬁarris, who hes his place at 120 Superior
Str: 2t is also in with Joe and Bengieﬁ?&etti in opereting pin ball gemes
in Toledo. Bennie Harris operates as e Mfront" a cigar stend end soft
drink perlor at 120 Superior, but has a big plece back of thLe cigar stend,
where they have a race horse boerd. Harris also sells tickets in a local

“lottery called)ﬂgioqks and Bonds", and tickets in this lottery pay 500 to
1 when you pick a lucky number. Harris has from 100 to 150 men selling

these tickets every daye.

Toq}forland, 129 iaunee Avenue, ioledo, operetes thg/leluxe
Saeles, and has the concession of pin bells only in Luces County. He
has the whole territory of Lucas County, and no ome else cen operate
in that county but him, Worlend also runs a roedhouse known es-#ill
Avenue Cardens or thedfugout on Hil}/Avenue, in the county, where they
heve besr, whiskeyr/CTap zames eng/roulet germes, Worlend alsc controls
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theygibt nz=chkine éonc=5sion in Lucas County end when he operestes the s

mechines he has out in places in the county from 700 to 1,000 machines. AN
These are five, ten and twenty-five cent machines. Allj@iﬁt mechines N
operate in Luces County, outside of the city of Toledo, pay off 1n money,
and the pin ball machines mlso pay off in money. ‘ 57‘./

stated that before th

ipto the rackets,
E4 £*Donn s W 8 now deceased, having

ied as a result of heart trouble. Tubbﬁxggggg~was in business with

Ed 0'Connell, and after O'Donnell's death, Tubby operated the slot mechine

business for lirs. 0'Donnell, his sister. After O'Donnell's death the

Licovoli mob muscled in on Tubby and demanded a one-third interest. Mrs,

O'Donnell was then up in }ichigan and when she heard about it she came

back to Toledo, and told Tubby tc heve the collectors and repeirmen go

out znd bring in one third of the slot mschinzs, then czlled in the

Licovclis and told tkem to teke the one~third of the m=chin ~et out,
as she did not want anything to do with them. btained
from the underworld, the Licovoli mob was broug rom Detrcit by Joe Rocscoe,

Geor-e Timainey, Addison}fﬁatchex (former mayor and present c¢ity councilmsan)
2nd Renny and Joe Tretti. Siortly after rz. C'Donnzll gave the Licovoli
moL ote=tiird of her elot mechines, 1Bther than sive them a ome=third

-

izter=:t in h r bu:tiness, she cuit the slot m=z=chine busin . ey

fter 1'rs. O'Donnell quit the slot machine business,
d they employed him long g
out the spots where the machines were located, then let him go. They paid

him #°5,00 a week,

. s
Fad no personal information about the protectick. ‘,&L
pay-off machines and pin ballc in the city of Toledo, but heard N A . .¢~

+vr2azh the underworld thet the Fretti brothers handle the peay off with N L

the city officials; that Addison Thatcher is the man they likely do - N
business with, and Thatcher makes the distribution to other officials. \,
George Timminey is head of the police vice squad, and very close to />

Addison Thatcher. The underworld information is that Fretti brothers

peid one amount of $50,000 to Thatcher, and then the Fretti brothers would
collect fron individuel operators and owners of machines. ¥Fe heard the
ray=off zsunte to fros 300,000 to ..330,000 a yesr for tlLe city of Toledo
Only o

In Lucas County, where Tom Jorlend is the only one heving \\

_»6in ball and slot mechine concessions, the pay=-off runs sbout $5,000 a

monit 224 i mede to Sherilf O0'Teilly. The _ev=-07f is now hen-~led witr

tie Sheriff direst by “Jorland. RE} Boyle, e rel-tive of Sherif” ('ieilly, -
ucad 1, ¢ollact or handle the p=y=-0off between TJorler” ané the ZShorilf,
L'=0ylz -rzs on the poyroll of both the tretti brothers ardéd Tom orleand.

g -



-

(

BT e, XD kL i A e DB T w R e N e R R TR L LT e ke ok ST e A S hG ARE eha o ko o S direman b g~ e < % rmemem e

7=1

0'2cyle used to driak heevily and wzs Le=rd to reszerk to & person who

t0ld him he had better not drink so much, or he would get "canned" d
%orland, that if they "canned""him they would not operate any more._
an

savs that Worland now handles his business direct with the Sheriff
nct through O'Boyle.

Hbefcre the present city Manager, Mr."@dy, took
office there were about ﬁft#xfhore houses operating in Toledo, but

none of them were closed when ’Edy took office, and since the "G" men
pinched Campbell in Toledo there are no whore houses being operated
openly in Toledo. When they did operate openly they had protection,

end Ted or Burt Angus collectad the payoff or protection money from

the whore house operators, and Ted and Burt Angus gave it to George
Timminey, hesd of the police vice squsd. Whore house operators paid
from £150 to $250 per mnt%mtﬂtign_mngy, depending on the number of
girls in the house. At the present time, since the "G" men arrested
Campbell, the whore houses are not opersted openly and seemed to be
closed, waiting to see what is going to bappen in the way of a cleanup.

Benn?-’&ranoff is not one of the Fretti brothers' crowd, and he
oper-tes = roce horse board, erzp zeme end lottery gaucs a2t & placed
czlled thg”Sukeye, 225 Superior Street. Aranoff is bucking the Fretti
brothers' crowd, and he weas recently arr._sted end his equiprient smesied,
trving to put him out of business. Things have been fixed up and Aranoffl
‘is now operatine egain., Arenoff used to be z partner ¢ Benny Harris,
but they split upe. ‘

min a subsequent interview with
Svecial Agents E. J. Dowd and J. V. Murphy stated as follows:

That Joe Roscoe is known as a five~g" and has & criminel record,

end he believed he served time in New York State. Roscoe

ers with a torch, and is a close friend of "Tip®U'lieill, "Tip"

tNeill is\one © SOUp™_men id the tountry. Jimig Hayes and
 %hey also operated a

. gﬁ!,ic;',}inty hed thaiégpitfs‘.cks 8 }_gv_elggd’,
\éz}nblin@ se in cleveland, @hd layes and 1’cGinty had en argument and

up and T'zyes came back to Toledo. Hayes was then runninc two or
three places in 'oledo where there was cavbling. /hile Eayes was in
Detroit attending the World Series baseball gmmes, and while in a night
club he was killed, After Hayes was killed Joe Roscoe took over Hayes'
places. No one was ever convicted of killing lleyes, and much money was
snent to keep =nyone from beine convicted.
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A “mrip™ O'Neill, Joe Roscoe and Jackyfier often went out on js?C!
obs together.
‘hen "Tip" O'Neill came to Toledo,
py ce on Southard Avenue where he hed a sweet-
. eart nxmed EBditkh Berry., Edith Berry has a girl in her hcuse named

[~ . ‘4}"Peaches" whom Tip elso liked, and the three of them often went out
together. Joe Roscoe used to go to Edith Barry's place with Tip O'Neill,
and O'Neill used to bring Edith and Peaches to Joe foscoe's home in wild-
wood ., 293‘32§22§~§533;3245_§Zpsy £irl pamed Ganey*Sroadway.
believes that al oe Roscoe's property is in the name of Gane
and Roscoe has several sasfety deposit boxes, their location not being
known, end they are likely in the name of Ganey Broadway.

B heard Joe Roscoe mention he had some safety deposit boxes.
(j' Roscoe are on spezking terms, Roscoe anpz=rently hes been warned by Timminey

h Pidentiﬁed the photograph of q. J.)/Fitzgerald
ew as Big Fitz., 4bout seventeen g Fit2

NoL L& OWLED, 2 keld 1,50 cases - out 400 ceses
of limor, and which he used in ning beer and whisksy from Cenzie, wss
—— sold by him to Argrystrow, ali=g Art the Baker, who made the purchese
for Big Pitz. Art the Beker hzad a split up with Big Fitz and burned the
boet, and e satchel of money was supposed to burn up with the boat, but
(:i Artg;pe Baker had removed the money, and left the satchel on the boat.

Vosdch o wWeu

rreg’Soulet used to live =t Zoint Plece, now & suburb of Toledo, and Big
Fitz roomed with Goulet.

Fred Goulet is married to Katg/IcDonald, known as Kate}g',ac
Fred Goulet is a former painter and paper hanger. Kate has a brother
known as Jack&ﬁack, who is now in a penitentiary, end will be out in
August, 1936." The mother of Kate and Jack is known as Qld Kate, and
she is now deceased. Her name was lirs. Kate l'cDonald. 0ld Kate was
convicted and served two sentences in the Ohio State I'enitentiary et
Columbus. 014 Kate hed a daughter, Nellzgfncnonald, and known as Nellie

Jdmck, who was a dope fiend, and who 18 ndw zlso deceased. Big Fitz

used to go around with Nellis.

s mmt KittyyKelly is in Bucyrus, Ohio with
Littledatr ewﬁiéy er, operating a rooming house. Little liack

— =14 Jew Snyi:r are membars of tle Couboy Ilill Ganz, and served tiie in
tiie Ohio St=te renitentiary for bank rouvbery, read

E ehout a#Asil truck robbery ci~arren, Ohio, in wilcil trhere was oae m-n

sti1ll out, end the description of the man wanted answered thzt of Little

ecvwe Little l'zck end Jew 3nyder are friends of Joe noscoe. Joe .wscoe

Jr %xnown to plece men on_Jobs eni to Su ouy on jobs himself. |

— e —
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Lik@®wJler (or~Tierre), a brother of Jack fier, is in the l;?tl

insurance business in Lorain, Ohio, and is a fix for "Tip" O'Neill

end Joe Roscoe, Who know him well, Mike is well know

Special ~gents E. J. Dowd and J. V.
Murphy that about four yeers ago £d-4icGrav and Babes¢Johnson, who
operate a sealoon at }ichigan and Ladison, got some men out of. Detroit
with the idea of kidnaping Clarencékﬂiena, colored, who is aA"fixer"
end reported to heve money, also Bep#retti, the pin ball and slot
machine man in Toledo, end due to these men finding out that Ben Fretti
had bodyguards, the kidnaping did not materiamlize,

e i ok ok ok ok ko ok ok oK

On June 1, 1936 Special Agente E, J. Dowd and J. V. ifurphy, in
connection with the operation of slot machinees and pin ball machines in
Lucas County, Ohio, conducted investications at the followine pleces in
Lucas County:

Harry I}’Smith, 538 Dorr Street, Toledo, Ohio, who operates

Amnittie's Truit 5tend et that zddress, and whe has been mentioned es

76 Elot rechine pey-ofT wes $60;000for <iTermem's two-ys-T period o©

pozsecssing infermation concerning the operation of slot mechines and tpin
bell mechines in luces County, vas interv ewed and cstated his businecs

is operating a fruit stand, and during the latter pert of 1935 for a
period of about four montts he worked, with his truck, as delivery men,

and plecing pin b211 mechines for~<iest Toledo ’lerchandise Company, opera-
t<d by a ''r. GuyBrecrer; that Shemrer had pin ball machines in the city
of Toledo, but nome in Lucas County., Smitk stated that he hes no inforna-
tion of his own knovledee that tnere is e payoff being mede to city police
or county officimls to allow slot machines and pin ball machines to operate
in Toledo end Lucas County, Ohio. He stated that !'r, Shearer gave out the
impression that he, Shearer, was paying Fretti brothers to protect his
machines, but also heard that Shearer is not paying the Fretti brothers.

He stated that all pin ball operators have a meeting once or more times e
month, and have 8 mutual underatanding not to encroach on territory or
places where each has machines placed. Smith stat:d that if there is a
pev-off bein~ made to allow slot machines and pin ball machines to operate,
e believes that Fretti brothers in Toledo would landle it, as they are

ti.e lergest operators of such machines.

Stith stated that Tom worlend operates most of the pin bell and
elot m~ehines in Luecas County, Ohio, and the Fretti brothers of Toledo,
operzte most of the rzchinss vithin the city linits. Swith fupriber stoto2
that it wes rumored thet whea Joseph gdmmermen wus sheriff ol Iaczs Sonmty,

—————
-

office, 4t this tize Jemes O'ieilly is Sheri®f of Luc=zc County, Chice
oo titCe BY

8
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Agents visited the following places in Lucas County where they ~
witnessed the operation of slot machines and pin ball machines, and upon
inquiry it wes ascertained that these machines are placed and operated on
a 50=50 basis. All machines observed, as noted below, pay rewards in cash:

—Tunch Stend at Chicago Pike and Hollaway Road, operated by C. T.

~7Hecht, Holland, Ohio, has two five cent and one one cent slot machines.

1hese machines bear sticker tags of DeLuxe Service Company.

~Young's Place, operated by 0, W. Toung at Chicago Pike and Eber
Road, /has one five cent slot machine. Inquiry developed this machine was
put in by Tom Worland, DeLuxe Service Campany, and Joe~Becker is the col-
lector, .

MHickey Inn, operated by F. I. Hickey on Chicago Pike, has one
five cent pin ball machine, bearing sticker tag of Deluxe Servics Company.

_Lodes Wayside Inn, operated by A.-Codes, on Chicago Pike, has
two five cent pin ball machines, Inquiry developed that these machines
were put in by Tom Worland, DeLuxe Service Compeny.

~Plum Garden, operated by P, G,~Flummer, manager, on Chicago Pike,
has one five cent pin ball machine, placed there by Deluxe Service Campany.

~Valleywood Golf Club, operated by C., J«O'Brien, manager, on
Chicago Pike, has two five cent slot machines and one five cent pin ball
mechine, in basement barroom, Inquiry developed that these mechines were
put in by Tom Worland, Deluxe Service Company, and Joe Becker used to do
collecting from them, but another collector is now handling these machines.
Agents examined a collector's duplicate collection sheet at this place,
which shows collection of $13.00 on pin ball mechine F155P and slot machine
§45¢, covering a three-days period.

—~Red and White Grocery, operated by John-Cassabon at corners of

Indiana, Illinois and Conant Streets, Maumee, lucas County, Ohio, has one
five cent slot machine, bearing sticker tag of DeLuxe Service Company;
also one one cent slot machine, which pays rewards in cigarettes.

_ _Holmes Grill, operated by Mr. Dale~Holmes at ecorner of Conant
and Dudley Streets, Meaumee, Ohio, has one five cent slot mathine, and one
five ocent pin ball machine, bearing sticker tags of DeLuxe Service Compenye

~Hi-Speed Gasoline Station and Cafe, operated by J. M. fodd ca
Telegraph Road near Ohio-VMichigan State Line, bas one five cent and one
ten cent slot machine in gesoline station office, and one five cent slot
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nachix_ze in the cafe. inquiry developed that these machines \ver_e’placed -

N/

there by the Deluxe Service Compeny, and Joe Becker and Chester Bunter
are the oollectors for these machines. Mr. Todd stated it is generally
known that if he or any other proprietor of a business attempted to put
in their own machines, they would have to pay Tom Worland, Deluxs Service
Company, or the Sheriff would confiscate the machines,

The"Roundhouse opereted by Mr. and Mrs. G, W.'Cretb, on Tele-
graph Road, has two five cent slot machines and one five cent pin ball
machine, bearing sticker tags oM—B Service Ceupany, Toledo. Also has
ons ome cent slot machine of WeE Service Company, the latter paying re-
wards in cigarettes, and is opexted on basis of 25/75 percent, the prop-
rietor of the place furnishing the cigarettes.

_Arabdb Service Station operated by Myron I.’*&rabb, eorner Alexis
and Telegraph Roads, has one five cent slot machine and one one cent slot
machine, which were placed there by Tom Worland. The one cent mechine
pays rewards in cash,

_~Tiplady Service Station, operated by ¥, E.~Tiplady, corner of
Telegraph Roed and Orville Drive, has one five cent and one one cent
machine, bearing DeLuxe Service Company stickers. The one cent slot
machine pays rewards in cash. Mr, Tiplady steted that if he put in his
own machines & Deputy Sheriff would come and take them out. At this
pPlace of business there is also one five cent tel-ball machine, which
is just a ekill game and pays no rewards. Mr, Tiplady stated that it
is rumored that the Sheriff of Lucas County gets $5.00 a machine per
month for allowing them to operate in the county,

—~Plotner Service Station, corner Warington & Telegreph Roads,
Clyde Centon, attendant, stated they had a one cent slot machine last
fall and a Deputy Sheriff took it out, stating the-Parent-Teachers
Association reported that school children were playing the machine.
The machine was placed by the W-B Service Company.

VETY S TP

}fd'op Fotch Lunch Stand, operated by a Mrs,yNedeau on Telegraph
Road, has one five cent slot machine, bearing sticker tag of DeLuxe
Service Companye. ‘

“Dizie Inn on Telegraph Road has one five cent pim ball machine,
bearing sticker tag of DeLuxe Service Company. No slot machines in this
placo. :

_~Capary Cottage, 4713 Detroit Avenue, Lucas County, operated by
B.’i’etereon. proprietor, has one five cent slot machine and one five cent
pin b211 mechine, bearing DeLuxe Service Coampany tags.

The -Bungalow operated by Wayne-Bddington, manager, 4712 Detroit
Avenue, Lucas County, has one five cent slot mechine placed there by
Deluxe Service Company; also one five ceni 6111 ball machine of Deluxe
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Service Company,
SERERER KRS

\ On l’ly 26, 1936 Agents ¥, J. Dowd and J, V. Murphy interviewed
James-Coleman; .Granada Gardens, Secor and Monroe Streets, which is outside
of the Toledo eity limits., It was noted at the time of Agents' inter-
view that Coleman has in his cafe, the Gramla Gardens, two pin ball machines
of nickel denomination, which pay rewards in cash, and not tokens. Also
he has one penny denomination mechine, which pays rewards in packages of
cigarefttes, Coleman said he does not own these machines, dut they are
owned and operated by Tom Worland of Toledo, who has the exclusive distri-
bution in the county of Lucas; that the machines are placed in the cafe on
commnission basis, he Coleman, receiving fifty percent of the take on the
nickel machines and seventy-five percent on the cigarette reward machine,
due to having to furnish the cigarettes. He stated the Ohio-Kfquor Con-
irol will not allow him to put in his own machines, claiming they will not
ellow him to operate a bar if his personally owned machines are in his
cafe, also no other machines but Worland's machines are allowed in any
place within the county. Coleman said that if he put in his own pin dall
or slot machines, the Sheriff or someone slse would come down and taken
them out and confiscate them.

Colemen said that pin dall and other mechines are handled in
the city of Toledo by Fretti brothers, who have enjoyed this conocession
for a number of years, and are the dbiggest operators, There are several
other small operators in Toledo,

It was noted that the pin ball machines at Coleman's place
bore a smanll sticker tag under the glass reading, "DelLuxe Service, 129

Maumee ,*

SRR EEESREK

The following investigation was conducted by Special Agents
E. J. Dowd and J. V., Murphy, relative to operation of slot and pin ball
machines outside of the city of Toledo in Lucas County, Ohio:

- Agents called at 129 Maumee Street, Teledo, the headquarters
of the DeLuxe Service Company, owned and operated by Mr. Tom Worland,
for the purpose of contacting Joe Becker and Chester Hunter, two of the
principal collectors for slot and pin ball mechines of the DeLuxe Service
Company. It was ascertained by Agents that these two men were out in the
field at the time Agents called, but had been ordered to come to the office
of the DeLuxe Service Company, and pending their arrival Tom Worland was
interviewed by Agents. He stated substantially as follows:

11
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That he has been a gambler for a number of years, and prior
thereto was in the real estate business; that a number of years ago he
operated a crap game at 609 Summit Street, Toledo, and then entered the
slot and pin ball machine business, He stated that at the present time
he 1s a_weteran of Foreign Wars, and operates the Dugout, a night clud
located on Hill Avenue for the benefit of the Veterans of Foreign Wars.
Agents questioned Mr. Worland relative to slot and pin ball machines
operated by him in Lucas County. He advis
not more than one hundred machines in wvarious places in the eounty. He
stated he also has some pin ines in the city of Toledo, but mot _
mOoTe n ten or een machines; that those loceted im Lucas County
outeide of the city pay rewards in cash and are of five cent denomination,
and the pin dalls pay only tokens as rewards, but the tokens are usually
cashed by the merchants where the machines are located, and the Deluxs

Serv ' takes up the tokens in exchange for eash. At request of
M“QZ‘;}M;‘%"E@W
Jocated, stating he B0 written record of their locations. While Mr.
Worland admitted that the operations of slot and pin ball machines are

1llegal, he, novertheleaa, denies that he i»s ing any of the eounty,
elity tate otection money to allow them to oparata,  He

does state, honver. that from time to time he donates money to thg,.cam-
paign funds of both-Repudlican and-Pemocratic parties.

Mr. Worland stated that the Deluxe Service Company is a trade

_name Wstered and all his slot and pin ball

“machines in Lucas County bear a sticker tag of Deluxe Service Company, _

and he 8180 allows Other operstors im Lucas County to place on their

machines the sticker tag of Deluxe oervice Company and his telephons

number, but does not charge the other operators for such service. The

other operetors using his telephone number pay a part of the telephone

bill. Mr. Worland voluntesred the informetion that he regularly files
an income tax statement, which is prepared by him and approved by a Deputy

Collector of Internal Revenue. In this connection he exhibited to Agents

a copy of his 1935 income tax return, which indicated a gross income of
6,680,00, and afterlegal deductions, on the net Income he paid a tax of

about $170,00, He advised that he keeps no records or dbooks im connection

with the revenue derived from his dusimess, but merely estimates his weekly
income. Mr. Worland stated he has no intersest in the slot and pin bdall

machines with the Fretti brothers or any others. Mr. Worland declined

to meke a signed statsment regarding this matter. Worland denied that

he was ever associated in business with the Licovoli mob, dut 4id admit

he received an invitation and 4id attend the wedding of Yonniyl.icovoli

at Detroft.
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Joseph ;{(Bgcker. address 2305 Caledonia Street, Toledo, Ohio,
was interviewed by Agents E. J. Dowd and J. V. Murphy at the Pederal
Building, Toledo, He declined to make a signed statement, dut stated
substantially as follows:

That he is a citizen of the United States, borm in Toledo,
OLio, August 24, 1893; that he is married and resides with his wife and
five children at 2306 Caledonia Street, Toledo; that he was a deputy
-hergy_%wmph Zimmerman, and
prior thereto was employed in Toledo as a die maker; that in about 1931
he started working for Tom Worlend ss repairmen on slot, DL‘—QM:E_“_‘_
and electric victroles, also did some collecting from such machines for :
Worlend. He stated that when he started working for Tom Worlernd, Worland
wae located at 509 Summit Street and operating under trade nemes of Deluxe
Service Company; that about 1932 Worland moved his business to a plece on
Erie Street where he remasined only a couple of months, then moved to his
present location at 129 Maumee Strest, where Worland owns the building;
t hat Worland operates at 129 Meumee Street, where he owns the building;
that Worland operates only in Lucas County, and all the machines are five
coent machines and pay rewards in cash,

Becker stated that he takes care of about fifty slot and pin
ball machines for Tom Worland, DeLuxe Service Company, keeping up re-
pairs on these machines and collecting therefrom; that he, Becker, person-
ally owns ebout Wm@_
WETCE are Yocated in various pleces in Lucas County; that he keeps no
written record of where either his or Worland's machines are located in
Lucas County, but depends entirely on his memory as to their locations;
that all his and Worland's machines beer a sticker tag of DeLuxe Service
Company, but he does not pay Worland for use of his trade name, but doces
pay & part of Worland's telephone dill for use of Worland's telephone. He stated
that all h$s machines, as well as Worland's machines ere placed with mer-
chants end others on a fifty-fifty baW
that he, Becker, services and collects from, Worland pays him 25% of the
income. Becker stated he purchased his machines from Tom Worlend, and
they are 014 machines worth from $15.00 to $25.00, for slots, and the
pin ball mechines from $30,00 to $50,00 each.

Becker further stated he has no commission under Sheriff Jemes
O'Reilly; that he does not pay amything to Sheriff/0*Reilly, and to his
knowledge dces not know any other person who i{s paying Sheriff O'Reilly
for protection. Becker eteted he earns from $40.00 to $45.00 per week,
He advised thet he does not operate any machines of any description in
the city of Toledo, and as fer as he kmows Worland does not operate any

13
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machines in the city of Toledo.

: While in the Granada Gardens talking to {__ig%lmn on My 26,
V Ny )(1936. Agents noted Becker, driving a 1934 £2fevrolet Coach, 1936 Ohio
) ‘1icense #9301 H, come in and collect the proceeds from the pin ball mechine.
N S T T |

On June 2, 1936 Chester A. Hunter, address 807 Alvison Road,
‘ Toledo, was interviewed by Special Agente E. J. Dowd and J. V. Murphy
at the Federal Building, Toledo. He declined to make a signed statement,
but stated substantially as follows:

| That he is a citizen of the United States, born at Klkhart,
Indiana, September 11, 1894; that he is married and bas five children,
} ( and resides with his wife and family at 807 Alvison Road, Toledo; that
; he has never been convicted of any offense. He stated that from 1916

to 1915 he was cashier and dookkeeper for the o0ld Home Telephone Compeny
i in Toledo, and prior thereto was employed by the New York Central Rail-
—_— road as a car trecer. He stated from 1919 for a period of about seven
‘ years he was employed by Jora*Benny in Northern Michigan ae a slot
machine collector and repaiman and from 1925 to 1928 he stated he 8014
insurence in Toledo, Bunter stated he went to work for Tom Worland in
1928, who operates the DelLuxe Service Company, which company owns and
operates slot, pin ball and vending machines in Lucas County, Ohio; that
. he worked for a period of a year, Or 80, as repairman, then worked about
‘ ) @ year and one-half for the JHi-Speed Gasoline Company. He steted that
| when he first secured employment with the Deluxe Service Company they
were located at 509 Summit Street, Toledo, but at present they are located
1 at 129 Maumee Street, Toledo. Hunter further steted he again entered employ-
ment of Tom Worland, the DelLuxe Service Company, as repairman on alot machines,
in 1954, and about seven months ago started doing collecting from slot and
pin dall machines for DeLuxe Service Compeny, and placing machines for them
in Lucas County.

' Hunter stated he takes care of twenty-six slot machines and
' thirty=four pin ball machines, at wvarious locations in Lucas County, of
( which be personally owns nineteen aslots and fifteen pin ball mechines,
and Tom Worland, DeLuxe Service Company, owns the balance; that these
machines are placed and operated on a 50-50 basis, he and the Deluxe
Service Company maintaining the machines in repairs; that he operates
——— his machines with Deluxe Service Company stickers thereon, and for use
of that service name he buys his machines fram the Deluxe Service Compeny
and pays $2.00 & month for use of the Deluxe Service Company telephone;
that for collecting from DeLuxe Service Company machines he receives from
that service company the sum of twenty-five cents each time a machine is
serviced. Hunter stated bhe is not acquainted with Harry Campbell, and he
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asver heard of Campbell having any slot or pin ball machines in either
Lucas County or Toledo., Hunter stated he does not pay any one any protec-
tion money to allow his machines to operate ummolester. He stated he does
not hold a deputy sheriff commission under Sheriff James O'Reilly. He
stated he does not pay income tax as his income does not require it,

REkRk kKK

Special Agents E. J. Dowd and J. V. Murphy conducted the
following investigation:

After observing that five cent pin ball machines are deing
openly operated in a mumber of drug stores, hotel lodbies, and business
places, in the city of Toledo, Ohio, which machines pay rewards in tokens
and these tokens being exchanged by the proprietors for cash, Speciel
Agents E. Jo, Dowd and J. V. Murphy called at the Amusement Games & Novelty
Company, 504 Monroe Street, Toledo, which name Agents noted appeared on
most of the pin dall machines, and there made inquiry for the proprietor.
There were several men playing cards at a table at this location at the
time Agents cslled, and upon Agents inquiry for the proprietor, ome of

the men arose from the table and stated he was Benjamin Fretti, one of
the proprietore. Mr. Fretti was interviewed conflidentially by Agents,

and although he declined toc make a written stetement, he stated in sub-

’ stance as follows:

He stated his name is Benjamin Fretti, age 46 years, married
and has three children, and his home address is #2 Kennelworth Drive,
Toledo, Ohio; that his brother, Josephfretti, whose residence is 3252
Parkwood, Toledo, and Ben Harris, a gambler operating the Superior Sports
Center, and himself are associated as partners in the slot and pin ball
machine business in Toledo, under the name of Amusement Games & Novelty
Company, and they also operate cigarette mechines in Toledo under the
neme of thaﬁ/stu Vending Company. The business is sonfined to the eity
of Toledo only, there being a gentlemen's agreement mot $0 operate in
Lucas County, Ohio, outside of the city of Toledo, He stated several
days ag¢ the Toledo newspapers carried a news article quoting Chief of
Police”s len of Toledo, to the effect that at the present time there are
about 4,000 pin ball machines operated in the city of Toledo, and the
article had reference to licensing such mafhines. He stated that after
this news article appeared he called at Chief of Police Allen's office
and discussed the matter with him, pointing out that there were, in his
opinion, not more than 1,200 such machines operated in Toledo., He
stated they have operating in Toledo nm&rggr’___r_a_cggr_se__m_gghim _
one hwﬂ&wwgtwenty-ﬁve ten
ball mechines, the race horse and one-ball mechines pﬁ‘r?w?ﬁmokeng,

————

Which are exchengsd by propristors for cash, and the ten-ball machines

e —

e— T —
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are only for smusement; that adbout a year and one half ago they opereted
in Toledo about three hundred slot mschines mow operating in Toledo or
elsewhere, At this place of interview Mr. Benjamin Fretti took Agents
%0 the second floor of his place of business and pointed out to them
about one hundred twenty-five slot machines stored, stating that he had
already s0ld or disposed of about one hundred seventy-five machines; that
the machines he has were originally purchased for $30 to $45 each from
the/itills Manufacturing Company, Chicago, Illinois. He stated that the
pin bell machines cost from $70 to $145.00 each, and that they have had
about twenty to thirty of them confiscated during the past six months,
none of which were returned to them. In this connection ha stated that _
scated the proprietor ted
and the Fretti brothers paid the fines, etc,, in comnection

th, He stated that neithar he por his brother has ever been ar-
in connecti t+ machines, but thet his brother, Josepk o

rested in connection with alot mechines
Fretti, was arrested about twelve years:ago for. the National
ibition A¢Y, wae convicted given suspended sentence and peaid a.,

T ine,
o

Mr. Fretti stated that outside of being associeted with his
brother, Joseph Fretti, and Ben Harris in the pin ball dusiness in Toledo,
he ies not associated and hers no interest with any other operators. He
did statedthaet he and his partners and the other pin ball machine opera-
tors meet one or more times a month toc discuss conditione in their busi-
ness, and to promote and iron out any difficulties that might exist. Also
at these mecetings, when necessary, they raise funds to promote and protect
tmmw
Toledo, and In #ndition he nsmed the following principel oporators and the
approximto mmber of machines they bhandle:

Louis Bouse, 405 Platte Street 100 pin ball machines in 'l'olodo,
Al Fetzer, 518 = 18th Street 7 - " b " "
~r¥ational Coin Machine Co., opereted
by Carl-Cooper and Mike Jamison,
L ] L ] [ }

Tryone Lake, Toledo 48
Merle-Tike, office of-;’O'Rourko Mtr,
Sales Co.,, Toledo

Donal3Feake, Bastern Ave., Toledo S5 one and ten pin ball machines;

.1aPlante, 318 - 18th St., Toledo S5 one pin ball machines;
‘oy“Kerr, Street address unknown,

Toleld:, operates vietrola machines
and 8 one pin ball machines;

Sam-Lupica, Bishop Street, Toledo 16 pin dall machines

Fred.Neal, sames office as.Fretti
Bros., Toledo 25 pin ball machines,

16
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In eddition $o the above, Mr. Pretti stated there are & number
S of small operators whose names he d4oes not recall at the time. He stated
o that Tom Worland, who operates th -Servics Company, 129 Maumee Street,

Toledo, 1s not now and never has been associated with FPretti brothers; that
) WoTlana Speretes only in Lucas County, Ohio, under a friendly agreement.
[}

He atwmwm_operatad on a 50-50 basis with the »
proprietor where located; that the sollector when he removes the proceeds
from the machine, makes the count in front of the proprietor af his repre-
sentative, and divides the even dollars on 50-50 dasis, and renders a eol-
lection receipt signed by the proprietor and collector, the original dbeing
retained by the collector and duplicate given to the proprietor. At the

end of the day the collector must account for the 504 of the total amount
of the slips, or receipts. Mr. Fretti stated they realize they are operat-

in 4 for t
reason do not keep the collection slips or receipts, but destroy them
™~ er the accounted for the 50% of the "take", He stated
“that his Tirm does Keep a set of books like other business firms, which
N~ i & necessary for income tax purposes; that last year his firm rendered an

income tax return and he did also as an individusl, these returns being
pTrepared and checked dy o Brown, Deputy Internal Revenus Collector at
— “roledo, T

e

Mr. Fretti further stated that meither he nor his brother ever
R s raised a fund ed to any city official in eonnecticon with Bis —
business; that they have pever been obliged to make a "pay-off" and does
not know anything about such. He statwd;howsver, that for a number of
[“ years he has dabbled in polities in Toledo, where he was born; that he

conptrols about 1,500 wotes, and from time to time makes contributions %o
both the Democratic and Republican parties, as well as to various churches

ang thariteble Institutiomss —

Mr. Fretti statad he has no financiel interests in any gamdbling
places in Toledo or Cleveland; that he has for a number of years known
Joe Roscoe of Toledo, Tom McGinty and Tip O°'Neill of Cleveland, bhaving
met the latter through the late Jimmie Hayes, He stated he does not kmow
Alvin Karpis or Harry Campbell, eand to his knowledge Harry Campbell has
- pever deen in the slot machine business in Toledo ox vicinity.

212 £ 22 L3 2

_/

———— e
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The following investigation was conducted by Special Agents
E. J. ¥ynn and H, B, Dill:

On June 7, 1936 Mr, Goorgt?\%olk. apartment #3, 4901 Summit
Street, while being interviewed along another angle of this case, stated
that prior t0 1932 he was engaged in the slot machine racket in Toledo,
Ohio; that he was employed by a man named‘Albright and his partoer,
Cuaowaudera, who both reside at Point Place; that he had a few machines
of his own which he 'had placed out at wvarious places, principally datleg
Joints; that Ipuis/gaas was then Chief of Police in Toledo, Ohio; that he
peid protection directly to Haas, being assessed a stipulated amount per
machine, usually $5.00 per week; that he knows that Albright and Saunlers
paid protection inasmuch as he, Volk, was at that time drawing $60,00
per week, afid on one occasion he received a pay envelope with $100.00 in
it, and when the men for whom he worked found their mistake they told him
to teke the money to the Chief of Police, and he personally took the $100
to the Chief; that he understood that Albright and Saunders paid Haas $100
per week; that each operator of slot machines in Toledo, Ohio, at that
time furnished a list of all machines working in spots, to Chief Hmas, who
levied tribute as a "fix"™ for permitting them to operate; that in the
event protection money was not pajid the mechines would be confiscated; that \

any policeman who dared to bother a "fixed" machine was reprimanded, and in
the event he continued to molest he was usually transferred to a “cemetery

" DPeat™; that the operators of the slot machines in such cases had mersly \

to eomplain to the Chief, who would so transfer a policeman or cause him to

be suspended for thirty or more days., He stated thet slot machines and pin |
ball games can only operate by virtue of a "fix"™ and that there is no doudt
that now, as such machines are so much in prominence, somebody is "fixed"

and in this regard, so far as the county is concerned, stated that, "You

know there is always dbut one chief man in the county”, meaning the Sheriff,

Louis Haas is the present Repudlican candidate for Sheriff of
Lucas County.

18
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The following is submitted by Special Agents E. J. Dowd and
Je Vo Murphy:

/
On May 29, 1936 the above Agents vieited tho;\Suporia:_Gnnter,

a smoke shop, located at 120 Superior Street, Toledo, where it was re-
portemhat Benny Harris operated a large
race track board. on entering the Superior Center cigar store there
was noted an open doorway emtering into a large room ajproximately 60 x
40 feet, which room was crowded. In this room a_gaco poru‘ book shop is
being operated, with boards extending the length and width of the room,
giving horses running in all races at six different race tracks in the
United States. Two men are kept constantly at work marking up odds of-
fered on each horse at each race, which information is evidently received
by telegraph, and is droadcast in the room by meens of a loud speaker.
There are oight employees behind a counter taking bets on the wvarious
races. In this room also is n.#Black Jack” and a Pwenty-One game in
9 n operation whenever players coms up to the table. There is also a
huck-A-Luck gams in open operation in the room. This is an unrestricted
gambu;g place, and open to the public without passes or identification.
120 Superior is a location in the downtown business district, and a short
distance from the New Secor and Commodore Perry Hotels.

L7d

This place is operated by Ben Harris, and current telepho
directory has listing o ephones in his name at this location.
Joe Roscos has an interest in this gamdbling
place, also that Ben Harris is associated with Joe and Benjamin Fretti, who

control the pin bdall game machines wit the city of Toledo, as rerloeted
by statement of interview wit

On June 2, 1936 Agents visited the.8uperior Sports Ceater,
120 Superior Street, at which time it was noted that this place was still
operating wide open to pudblic all gambling games above noted. In the
Sports Center smoke shop, through which entrance is gained into the gambling
room, there was noted one penny slot machine, which pays off in cash, one
nickel mechanical horserace machine, one pin ball nickel machine, and a
baseball score board and a Western Union tape ticket reflecting results
of bassball games, Discroet inquiry was made as to who furnishes the penny
slot machine and pin ball machine, and it was ascertained these are furnished

by the Fretti brothers, 504 Monroe Street, Toledo.

13



7=1

Upon nﬁuolf;mumuhed to Special
Agents X, J. Dowd and J. V. Murphy the following list of principal houses
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of prostitution and names of their operators, which are now being operated
openly in the city of Toledo:

50 Wabash Street, operated by llnudo%oblo. Informant states
Maude Nodle was ssnt to workhouse about year ago in cone
! nection with operation of disorderly housee
51 Wabash Street, operated by )largaret%(ﬁuuollo
46 and 48 Wabash Street, operated by Susie Moward,

832 South llth Street (back of dog pound) operated by Myrtle-MElonme.

49 Vance Strsst, operated by Roee)‘ﬁrqnetto._
43 Vance Street, operated by Mable Green.
925 Summit Street, oporatéd_ by Mable Green and her sister May feonard,

41 Vance Street, operated by Louisé"\gnith.
616 Lafeyette Street, operated by Kitty Diamond.
/golby Hotel, 729 Summit Street, operated by Joa:;’g!illor.

)ﬂkrord Hotel, 825} Summit Street, operated by wife of Iag:ﬂumer,
decoased,

\
936 Sumnit, operated by Bmma-Marvin, Informant stated Enma Marvin
served a term the Wopen's Federal Penitentiary in conneoc-

tion with 19 A’I_‘g_ledo mail robbeg.

(o T

COLORED GIRLS

-

S7 Vance Street, operated by Blon&éf\‘ktta.
131 S, Erie Strest, operated by-Baby Doll,
111 S. Erie Street, operated by B,~Fuller, e $5,00 house,

20
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_there are from four to six girls in
each of the above named houses, and most all these houses are located in i

the downtown district of Toledo, and there are a number of other places
scattered around Toledo, where there are one or two girls in each place.
There are also a mumber of places in Toledo which have no girls, dut
operate only as «€all houses. ed and Burt
Angus, who operate the New Casino s collect protection money from the
various houses of prostitution, which they turn over to city officieals,
through Captain of Police George Timminey.

of the above listed madams

or opera!ora of houses of prostitutionl, |!!e !o!lowing named might likely

furnish fnformation reletive to paying protection money to operste umnmoles-
ted:

Maude Nobdble, 50 Wabash Street,

Myrtle Malone, 632 S, 1llth Street,

Mable Green, 43 Vance Street,

"Baby Doll", eolored, 131 S. Erie Street, -
Emma Marvin, 936 Summit Street,

an)(i?ord, who now lives in a
red brick and sashington Streets, used to operate one of
the principal houses of prostitution, where she maintained at least
eight girls; that same time ago she refused to pay protection money, and
her house wes raided by the police and all occupants arrested, and later
the girls were ordered out of town, and were taken to the Michigan state

1ine and told nct to return to Toledo, Since that time Jean Ford has mot
been allowed tc operate she will likely
be a good source of information. rther investigation will be conducted

in this connection.

Skkg R RRRK

on 3ane 3, 195 QN - xot
Special Agents B. J. Dowd and J. V. Murphy at the-Plaza Hotel, Toledo,

and he stated that about four weeks ago he met George Timminey, Captain

of Police, Toledo, Ohio treet, and Timminey asked him if he
was doing asnything, {impiney
asked him how he would e tO0 run a place operatgd by Webber, Just

across the street at Walbridge Park, known &s the Jark Cafe; that he
informed Timminey he bed no money with which to buy drinks while "casing™ .
the plece, then Timminey gave him $2,00 and tcld him to look the plece

over end if it 0od, he, Timminey, would buy the place and finsnce
id not think that Tirminey

/
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was sincere in his statement, however, he took the $2,00 snd went to th
Peark Cefe, bought some dripks and looked the place over; that about a
week later he called Timminey at home of Mrs. Chester Marks, as he knew

thet Timminey was living at that place, and when Mre., Merks answered the
telephons she inforned I

that G not living
there and be had never lived at her hom is
generally known that George Timminey wae living with Mrs., Marks since $¥6

death of her busband, Chesteparks.

he stopped at Tom Worlend's place, uxe Service Company, 129 Maumee

Street, and talked to an employee of Worland by the name of-¥renk; that

at this time he noticed about £ifty pin ball mechines and a nuimbsr of slot
mactines stacked up in a roomo and asked Frunk where they came from, and ~
Prank info ey were not paying and they brought them in the
other day, earned the slot machines had
been brought in from places in Lucas County, Ohio, subsequent to the arrest
of Harry Campbell on May 7, 1936,

m-m Yonnie Lisovoll
of the lLicoévoll mob, was n Detroit, Tom Worland had a news item

in a Toledo newspaper steting he had been invited to the wedding; that
shortly after the Licovoli mob muscled in on the slot machine operators
in Toledo and vicinity, the Licovolis had Tom Worlend, Tubby Rouse and
the Fretti brothers move their businesses to a building on Erie Street,
and Worland was there about six months before hs moved to his present
location et 129 Maumee Street.

B L L

The following investigation was conducted by Speciel Agents
Je Vo Murpby and E. J. Dowd on June 8, 1936:

Emma Mervin, 926 Summit Street, at whose place one Burt¥ord,
Harry Campbell, and other persons mentioned later in this report, drenk
beer, was interviewed, She stated she is 52 years of age and separated
from her busband; that she has one grown son who is married, and resides
at her house, he being employed on one of the lake boats. She stated she
wae convicted in October, 1921 et Toledo, Obio, in Federal Court, on charge
of conspiracy to rob the mailhk at Toledo, together with Belen(’farrier
(deceased), Pearl Summers end Wanda Urbatis, and nine other defendants;
that she was sentenced to serve six and one-half years in the penitentiary
at Moundsville, West Virginia, and of thies sentence she served five years
and eight months, being released on February 8, 1927, Also she ststed she

22
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wag arrested and convicted for liquor violations at Toledo, once in the .
Federal Court, on which charge she was fined $125.00 and costs, and once _
in the State Court on which charge she paid a fine of $100,00 and costs.

Bmma Marvin also steted she has known Bert and Ted Angus for
g period of about ten years.

Bmna Mervin denied that she ever operated a house of prostitution
or call house, and the Toledo police bave not visited her since she has
been located at 926 Summit Street, but they 4id visit her place frequemtly
when she was located on Jackson Street and operated an upstairs drink parlor,
and their last visit at that location was to locate soms persons wanted for
forgery.

She admits being acquainted with and friendly to Captein George
Timminey of the Toledo Po%ico Department; that about one year ago a young
lady by the name of Deane Allen, now residing at the Victorie Apertments
on Monroe Street, entered a breach of promise suit against Timminey., She
stated that Timminey visited her and solicited her aid as his witness in
this suit, her testimony being to attack the charecter of Deane Allen by
testifying that on numerous occasions she, a convict, was in company with
Deane Allen when they had drinking and other parties with men. She admit-
ted to Agents she was going to do this merely as a favor for Timminey;
thet such testimony would be untrue, as Leane Allen, es far as she knew,
is a respectable person, She stated she did not appear as a witness for
Timminey in this suit, as it was settled out of court about last November.

N She emphatically denied thet Timniney or any other officers
or anyone else ocollected money from her for protection, and, while she
knows guite a number of madams of houses of prostitution, she has no
knowledge of any pay-off being made by them.

Miss Deane Allen will be interviewed in this connection at a
later date.

KRRk kkEk
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MRB(RIN} OF EARRY CAMPBELL SUBSEQUENT TO JANUARY, 1935

INVOLVING :

yd
EDWARD AND CLARA McGRAW; GOULET FAMILY; SHERIFF JAMES

O'REILLY: AND JOE ROSCOE.

As has deen previously reported, Barry Campbell, at the time
of hisd apprehension at Toledo, Ohio, on May 7, 1936, was occupying an
epartment at 2132} Monroe Street, with his wife, Gertrude, mext door

o thejGoulet Grill, the latter being operated by Fred and Catherine

4ou1.t§

The followingStatements were secured by Agents during the
eourse of this investigation at Toledo, Ohios

*"Toledo, Ohio
"May 21, 1936.

"MY NAME IS HARRY R. YOWLER, ege 63 years, and I own my
home at 109 Melrose Street, Toledo, Ohio, where I now reside
end have resided for the past 26 years, I was formerly en-
gnged in the electrical business as the)owler llectrical
Company in Toledo. T N

*] have known Fred Goulet in Toledo, Ohio, for about T~
eighteen to twenty years. He was formerly engaged im painting \
and paper hanging business up until about 1929, then started in
restaurant and bootlegging dbut never made much success at it,

"Fred Goulet operated a restaurant at Michigen & Monroe ~—— .
streeta, ‘I'olodo, and ha rking e restaurant called

ome time about October or November, 1935, I met Fred

Go e on tho street and he t0ld me he was openting a ocafe in
2100 ®lock of Monroe Street and wanted me to ocoms out and see
if I oould fix it so he could get some lights in the cafe, I
went out to the cafe to see about the lighting. During scme of
my visits to Goulet's Cafe during November, 1935, I sew the girl
"Gertie® in Goulet's Cafe with a man, and I believe that Fred
Goulet introduced me to this young men as dbeing Bolpmller, who
was married to Gertie. t tha
in the slot machine business,

*f was Tooking for someone to invest money with me in the
electrical business, and Fred Goulet mentioned that Miller hed
some moneye I told Goulet that I 414 not believe that Miller
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“hed enough money to afford to lose it if the electrical wenture

did not succeed. .

*During my visits to Goulet's Cafe on many occasions,
Sheriff O'Reilly was in the cafe, as well as Bob Miller. I
414 not see Bod Miller at the same table with Sheriff O'heilly
and when the Sheriff bought a drink bhe usually bought one for
all in the cefe or ‘'house.® '

*] was never in the apartment of Bob Miller and 4id not
know just where he lived, dbut understood he lived with his wife,
Gertie, near to Goulet's Cafe. During my meetings with Bob Millpr
in Goulet's Cafe he said very little and was very quiet. One
afternoon while at Goulet's Cafe and the Millers, who were at
the cafe, said they were going downtown, and I said I would ride
down with them es I was going home, I rode as far as the post
office, where I caught a bus home,

"At no time 41d I ever give either Bob or Gertie Miller
autbority to use my nasme as a reference. I have been shown a
copy of application for leese of premises at 21321 Monroe Street,
Toledo, signed by Mrs. Gertrude Miller, on which my name appears
as a reference. I have never hed an inquiry from anyone regard-
ing the Millers, and would not have recommended them as I did
not believe they had any money or were finencially responsible,
I know nothing about the Millers other than what Goulet told me
and he 4id not give me much information.

"7 have read the above statement, consisting of four pages
and seme is true and correct to the best of my knowledge and
belief,

YTITN- 3SES: (Signed) Harry R, Fowler

Edwerd J, Dowd

J. v. nmhy.
Special Agents, Federal Bureau of Investigationm,

Ue S. Department of Justice,
1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio,."

Rk kKR Kk kEEREK
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"Toledo, Ohio
"May 20, 1936,

"MY NAME IS GMEVIEVE_/_IO&IAIBHT. and I am the wife of Gerald

l Fosnaught and reside with him in apertment #3, 2132} Monroe Ave.,

Toledo, Ohio. My husband and I have resided at this address dur-

ing the pest year and five months. My husband is employed by the
Binghem Stemping Compeny ia Toledo.

*Prior to $he first week of November, 1935, a men and wife
by name of Mike"Cass and Hilde’Cass, occupied spertment f1 at
21323 Monroe Street, Toledo, which is just across the hallway
from our apertment, Mike and Hilda had femily trouble and they
801 their furniture and left espartment #l. Hilda told me when
she moved out thet she s0ld her furniture for, I believe, the sum
of $350,00, She said she told Mrs, Goulet she was going to sell
her furniture and if she knew of anyone who would like to buy .
her furniture, and Mrs. Goulet told her she knew of a young couple
who were looking for furniture, and later Mrs. Miller came and looked
at 1t and bought the furniture and peid her for {t. Mrs, Goulet
operates a cafe in same block, 2100 block of Monroe Avenue in
Toledo,

"Mrs, G.\ ¥iller, who purchesed the furniture of Hilda Cass,
moved into apartment #1, during the first week of Novemdber, 1935,
the exact day I 4o not recall, I did not see any men at this
apartment for about two weeks after Mrs, Miller moved in, and at
first I thought the apartment was taken by only Mrs. Miller, as
she had her name, ¥:iiller” on a card on door of apartment

#1. About two weeks after Mrs., Miller took apartment f1, a man
came there to live, which man I leter learned on May 7, 1936,
was arrested by Federal officers and was Harry Campbell, and was
said to dbe the bhusdand of "Mrs, Miller,"

*Both Mr, and Mrs. Miller, apartment f1, 414 not associate
with my husband and I, and as far as I know they never associted
with others in these apartments, and both were very distant at
all times, Hilda Cass t0ld me that Mrs. Miller told her she 4aid
not want to associate with any of her neighbors in other apart-
ments.

- *During the time the Millers occupied apartment #1, they

had visitors on several occasions. Esthez’boulet visited Mrse
Miller on a number of occasions during the afternoons and some
times in the evening. I saw Mr, Goulet, father of Esther, at
Miller s apartment on one occasion, when he was fixing the lights.
There were several men visited the Millers in apartment #l, but

I do not know who they were. One of these men I noticed was dark
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complexion, 30 to 55 years of age, about five fect five inches, med-
fum duild, droad shoulders, wore gray suit and gray soft hat., Was
smooth shaven and 4id not wear glasses., This man appeared to be
either an Italian or a foreigner. Another one of the strange men
who visited Millers apartment was adbout 25 years, sdout five feet
ten inches, about 160 pounds, medium complexion, smooth shaven, no
glasses, wore gray suit and 4i4 not wear hat or cap.

"On one Sunday, shortly before Christmas, 1935, I heard quite a

bit of talking and laughing in apartment of Millers, like a party
was going on in the apartment. I could not recognize any of the
vQices,

*T saw Mrs, Miller on two or three occesions and spoke to her,
dbut 4id not carry on any conversation. I met Mr. Miller several
times in the hallway but bs never spoke, and usually had his hat
pulled down and hung his head when he passed ms, He hardly ever
went out during the day., When he first moved into apartment #1,
Mre. Millsr never came out of the apartment during the day.

*I decame suspicious of the Millers because when pml%

m they would usually knock two or thr
then say, "Gert~, open up," ppened to start out imto the
hallway about the seme time someone started out of Millers apart-
ment, they would duck dback into the apartment. This also made me
suspicious of the Millers.

®*About 1 A. M., May 8, 1936, Mrs, Miller was returned to her
apartment. She had been taken from her apartment by the Federal
officers at time her husband (Campbell) was arrested by the Federal
officers early morning May 7, 1936,

"During the afternoon of May 8, 1936, two city detectives of
Toledo came to my apartment to talk to me about whether I had seen
any police officers visit the Millers in epartment #l, While these
two detectives were inside in my apartment talking to me, a knock
came on my door and on answering the door I saw two strange men
who appeared to be drinking as I could smell liquor and their speech
was not clear, One of the men asked, "Is Gert There?” I told him
he had the wrong apartment as she lived across the hall, This man
was stocky duild, adout 45 years old and wore gold rimmed glasses.
The other man was about same build and age, dut 4id not wear glasses.
These two men then went to apartment §l, Millers epartment, just
gcross the hall, and one knocked on door of apariment #1 and said
"Gert this is (giving name she does not remember) I have a friend
with me, Sit gight and keep your solace, and don't do any telking."”
This man talked im a loud voice and as my door was open slightly
I, as well as the two city detectives, heard this conversation.

We, that is, I could not hear anything seid by anyone within
Miller's apartment, and whoever was in that apartment did not edmit
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the two men, One of the detectives mentioned that the man who
talked at the door of apartment f1 was the right hand man of
Sheriff O'Reilly, The detective t0ld me what his name was but
I 40 not remember what it was.

*0n May 7, 1936 the day Harry Cempbell, who lived in
epartment #l1, as Mr. Miller, was captured several newspaper
photographers were in the hallway taking pictures, several of
then were out back of Goulet's Cafe starting to take pictures
of Scotch teryier 8ogs in a wire pen, and Mrs, Goulet came out
and said not%&ko pictures of the dogs ar she woulld eall Sheriff
O'Reilly as they belonged to him. QGoulet's Cafe is two doors
removed from the doorway to the apartments. I do not kaow
Sheriff 0'Reilly personally, but saw his picture in the newspaper
about May 7th or 8th, 1936,

*I 4o not know that Easther Goulet ever called Sheriff O'Reilly
by telephone the morning of May 7, 1936, about Campbell being
captured, I heard one of the newspaper reporters talking during
afternoon of May 7th and they said that Esther Goulet had called
the Sheriff about Campdell deing captured.

"Shortly after Goulets opened up their cafe in the 2100 block
of Monroe, my husband and I ate in this cafe on one occasion. At
that time the only ones in the cafe were Mr. and Mrs, Goulet,

*] have read the foregoing statement consisting of nine pages,
and same is true to best of my knowledge and bdelief,

WITNESSES /s/ MRS. GENEVIEVE POSNADGHT
Edward J. Dowmd A

J. V. Murphy,

Special Agents,

Federal Bureeu of Investigetion,

U. 8. Department of Justice,

1448 Stendard Bldge., Cleveland, Ohio,"

»Y, GERALD FOSNAUGET, was present when the above signed state-
pont was made by my wife, Genevieve Fosnaught., She and I have on
many occesions discussed the Millers in apartment fl. My wife aleo
t0ld me about what she related im above statement. I only saw Mr,
Miller on one occasion, and Mrs, Miller three or four times. One
$ims while I was in the hallway I noticed Miller, his wife, and
another man about same height as Miller, who appeared to be a
foreigner, apparently an Itelian. I have never been in the company

of the Millers 4o mot know what his business was, or who his associates

were.

/8/ GERALD FOSNAUGHT »
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. *Toledo, Ohio
"May 22, 1936,

*I, GERTRUDE _Bw{nm. make the following free and
voluntary statement to Bdward J, Dowd and J. V. Murphy, Special
Agents, Federal Bureau of Investigation, U. S. Department of
Justice, without any threat or promises having been made to me.
I make this statemeant because I wish to tell the whole truth
adbout this matter,

"My name is Gertrude Billeter Miller, age 20 years, born
at Toledo, Ohio, January 29, 1917, My maiden name was Gertruds_

dlleter, and on May 1935, I was married to a man known to
me as Clarence , and whom I called Bob Miller. We
were married at Bowling Green, Ohio.

"On May 7, 1936, I made a statement to Mr, J. P. MacFarland,
Speciel Agent in Charge, Federal Bureau of Investigation, Cleve-
land, Ohio, dut in that statement I 41id mot tell the whole truth,
I now desire to tell the whole truth and that is the reason I am
now making this additional statement,

"I attended and graduated from Sts. Peter and Paul School,
Toledo, Ohio, in 1928 or 1929, After finishing this school I
lived with my mother, Mrs. Gertrude Billeter, at Toledo, Ohio,
for several months. Then I obtained a job doing housework for
Mr., and Mrp<Trost, on Tecumseh Street, Toledo. I worked for
them about three months, Then I worked for some Jewish people
on Irving Street, Toledo, but I cannot recall their meme. I
worked there about a week. Then I went back to live with my
mother, While living with my mother, she decided to move out in
the country on account of the expense of living in tom. 1 de-
cided not to go out in the country with mother, and left homs.

"I was acquainted with Esther Goulet, who at that tims
lived on 16th and Monroe Streets, Toledo., I met Esther at a
dance, When my mother moved out of Toledo into the eountry, I
went to live with Esther Goulet. I went to work inm the-jpSlmar
Lunch, operated by Fred Goulet, father of Esther. I worked as
Paitress in the Delmar Lunch for my room and board. I believe
this was during the year 1933. I worked at the Delmar Lunch
for about three or four months, While working at the Delmar
Lunch I went to the rooming house pzerated by Mr. end Mrs. Rd.

“ McGraw, at 20113 Adams Street, Toledo, with Esther Goulet.

Esther introduced me to Mr. and Mrs. Bd MoGraw. On other oc-
casions later I visited at Ed and Clara McGraw's house, dut

went there for purpose of telephoning. The reason I quit work-
ing at the Delmar Lunch was because I had a quarrel and misunder-
stonding with Fred Goulet, the proprietor. I then got a job work-
ing forAMecks Tie Store as a clerk. I worked for that store
about eight or nine months. They are no longer in business,
After I lost my job at Hecks Tie Store in 1934 I moved with a
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girl friend and her husband amd baby, Harold and CatherinS/Krueger. -
I 1lived with them about four months, but on account of mot Baving -
any work, they could not afford to support me, and I moved from
their home, and went back to see Fred Goulet and he gave me a jod
sgain as waitress, At this time he was operating th aVardo, at
Central and Monroe Streets, Toledo. This place was located about
4000 block Monroe Street, I went to work at the LaYardo im the
spring of 1935, ,

*"While working at the LaVardo on May 9, 1935, I went over to
Clara McGraw's house at 2011f Adams Street. I went there to use
the telephone, and I saw some young man sitting in the room with
Clara, I started to leave and told her that I would use the phone
later on, and Clary seid, "No, come on in and I will introduce you
to ths young man, /be is just my cousin.,® I went in the room and
Clara McGraw intzoduced me to the young man as Gertrude, and said
his name was Rot™Bromp. I stayed there a while and had a bottle
of beer with them and telked a while. I t0ld Bob that I was working
at the LaVardo and he said he might drop in there some time., Two
deys later, on May 11, 1936, I again went to see Clara McGraw at
her house, and also to see Bodb, who was there. Bob made quite an
{mpression with me the first time I met him on May 9, 1935, I
stayed at Clara's house and had some beer with Bob and Clara, until
time to go to work at the IeVerdo., I went to work at 8 PM and Bob
drove me to the LaVardo in his 1935 Ford coupe. This same Ford
coupe Bob traded in on Ford sedan he purchased for me. I was not
with Bob when he bought the Ford sedan for me in the fall of 1935,

*On Sunday afternoon, May 12, 1935, I went over to Clara MeGraw's
house and met Bob there. He t0ld me Saturday that he would be at
Clara's house Sunday afternoon. I don't know whether or not Bobd
was living at Clara's house. Clara had told me that she wanted to
take some flowers and place on her mother's grave on Sunday, May 12th,
Mothers' Day, and wanted me to go with her, Bob drove Clara and I
out to the cemetery and Clara placed flowers on her mother's greve,
then Bob drove Clare and I to a greenhouse, where we got a flower
for my mother, and we went to motber's house. I then introduced
Bob Brown to mother and to0ld her that we were going to get married.
Bob had asked me t0 marry him while we were out riding Saturday
afternoon, May 11, 1935, and I told him that I would, When I told
Bob that I would marry bhim, be then told me that he would tell me
his right name, that it was not Bob Brown, but his name was Clarence
Charles Miller, He 4id mot tell me where he came from, He told me
that hews in the slot machine business. At the time Clara MoGraw
introduced me to Bob, she told me that Bod was a contractor,

"About May l4th or 15th, 1935, at Bob's request I moved over
to house of Clera McGrew, 20113 Adeams Street, Toledo, and Bot and
I ocoupied a room there together, and I quit my job at the LaVardo.
Clara McGraw knew thet Bob and I were not married while we were
living there together. After staying with Bob for a couple days,
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T told bim that I was not going to live with him unless we got
married, and if he would not marry me I was going back to work
at the LaVardo, On May 29, 1935, Clara and Ed McGraw, Bob Miller
end I drove in Bob's Ford coupe to a little town near Bowling Green,
Ohio, which I believe was Weston, Ohio., There Ed McGrew knew e man
by the name of JLivingston. B4 McGraw told Mr. Livingston thet
Bob and I wanted Yo get married right away without having to wait
five days, the required time in the state of Ohio. Mr. Livingston
t0l4 us that he thought he couléd fix it, as he knew a Justice of
the Peace in Bowli_gg, Green, Ohio, and he took us to see Justice of
the Peace Frank K, Smith at Bowling Green, Ohio, K4, Clara, Bod
and I went to the courthouse where Bob and I got a marriage license,
then went to Justice of the Peace Smith, who married Bodb and I,
as Mr. and Mrs, Clarence Charles Miller. Ed and Clara McGraw and
Mre Livingston witnessed the ceremony, and signed the marrisge certi-
ficate as witnesses.
"After getting married, Bob and I returned to Toledo, Ohio,
and lived at the home of Clara end Ed McGraw, at 2011} Adams Street.
We lived with the McGraws until some time in June, 1935, when Bod
bought a camping trailer and then Bob and I lived in this trailer
at home of my mother on Hill Avenue, Toledo, Ohio, until cold weather,
tken we moved back with Ed and Clera McGraw. We lived with them until
I rented the apartment at 2)323 Monroe Street on November 7, 1935,
"After Bob and I got married on May 29, 1935, one day we drove
over to the lLeVardo cafe and I introduced Bob to Fred Goulet as
Clarenc ller my bhusband., Clarence Miller was never called "Clarence,"
but went by the mame of "Bob"™ and everyone knew that I called him
that name. After this Bob and I often visited the LaVardo cafe
operated by Fred Goulet, where we ate and drenk. A couple months
before I rented the apartment at 2132& l[on%_s‘%;get_gﬂm:_z*_
%Mﬁﬂﬂgt_ﬂﬂ_jb%;ﬁ}%tho 210 ock on Monroe Street,
ere he opened up a place calle et's Grill, Bodb and I often
visited at Goupet's Grill to eat and drink., Some time in latter part
of October or first part of November; 1935, while Bob and I were
living at Clara McGraw's house, Esther Goulet left a note for me
in Clara's mail box, asking that I ocome to the Goule$ Grill to see
her. Bob and I went over, and Esther told us that a Jewish girl
and her husband were having trouble and had separated, and they had
an apartment at 2132} Monroe Street, and the Jewish girl wanted to
sell her furniture, Esther, Bob and I went to epertment #1 at
21327 Monroe Street and looked at the furniture. Bob asked her
what she would teke for everything in the apartment and just walk
out, and she said $250,00 and Bob agreed at that price. The Jewiab
girl still owed some money on the furniture, and I had Mrs, Goulet
to go with me and the Jewish girl to town and see thet everytlring
was fixed up, as I d4id not know much about such things. After
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getting the bill of sale for the furniture, the Jewish girl, Hilda
Cass, topk me over to the Michigan Hotel, where she introduced me

to a Mr sen, the rental agent for the apartment at 21321 Monroe
Street, and told him that she had 80ld her furniture to me and I
wae going to take over the apartment. Mr. Hansen asked me how many
was in the family and I told him just my husband and I, and he asked
what my husband 4id, and I told him he was a bartender at Goulet's
Grill, Mr. Hansen asked me where we were from and I told him Chicago,
Bob t0ld me that I should seay that we were from out of town, and the
only place I e¢ould think of at the time was Chicago. Bob also told
me to tell that he was a bartender at Goulet's Grill. About a day
or two later llr}v Ford, also rental agent for the apartment, came to
the apartment at 2132, Monroe Street, where I signed an epplication
for lease of the apartment. This was on November 7, 1935, according
to date of the applicetion. I 4id not know who to give as references,
and EBsther Goulet tcld me to give Harry Fowler, 109 Melrose Avenue,
and Jll{ O'Reilly, Goulet Grill, whiech I dide When telking to Mr,
Hensen he asked me what assurance he would have the rent would be
paid, end I told him it would be paid if my mother had to pay it.

At the time Mr. Ford came to the apartment to get me to sign the
lease application, I and Bob were not living there, but I was there
at the time cleaning the apartment. Bob and I continued to live at
McGraws and we did not move to the apertment from McGraws until
about a week later. Before we moved :nto the apartment I had Eether
Goulet live in the apertment to watch {t,

*"While Bob and I were living at Clare McGraw's house at 20113
Adams Street, Bob was away for several times, One time he was away
for a couple weeks, This wes shortly after we were married, Bod
just put some clothes in a bag and left and 4id not tell me where
he was going, and did not write to me while he was away, Bob was
gone for two days on anotker occasion. This was as I recall, a
short while before we moved into the apartment at 2132z Monroe
Street. Bob was not gone overnight at any time after we moved into
the apartment. Bod always oerried an automatié'pistol. He ocarried
it on his person in the waistband of his trousers, and at night while
living at the apartment he kept the pistol under the cushion of the
davenport in the living room. I mever seen him have any othe;)gqy.

"¥hile Bodb and I were living at Clare McGraw's house, one
evening while Bob and I were at Goulet's Grill, Bob went to the bar
to-get some cigarettcs, amd I was sitting at one of the tables.

{le Bob was getting the cigarettes, Fred Goulet imroduced Bob to
;:ﬁ\rfm,, Who was StEnding at the bar, I did nol hear what—
Fred Goulet said when he introduced Bob to the Sheriff, but I saw
Bob and the Sheriff shake hends. I knew the Sheriff, for while I
was working for the Goulets as a waitreep, I asked someone who the
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man was who cams in and bought rounds of drinks and left, and I -
was t0ld he was Sheriff O'Reilly., Sheriff 0'Reilly was in Goulet's -
Grill a number of times when Bodb and I were im the Grill, but the
Sheriff never szt at the same table with us. The Sheriff and Bod
always spoke, On the last day of voters registration, Bob took

two or three persons in his car to register im order that they

might vote. Bob talked to the Sheriff about dogs while at Goulet's
Grill, and Sheriff O'Reilly told Bob that he eoculd buy a Scotch
Terrier dog a%mll_xonn_ela and Bob bought a Scotch Terrier,
black color, at that kennel for me., That is the dog I now have,
Sheriff 0°Reilly never visited atoour apartment, . -

' "I have been showp photogrephs of Alvin Karpis, mllogéfgtx.
Fred Eunter, and SemAsoker. I recognize the photograph of Sam

Coker as that of a men I knew as Tommy/Prett. He came to our
apertment quite often., The other three persons I 4o not recognize
and tkey never came t0 our apertment at any time, On one occasion
Tormy Pratt ceme to our apartment, and a little nurse celled-“Bobbie"”
came to our apartment and asked if her boy friend Toumy was there.
Tomny left the apartment in compeny with this nurse “Bobbie".

Also my father, mother and two brothers visited at our apartment
several times., My brother Henry bdbrought his wife with him at one
time.

"While I was working at the Delmar Cafe for Mr. Goulet I made
the acquaintance of & cook ty the name of Daveg”Braddock, who worked
at Michigan and Monroe Streets. Later while Bob and I were in
Goulet's Grill im 2100 dlock of Monroe Street, Fred Goulet imtroduced
Deve Braddock to my husband Bodb, After my husband Bod wms arrested
on morning of May 7, 1936, and it became known to me that he wae Harry
Campbell, I was teken to Cleveland, Ohio, to office of the Federal
Bureau of Investigation, I was returned to my apartment early morning
of May 8, 1936, and during afterncon of May 8th two men came to my
apartment door and knocked, end I asked who it was, and one of them
said it was Dave Braddock from Michigan and Monroe Streets, 1
opened the door a eouple inches and recognized Dave Braddock, the
cook, whom I met while working at the Delmar Cafe. Dawé

Davé gaid he
bad a good friend with him who might be adble to help me, He said
8

Connell, a Deputy of Sheriff O'Reilly. This man Cannell told

mﬁgming end not to talk end to etick to my story. I
"told them to go away and leave me alone and &id not want to be

bothered and di4 mot need any help. I told him if he wanted to

tell anybody to do anything, to go to the police station and tell
them. Both these men appearsd to bave been drinking, and were partly
:lnto_x_icit_o_d.

——
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*At the time I marrjed Clarence Charles o’fa‘b" Miller (Harry
Cempbell) hs had a 19 !‘ord coupe, with Ohic7})icense, I believe
Noa BS54, I 40 not kmow whers he bought this car, as he had it
when I met hom, After we got married Bob mentioned about trading
the Ford coupe in on another car, and talked about a Ford sedan,
Some t;. about the first part of Novemder, 1935, I accompanied
Bob tg/feinsel (phonetic) Auto Sales lot in 'nolodo to see about
purchasing the Ford seden. Ed McGraw recommended that Bod got to
this automobile sales lot. They did not have a 1936 Ford sedan
on the lot, and we talked about what kind of a car I wanted. Bod
gave the salesman of this company an order for a 1936 Ford Deluxe
sedan, which was delivered about two weeks later. I was not
present when Bob paid for the car. When the 1936 Ford sedsn was
delivered I 4id not see anything more of the Ford, 1935, coupe,
and I presumed it was treded in on the mew car.

"The only time I left Toledo, Ohio, with my husband Bob was
on a month's fishing trip to’Silver Lake, Michigen, We left Toledo
about July ist, 1935, My brother Joseph accompanied us on this
trip, and stayed a week with us at Silver Lake, Michigan, and my
mother and sister came up for a weekend. My mother was driven
there by the boarder who lived at my mother's house, as she cannot
drive a car.

"Bob and I used to visit the Granada Gardens, a beer parlor
and cafe, which is opersted by Jim Colemen of Cleveland, Ohio.
Before I met Bob I knew Jim Coleman, who used to come into Goulet's
place, and I introduced Bodb to Jim Colemen at the Gransda Gardens.
On St, Patrick's night, May 17, 1936, Bob and I attended the ‘Dinty
Moore Dinner at Granada Gardens. There was a big crowd there, among
whom was Sheriff O'Reilly. Bob and I when we came in sat at Sheriff
O'Reilly's table, Sheriff O'Reilly talked with Bob and I and stayed
at the table until we finished eating, then he left the Granalda Gardens,
I 414 not know any of the other guests.

"My husband Bodb never imtroduced me to any one other than Toomy
Pratt} who I have been told is Sam Coker. Bob never got any meil, and
I never saw him write any letters. I never heard of him meking any
long distance telephone calls, and he never told me anything about
his relatives, or where they lived. On one occasion I asked him why
he 4id not take me to see his parents, whom he said were living, and
he said they were a long ways off from Toledo, but never said just
where. Bob never took me to the Casino Club, and I never heard him
talk about that elud, or ever heard him talk about knmowing Ted Angus
or Burt Angus. Bob never made any trips to Cleveland that I know of,

waAfter I married Bob Miller I became suspicious as to who he
might be, as he never talked about his people. However, I had no
knowledge of any kind that would cause me to believe he was other
then who he said he was. Bob had plenty of money at all times and
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was & good spender, and gave me money to buy anything I wanted,
He was never abusive to me, and 414 not 4rink to excess. The
first information that I had that Bodb Miller, my husdand, was
Harry Campbell, was when the Federal officers told me when they
arrested him on moraing of May 7, 1936,

*] have read the foregoing statement, consisting of five
other pages and this one, and same is true and correct to best
of my knowledge and recollection.

WITNESSES: /s/ MRS. GERTHUDE BILLETER MILLER
!ﬂ!ard Jo DO'ﬂ

J. V. "“rPh’
Special Agente, Federal Bureau of Investigation

U. S. Department of Justice,
1448 Stendard Building,
Cleveland, Ohio,
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"Toledo, Ohio, May 24, 1936,

"I, Chulu_l)fconnall, make the following free and voluntary
statement to B J. Wynn, J.V. Murphy and Edward J. Dowd, Special Agents,
Federal Bureeu of Investigation, U.S. Department of Justice without
any threats or promises having been made to me. I make this statement
because 1 desire to tell the truth about this matter, so far as I know.

"My name is Charles J. Connell, age 55 years and single. I
reside at the Francis Hotel, 317 - 12th Street, Toledo, Ohio., I work
a8 an Appraiser for Lucas County, Ohio, and em deputized as en Apprei-
ser ‘on each and every job. I carry a Special Deputy Sheriff Commis-
sion card, no badge or gun, issued February 18, 1935 by .Tgmu M.

>O'Reilly, Sherift of Lucas County, Ohio.

"About 10:30or 11:00 AM on May 8th, 1936, I stopped at Goulet
Grill, in tke 2100 dlock on Moproe Street, Toledo, to get some beer,
and trere met e man I knew as“Dave. We had quite = number of drinks,
end as there were quite a crowd around that locality talking about the
arrest of Harry Campbell in an apeartment in that dlock on Vonroe Street,
Dave mentioned to me that I ought to know Campdell's wife, as she was
e nice girl end had been around places where I had been end I likely
hed seen her and ought to know her. Dave suggested we go up to her
apartment anc I could get a look at her to see if I knew her. He
thought I might be interested in seeing her as I was comnected with
the Sheriff's Office, but I did not care sbout her. Dave went out
of Goulet's Grill, then came back and celled me to g0 with him to see
end teke a look at Cempbell's wife, I went out of Goulet's Grill with
Dave anc thought he hed her outside on the sidewelk, but he did mot,
and we went upstairs to second floor of an epartment in that same
block on Monroe Street where Cempbell's wife resided, and I stood on
about the fourth step from the top of second floor, where I could see
the door of an spertment where Dave rapped on the door and celled ber
by name and said that it was Dave, and when she put her hsad out of
the door in answer to Dave's knock on door, then I saw her face and did
pot know her, and then went on down the steps to the street., I 40 not
remember what DVave said to Campbell's wife. I have neber met either
Harry Campbell or his wife at any time,

"When Dave kept irsisting that I ought to know Harry Campbell’s
wire. I went with him to see who she was just from idle curosity, and
when she ceme to the door of her apartment in response to Dave's rapping,
1 hed po conversation with her.

"Ko doudbt I would not have bothered to even go with Dave to
teke a 100k at Campbell's wife if I had not been drinking considerabdle.
I had no intention to interfer {n any way with any officer in connec-
tion with the investigetion of the Campbell's matter, not to interfer

with or obstruct justice in any way.
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"] have seen Harry's Campbell's picture in the Toledo
newspapers afier his arrest at Toledo, but 4id not recognize him as
anyone I had sver ssen, I remember reading some time ago about the
kidnapping of a man by nams of Bremer, but do not remember who the
papsres said was wanted for thet job.

"I have read the foregoing statement consisting of ome other
page and this one, and same is trus and correct to best of my know-
ledge and belief,

' (Signed) _Charles J, Connel}l

WITNRSSBS:

/8/ B.J. Wynn

/s/ Bdward J. Dowd

/8/ J.V. ¥urphy -

Special Agents, Pederal Bureeu of Investigation,
U.S., Department of Justice, 1448 Standard Bldg.,
Cleveland, Ohio."™
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*Toledo, O.
May 23, 1936

"I, Fred Goulet, make the following free and voluntary statement -
to Edward J. Dowd and E.J, Wynn, Special Agents, Federal Bureau of Investigetion,
United States Department of Justice, without any threats or promises having been
made t0 me, I make this statement because I wish to tell the whole $truth about

this matter,
\
"I am S50 years of age, bdorn at Toledo, Ohio on Fedruary 8, 1886, I \

married Catherine Mc Donald et Monroe, Michigan in Jemuery 1913.

"] now live with my wife and daughter, Esther, age 22, single, at \
2130% Monroe Street, Toledo, Ohic. I ettended St. Jossph's Catholic grede.
school in my youth. After I greduated from this school I took & two years
business course at St. Francis de Sales Catholic School, Toledo, 0., and I
then went to St. John's College, Toledo, O., for three ysars from 1900 to 1902
and pursujed classical coursesafter which I went ¢to work for the Clover leaf \
Railroac at Toledo, 0., for a period of about a year, The next four years .
I kept dooks for my father who was in the coal business in Toledo, O. PR

s "1 then went into the wall peper business, with my brother-in-lew, .
John/ Boudrie (now confined im the Insane Asylum et Toledo, O) and contimued
in this business regularly until 1929. The work conzisted in primerily ;
hansing peper and interior decorating. Since that time I have done this !
sort of work whenever I eculd get 1t. :

*In 1934 my wife, Cetherine, opened a restaurant at 908 Monrove
$t., known as the Delmar lLunch, selling it out in November or December .
1934, and in January 1935 operated the Lavardo, & restaurant and beer
parlor at 4027 Konroe St,, moving from there about Octoder 1935 to 210
Monroe St., at whieh pleace we are now operating Goulet's Grill, = beer
parloe and restaurant., All the beer licenses were and are in the msme of
my wife Catherine Goulet.

"Prior to 1932 for about ten years I lived at 2712 -120th St.,
Pointe Place, six miles morth of Toledo, O, In Junme or July 1932 I moved
from there to 1801% Adems St., er I rented my Pointe Place house to
Jm’&gpﬂ, A gent for th g ckeye Brewlng Co.

' /

*In 1932 while living at 1801% Adems St., a friend of mime took me
over to 20114 Adams St., upstairs, to gst & drink, and there I mede the
acquaintance of Ed McGrew end later met his wife Clare McGraw, who lived
there. The McGraws were friends of Bert Ford who formerly owned and operated
a cafe at the adiress 2130 Monroe where we now operete as Goulet's Grill.

"While we were at 908 Monroe St., Gertie Billeter, who was known to
ny dauchter, Esther, came to work as & waitress, until we nmoved from there.
Shortly after we opened the new place 4027 Vonroe St., she again came to
work as @ waitress and lived with us, As far as I can recall, in Mey 1935, on
one Sunday, Gertie left the place an! was awey for over a week. She came back
with a man in e Ford Coupe and intreduced me to him, telling me his neme was
¥r. hiller, her busbeand. We sat down at a table and Niller told me that he was
in the alot mechine racket at Cleveland, O. 3 o]
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Peage Two (2) Stetement of Fred Goulet.
-

"Miller, who I knew as Bob Miller, Gertie having told me that wes his
name, ané Gertie, came to 4027 Monroe St., on several occasions to drink and
eat, anc the only other person who ever came in with them at that place was

Gertie's mother,

YAfter we mowed to Goulet's Grill at 2130 Xonroe 8t,, Bod and Gertie
sontinued t0 patronize us., Sometime after Christmas 1935, a tall slender
man with gold teeth began coming im with Hobd and Gertie, and the firat time
these three came in bob introdueed this mam as Tarmy. I have been shown a
photograph of Sam Coker, #14023, and 1 have signed my bame on the beck of
it. This is & photograph of the mean introduced to me dy Eob Miller as
Tommy. Tommy was ia the plece about six times with Bod and Bertie, amd e
eouple of tires alore. The last time . saw Tommy was about a week prior

to Mey 7, 1936.

"Iz Kovember 1935, Bob ¥iller and Gertie moved into an apartment
upstairs at 2132} Konroe, St., which was next door to Goulet's Grill where
he and Gertie lived until he wes errested on kay 7, 193, and I learned then
from newspaper reporters that he was Harry Campdell.

"Ehile 1jving at £132% Monroe St., bod _was in my place, Goulet's

Gril), and I jntroduced bim $0 She

and right after the introduction O'Reilly eallod me into the kitchen and

\

asked me who And what he was and what business he was in and 1 told O'Reilly
thet his name was Bodb #{ller and he was in the slot machine racket in
Cleveland, U, This was shortly after Gertie had imquired about a Scottie
dog, and Bob esked me if I could get him one and I called O'Reilly who said
he could get one, and O'Reilly delivered one and I turned it over to Bod
Killer who gave me $50.00 which I turned over to O'Reilly. I am not clear
as to whether I in fact personally gave O'Reilly the money. At the time
I fntroduced O'Reilly to Miller as stated above, it came about by ths
Sheriff asking who bought ths dog, and as Bodb Liller wes in the Grill I
introduced him. This was either in January or February 1936,

"O'Reilly was formerly & Captain im the Toledo, O. Police department.
I have known him thity five of forty years. I know that some years ago he
wae considered a 'camera eye', that is hed an eye for spotting crooks. He had
the reputation ia the police department of being able to spot crooks on sight.

*"Fully fifteen years ago I lived at 528 Brosdway in Toledo, 0.,
end I met Big Fitz, whoss photogreph I have just tdentified spd aigned ny
name on the reverse side, and who I now understand is Charles~Fitzgsrald.
he then ran 8 restaurant at Spencer and Prouty Ave., with his wife, Grece,

He end his-wife visited at my home.

of the State sbout that time., After he was in the penitentiary he sent me

1 recall he was arrested and taken out

a letter telling me I could go to his place in Toledo, 0., and get his clothes

for my own usse.

“Bo® Miller in his converstions with me never told me where he

ceame from other than Cleveland, O,,
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Page Three (3) Statement of Fred Goulet.

"On several occasions 1 recall that when there would be a crowd in
the grill, and Bob Miller would be there, O'Reilly would come in end oxrder
drinks for the house, but I never saw him single out Sob Killer and drink
with him alone or talk with him alonse.

"The above statement has bdeen reed to me, and I have signed my initials

to pages 1 and two, and my signature to this the third page,

18 true to the best of my knowledge and delief.

Witness:-
/8/ Edward J, Dowd
2.J. Dowd

[8/ E.J. Wynn
E.J. Wynn

ule ¢

The statement

et it

Special Agents, Federal Bureau of Investigation,

U.S. Department of Justice,
1448 Standerd Bldg.,
Clevelend, O, ®
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"Toledo, Ohio, May 23, 1936. -

"I, Esther Goulet, make the following free and voluntary statement
to J.V. Murphy, Special Agent, Federal Bureeu of Investigation, U.S. Depart- .
ment of Justice, without any threats or promises having been made to me. N
I make this statement because I desire to tell ths truth about what I know
oconcerning this matter.

"My nsme is Esther Goulet, age 21 years, born at Toledo, Ohio, Jenuary
10, 1915. I attended St, Jobns Catholie grade schoel at Point Place, Ohie,
and two years high school at Public High School at Point Place. Point Place
is & suburd of Toledo, Ohio. I reside with my fether and mother, Fred amd
Catherine Goulet, at 2130-1/2 Monroe Street, Toledo, Ohio, who operats a eafe
known a2 Goulet Grill et 2130 Monroe Street, Toledo. I was formerly employed

»Closure Service Col, Toledo, a manufacturer of bottle caps, but was laid off

about 2-1/2 weeks ago.

F"About three years ago I met Gertrude Billeter at s dance, At that time
she was 1iving with her mother in Toledo. At that time my father and mother opere-
ted a restaurent at 903 Monroe Street, called Delmar Lunch. About six months
after I met Gertrude, her mother was going to move from Toledo out into the
country, and Gertrude 413 not want to go to the eountry. I told Gertrude about
the Delmar Lunch, and told her she could come mnd live with us and work as a
waitress ir the Delmar Lunch for her room and board, and Gertrude came to work
for my feather and mother as a waitress in the Delmar Lunch the latter part of
1933,

"Later on my father and mother sold the Delmar Lunch and moved to 4027 Monroe
Styreet, where they opened up a cafe known as the Lg~ANardo. This was iz latter part
of year 1934. When Gertrude worked at the Delmar Lunch, she quit and got a jod
at the Heck Tie Company in Toledo, where she worked for sbout six months, but con-
tinued to 1live with us.

"After we opened the La Vardo cafe Gertrude ¢ame to work at the La Varde
88 @ waitress, and worked there until about first week of May, 1935. She left
out home at that time, which was at £017-1/2 Adams Street, and d41d not ahow up
until the night of Msy B9, 1935, when she came to the La Vardo cafe with a
young man end Clars McGrew, Clara MoGraw operates s rooming house with her
bhusband Ed McGraw, at 2011-1/2 Adams Street, Toledo. Gertrude fntroduced this
young man to me as Bob Miller her husband. She said in presence of Clars McGrew
that she and Bod Miller, Clera and her husband, Ed McGraw, went to Bowling Green,
Ohio, and she, Gertrude, end Bob Viller were merried, We 4id not know where
Gertrude had gone when she left our home 8he first part of May, 1935.

"Xy father and mother bave known Clare MeGrew sbout three years,
but have known Ed McGraw a mumber of years, Ed and Clare McGraw operate a
rooming house at 2011-1/2 Adems Street, Toledo. I do not know anything about
the character of houss they operate. 1 have been to Clara's house several
times to visit her only as & neighbor. Gertrude told me she and her husband,
Bob Miller, were living at Clare McGraw's house. I visited them there many
times. I never went to Clare's place with any men friends. Bobdb killer told
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Statement of Esther Goulet. Page #2.

me he hed ‘a lot of slot machines. I never knew his occupation. Bob used to
sit around the La Vardo cafe and talk about alot machines, and said he had soms
in Cleveland, KEe never mentioned he had any slot machines im Toledo.

"In October, 1935, my parents moved their ecafe from the LaVardo,
4027 Monroe St., to 2130 Monroe Street, where they are now operating a cafe
known as Goulet Grill., My father, mother and 1 reside over the Grill, and pour
address is 2130-1/2 Konroe Street, A short time after opening the Goulet Grill
at 2130 Monros Street a Jewish girl named Hilds came into the Grill end said
she and her husband hai an apartment at £132-1/2 Nonros Street, and they hed
quarreled and decided to ssparate, and she wanted tc know if we knew of anyone
who wanted’ to buy her furniture. 1 told her I knew of a young cauple who had
recently merried and they might buy her furniture., Hilds said she would have
to have cash, and I said I believed they could pay cash. I hed {n mind Gertrude
and her husband, Bob Miller., While Bod Miller seemed t0 have money, he never
spent 1t recklessly or fleshed any big rolls of money.

"The following morning Gertrude and Bob Miller ceme to the Goulet
Grill and I told them about the furmiture the Jewish girl wanted tosell, and
I went to Apartment #1, 2132-1/2 Monroe Street with Bob and Gertrude to see
thefurniture. Gertrude ssid they would talk over the matter before they
decided to buy it. I was not present when they bought the furniture a couple
days later. About the first pert of hovember, 1935, a couple days after
Gertruie and Bob Miller bought the furniture of the Jewish ¢irl Hilde in Apart-
ment #1, 2132-1/2 Konroe Street, a Mr. Ford, in charge of renting the apart-
ments &t tbhat address, came to Apartment #1 to have Gertrule £ill out a lease
application for renting the epartment. I wes with Gertrude at the time when
¥r. Ford called. Bob Miller was not there and I do not know where he was.
Mr. Ford had Gertrude fill out the lease form for renting the spartment, and
Gertrude did not know who to put down as references, so I told her to show
Harry Fowler, on Melrose Avenue, and Sheriff O'Reilly and the Goulet Grill.
The reason I told her to show these references was bscause thsy were persons of
good reputation.

*Gertrude and Bod Miller di¢ not move into Apartment #1, 2132-1/2
Monroe Street for about a month or six weeks after they rented it. Gertrude
ssked me to stay in her spartment to watch it, and I slept there until they
moved in. I saw Bob Miller most every day when he came to Goulet Grill. He
could have been absent a couple of days without my moticing it.

®*Shortly after Gertrude and Bod Miller moved into their apartment at
2132~1/2 ¥onroe Street, one day while Sheriff James O'Reilly was in the Grill,
Bod and Gertrude ceame in and my father introduced Bob to Sheriff O'Reilly as
Bob }Yiller., Sheriff O'Reilly hes known my parents for ebout 40 years, end hes
known me since a am2ll child.
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Statement of Esther Goulet, Page #3,

"Sheriff O'Reilly often cams into the Grill and would buy a round -
or two of drinks for those in the Grill, but he usually took a eigar for him- -
self as he said the Doctor told him mot to drink alcoholiec liguors. Bod and
Gertrude Miller often ate in the Goulet Grill and many times while they were
there the Sheriff came in. Sheriff O'Reilly has my father taking care of
some of his dogs, and now is caring for two Scotch Terrier dogs and one Wire- _
bair Terrier. Sheriff O'Reilly also hes a mumber of other people im Toledo
taking care of his dogs. I understand the Sheriff has about 30 doga. One day
Bob® Miller fnquired of the Sheriff where he could buy a Scoteh Terrier, and the
Sheriff told him he could get one from the Caswell Kennels. Bob Miller bought
a Sootch Terrier for Gertrude from that Kennel., It is black color.

"When Gertrude first drought Bob Miller to the La Vardo and introduced
him as her bhusbend, he was driving a late model Ford coupe with Ohio license on
same, but I do not remanber the license number. Some time after I met Bob,
Gertruie told me that Bob bought her a house trailer and that she and Bobd lived
in the treiler at her mother'’s home during the Sumner of 1935. Some time during
the winter of 1935-1936 Bodb and Gertrude got a 1936 FPord sedan, and I did not
see they use the Ford coupe any more, and don't know what becams of the coupe.

"On about thres occasions when I went to apartment of Bob and Gertrude
at 2132-1/2 Monroe Street to take them bottled beer or cococola, which they order-
ed from the Grill, there was a fellow there whom I was introduced to. His name
was Tomxy Fratt. 1 have been shown » photogreph of Sam Coker und it looks like
Tomxy Pratt. Tommy Prett never had a girl friend with him at Gertrude's apart-
ment, and I never seen him with a girl., Gertrude told me that Tommy Pratt hed
a girl friend by name of "Bobbie™, who was a nurss. I have been shown phote-
grephs of Alvin Karpis, Fred Hunter and ¥ilton Lett and do mot recognize them,
and have never secen them at any time in company with either Gertrude oy Bod
Miller. Other callers at Bob and Gertrude's apartment were Gertrude's dbrother
and wife, Henry Billeter end wife; also Gertrude's mother, Mrs. Gertrule
Billeter. An 0ld school chum of Gertrude's by name of-Jeanette called there
one time with her husband, There was no signal knock to get imto Gertrude's
epartmsnt, snd often Bob Miller ceme $0 the door to edmit the caller,

®After Gertrude rented this gpartment I made a eard and placed it on
their spartment door, placing om the card "0. Miller". I was staying there alone
at request of Gertrude befors they moved in, and i had no particular reason for
putting only Gertrude's name on the door card. I never et any time knew the
true nsme of tob Miller or that he was & wanted oriminsl, anc did not know on
the dey he wes arrested om May 7, 1936, that he was Harry Campbell until i saw
it in the newspaper., 1 did mot refuse to allow newspaper photogrephers to
take pictures of Sheriff O'Reilly's dogs in resr of the Goulet Grill, amd I did
not know they attempted to take pictures of the dogs.

"Bob Miller told me that his parenis were deead. Es never tola me direct-
ly where his home wea, but Gertrude tolc me thet Bob came from Custer, Ohio,
where he had a farm. I have neber heard him mention Oklahome. Bob said he
hac never been merried before.
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Statement of Lksther Goulet, Page #4.

*I have read the above statement, eonsisting of four pages and this
one, and same is trus and correct to dest of my knowledge and recollection.

{Signed) _Esther Goulet

WITNESSES: :
/8/ _J.¥. ¥urphy

/8/ Edward J, Dowd

/s/ E.J, Wynn _

Special Agents, Federsl Bureau of Investigatiionm,

U.Ss: Department of Justice, 1448 Standard HRldg.,
Cleveland, Ohio."*
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®*Toledo, Ohio, May 23, 1936,
*I, Edward NoGrew, make the following free and voluntary lgtg_-
mjgj to J. V. ¥urphy and E. J. Wynn, Special Agents, Federal Bureau
of Investigation, U. S, Department of Justice, without any threats
or promises having been made to me, I make this statement because
I wish to tell the whole truth about this matter.

"My neme is Edward McOraw, age 51 years of age, born at Worcester,
Mass., January 16, 1886, I am married, but have no children, I married
my wife Clara in 1919, I attended Saint Raphael's Catholic grade
school at Worcester, Mass., and quit school at the fourth grade. I
came to Toledo, Ohio, about 33 years ago, I drove a delivery truck

‘cGettigan Cartage Company, 500 block Washington Street, Toledo,
for about 14 years, and later engaged in cab business with my brother,
Stephen McGraw, now deceased, operating theMcGraw Cab Company., I
was in that business during 1918, 1918, 1920 and 1921, and then oper-
ated a soft drink saloon at 395 Door St,, Toledo until 1924, After
that I operated the Stag Hotel near Morris and Werd Streets, Toledo,
for about a year, when the building wes condemned and has since besn
torn down. While operating the Stag Hotel with artner, Heinie
Billeter, an uncle of Gertrude Pilleter, I was hit¥an esutamobile and
my beck broken, Since then I have done little or no work of any kind.
I spent about three months in Mismi, Florida, living pert of the time
at 153 Northeast 4th Street, and the remainder at a hotel, recovering
from my iajury.

"After becoming injured I purchased a place and remodeled it
into a rooming house at 930 Erie Street, Toledo, and moved from that
place in 1933 with my wife Clara to 2011-1/2 Adems Street, Toledo, where
we now reside and operate a "Rooms for Rent™ house., This plece is
where & man ocan bring a woman for party purposes,

*In 1917 I pleed guilty in Common Police Court at Toledo, Ohio, to
possession of stolen property - one sutomobile tire - end was sentenced
to serve one to seven years in Ohio State Penitentiary et Columdus,
Ohio. I served 13 months of this sentence and was peroled, While I
operated & soft drink salloon at 395 Door Street during 1921 I was
arrested for bootlegzing and convicted in Federsl Court at Toledo,
and sentenced to serve three months in Canton, Ohio, Workhouse, After
my release on this sentence I continued to opsrate the soft drink
saloon at 395 Door St., and was in 1931 again arrested for bootlegging
and convicted in Federal Court at Toledo and sentenced to serve eight
months in ~ayton, Ohio, Workhouse. I served seven months and ten days
of this sentence and was released.,



™~
ol

7-1 "~

*"While operating the Stag Hotel in Toledo and after I was
injured in year 1926, I was arrested fortbotlegging and convicted in
Federal Court at Toledo and sentenced to serve thres monthe in Dayton,
Ohio, Workhouse, . .

*In fall of 1926 while at Miemi, Florida, recovering from my in-
jury, when I returned to Toledo, Ohio, I shipped a trunk loaded with
fine whiskey to myself at Toledo, and when it was delivered to my
apartment at the Eastman Apartments, 16th and Vermont Avenue, and
after 1 had paid the .express charges I was arrested when I came to
the apartment. The liquor was confiscated and I was convicted in
Federel Court at Toledo and fined $50 and costs, The foregoing offenses
and convictions are the only times I have been convicted and sentenced
for violations of the laws, .

"Since we have been operating the rooming house at 2011-1/2 Adem
Street, Toledo, on various occasions I recall that both Gertrude Bile
leter and Esther Goulet have came to our rooming house §0 have dates
with men. I never knew of Sheriff 0'Reilly coming to our rooming house
I do not stay at the house all the time, as I often go out and play
cards, and when I am away from the house my wife, Clars, looks after
the house, J////

®*The first time I ever saw Harry Campbell was when he came to our\:
rooming house at £011-1/2 Adsma Street with a girl, I believe, Gertrude
Billeter, My wife Clara introduced him to me as Bob Miller, a con-
tractor. This was some time the first pert of May 1935, This man Bod
Miller and Gertrude Billeter got a room and roomed at our house together
for a period of about two weeks before May 29, 1935, on which date they
were married at Bowling Green, Ohio, / p

*0n May 29, 1935, my wife Clara and I accompanied Bob Miller and
Gertrude Billeter, in Bob's 1935 Ford coupe, to Weston, Ohio, where I
contacted a man named Livingston whom I used to know in Toledo, when
he operated a rooming house in the 1800 dblock on Adems Street, which
has since been torn down, The Ohio State laws require persons who desire
to marry to give five deays notice Wefore & license is issued, and be a
residehce of the county in which they are married, and as Bob Miller and
Gertmde Billeter wished to get married at once, Livingston agreed to
aid them and represented that he was an uncle of Gertrude at the time
apnlication was made for the license, They obtained a marriage license
and we went to Justice of the Peece Smith in cowling Green, Chio, who
rarried Bob Miller and Gertrude Billeter, and lir, Livingston, my wife
Clare ani ] witnessed the ceremony., After the marriege the four of us,
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Bob Killer, Gertrude, my wife Clara and I returned to Toledo in Bob's
Ford coupe and had dinner at the Sirens Hotel, After dinner they -
dropped me at our roaming house and the three of them went somewhere
to have some drinks,

"Bob and Gertrude continued to room at our house for about two
or three weeks after they were married, then Bob purchased a house
treiler and he and Gertrude lived in it at the home of Gertrude's
mother in Toledo, During the summer of 1935 Bob and Gertrude went
up in Michigan on a fishing trip and returned to Toledo in early fall
of 1935, when Bob brought me back a big mess of f£ish. Bodb end Gertrude
continued to live in the house trailer until it got cold, then they
rented a room at our rooming house at £2011-1/2 Adams Street, and ate
their meals there, Bob did not stay indoors much, but often went out
on the streets and went to barber shops to get shaved and hair cuts,
Just like most any other person would, and he never excited any sus-
picions, They lived at our rooming house this time about three weeks,
and bought a furnished apartment at 2132-1/2 Monroe Street, I have
visited them at their apartment on one occasion. They had apartment
#1 at this address.

®ifter Bob and Gertrude moved to apartment #1, 2132-1/2 honroe
Street, Toledo, Bob came to our rooming house with a man and said his
neme was Tommy Pratt. A photograph has just been exhibited to me
of one Sem Coker and I identified same as that of Tommy Pratt. At
time Bob brought Pratt to our rooming house, he wanted to know if
we could rent a room to Pratt; that Pratt had been sick and just got
out of the Mercy Bospital in Toledo. Tommy Pratt steted he had been
rooming at the Lorraine Hotel in Toledo, After renting & rogm to
Tormy Preatst I sent to theZorreine Hotel and got Pratt's house)slippers
which he forgot when he moved from that place, We rented the foom to
Tommy Pratt about the middle or last week of November 1935, After
Toammy Pratt rented a room at our house he had a girl friend named
"Bobbie™ call and talk to him, I don't believe "Bobbie™ ever went to
bed with Pratt for she would stay in the living room in front of the
house and talk t0 him when she called at the house,

rDuring time Bob and Gertrude lived at our roaming house I never
bheard Bob talk about his relatives, and he never stated where he was
from, and I never asked him, I never knew of Bob being away from
the house overnight while he and Gertmde lived there, He could have
been away a day or two without my noticing it, for I often came in
late after they had retired,

47



2 S T T Y R T L

7=-1

®About e week before May 7, 1936, the day Tommy Pratt was are
rested, he moved from our rooming house, Bob Miller came to our
house and moved Pratt's baggage in his Ford car, taking the baggage
out the back way. I believe Pratt moved out to home of his girl
friend, "Bobbdbie"™, '

®*I know Jim Coleman, who operated the Grendda Gerdens, a eafe
and beer parlor, I have visited the Grenada GCardens with Bob Miller
and Gertrude and drank beer there with them, i have also drank beer
in G,oulot Grill on Monroe Street with Bob and Gertrude, Sheriff
O'Reilly was not at Goulet Grill while I was there with Bod and Qer-
trudo.

%The latter part of November or first part of December, 1935,
Bob Miller told me that he was going to get a new 1936 Ford auto-
mobile, I recommended he get it from Glenn Xheissl on Phillips
Avenue in Toledo, Bob and Kneisel dramnk beer together at Goulet
Grill and talked about the new Ford, Bob finally bought a 1936
Ford sedan from Kneisel, but I was not present when the purchase
wes made, I don't know what beceme of Bob*s 1935 Ford coupe, with
Ohio license, and never saw this car after Bob got the 1936 Ford
sedan,

®"When I first met Bob Miller he said he was a contractor,
but later he, while drinking at the Goulet Grill, talked about
slot machines he had, but never stated where they were located, I
never knew what kind of a contract he had, but when he first told
me he was a contractor, he said he was a stone contractor, I never
questioned him about his contracting business,

*The first time I knew that Bob Miller was Harry Campbell was
the afternoon of May 7, 1936, when Mr, Wynn, Special Agent of the
Federal Bureau of Investigation, eame to my roaming bouse to inter-
view me, at which time he informed me that Harry Campbell had resid-
ed at 2132-1/2 Monroe Street as Bob Miller, This was the same day that
Campbell was arrested at that eddress,

*] em acquainted with Sheriff Jim O'Reilly end have drank some
beer with him, I never saw Sheriff O'Reilly drinking with Harry
Campbell, whom I knew as Bod Miller, .
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*I bave read the foregoing statement consisting of four pages and -
this one, and same is trus and correct to best of my knowledge amnd -
b.li.f.

/s/ "Edward M. McGraw®
Witnesses:
R. J. Wynn, J. V. Murphy,
EdwardJ., Dowd, Special Agents,
¥BI, U, S. Department of Justice,
1448 Standard Bldg., Cleveland, Ohio

’

*Foledo, Ohio,
. Mey 23, 1936

I, Clara McGraw, make the following free and voluntary stqtement
to Edwerd J. Dowd and E, J. Wynn, Special Agents of the Federal Bureau
of Investigation, U, S. Department of Justice, without any threat or
promise having been mads to ms,

®*] am 41 years of age, born at Toledo, Ohio, Jamuary 18, 1895,
I married Edward McGraw at Monroe, Michigen on November 26, 1919, I
reside with husband at £2011f Adams Street, Toledo, Ohio, mo ehildren
in our family. I attended St. Ann's Catholic school and Notre Dame
Academy, Toledo, going to the 8th grade when I quit school to stay
hore with my mother and do housework, Before I got married I worked at
Tiedki's department store, When I first married we lived at 712 Georgia
Avenue, Toledo, Ohio, for adout eight months, moving to 407 llth St., I at
that time having been married to Richard Caville, whom I divorced in W18,
My first marriage to Richard Caville took place on March 11, 1914,

*Since my second marriage to Edward McGraw, I lived at 407 1llth
Street, Toledo, O. He was then in the texi business, Shortly after I moved
to 412% Walker Avenue, Toledo, O, We lived there in a bungalow that we
purchased for over a year, moving to 395 Dorr Street, Toledo, Ohio.

Later we moved to three other houses and then to 930 Erie Street, Toledo,
et which address I operated a 12-room house, We lived et that address

& little more than five years, and then moved to 20113 Adems Street,
Toledo, Chioc. This was October 1, 1933, At this address we have eight
rooms which we rent to transients, In other words, if a man sccompanied
by & women came there, we would not hesitate to rent him a room,

"About two years ago, my husband and myself made the acquaintance
of Mr, and krs, Fred Goulet and her daughter Esther. Esther Goulet
occasionally thereafter came to visit me and sometimes was accompanied
by & man, About a year and three months ago, Esther introduced me to
Gertrude Billiep, Thereafter, on a pumber of occesions Gertrude would
came to my place t0 use the telephone and on a couple of other occasions
came to my place with a man.
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*"During April 1935 I was out one afternocon and returned to the
house, when I was introduced by my husband to s man nemed Bob Brown.
He at that time was there with a woman, Bob left the house that
same day with the woman and three or four days leter returned by
himself, At that time he talked to me about renting a room by
the week, I told him it would be $7, When his rent was due instead
of giving me §7 he paid $10, stating that he did.not think $7 was
enough for the room, Bob continued to live at my house, and as
far as I can recollect he was never away at nights, and was there for
his two meals which I served to him at breakfast and dinner times.
These two meals per day were included in the $10 which he paid me
for the room,

*"On the Thursday preceding Mothers Dey (May 12, 1935), Gertrude
came to my place to use the telephone, Bob was there at the time in
the living room. I just came in from town at the time and noticed
her there, and introduced her to Bob Browmn, telling her that he was
a cousin of mine, Gertrude went right out after the introduction
and returned to my place again on Saturday, May 11, 1935, when she
again met Bob, who had an appointment with her, She remained with
Bob in his room for some little time, and after they came out, I went
for a ride with them in Bob's 1935 V-8 Ford coupe, which I believe
had an Ohio license, We drove to the greenhouse where Bob purchased
same roses for Gertrude's mother, and I bought some flowers for my
mother's grave, We then drove to the cemetery and returned to my
place, Bob let me out of the car and I believe that he then drove
Gertrude to the laverdo Grill on the 4000 block Monroe. The next day
being Mother's Dey, Gertrude and Bodb drove to her mother's place, and
returned to my house, A couple of days later Gertrude returned and
lived with Bob in his room until May 29, 1935, when they were married
at Bowling Green, Ohio. On that day my husband and myself accompani-
ed them to Bowling Green and signed the marriasge certificate as wit-
nesses, It was only the night before or may be on the way over to
Bowling Green that Bob informed me that his true name was Bob Miller
and not Bob Browm.

®About three weeks after their marriage Bob and Gertrude lived
at my house, Bob then purchased a covered wagon about the middle of
June, and they lived in it at Gertrude's mother's place on Hill Avenue.
A ghort time after they went on a fishing trip and one evening Bob
returned and brought me some fish. They continued to live in tke
covered wugon at her mother's place until it got cold, This was some
time in October, Bob and Gertrude came back to my place and lived there
until about the beginning of November when they moved to 2132> Monroe
Street, apartment #l. After they moved they returned to my place once
e week for Sunday dinner, After they moved to their apartment I wisit-
ed them twice. On one occasion I saw Tommy Pratt, who wes introduced

to me at my place,
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“I have been shown a photograph of one Sem Coker, No. 14023, whieh
I positively identify as the person who was introduced to me as
Tommy Pratt, by Bob Miller, The first t{ime I met Tommy Pratt was
about two days before he went to the dercy Eospitel for treatment.
After Tommy was released from the hospitesl, sometime before Christ-
mes, he came t0 my place looking for Bob, I told Tommy I expected
Bob and Gertrude, and he waited for them. Bob talked to me about
having Tommy live at my place, I agreed, and he paid me at the rate
of §7 per week for room including breakfast, BEe lived at my house
for about five or six weeks, when he left telling me he was going
out of town. He then remeined away for about five weeks and return-
ed and lived at my place for about two weeks and three days, when
he moved, While he lived at my place, on two occasions a nurse
named Bobby came to visit Tommy. Tommy never told me enything sbout
his family or relatives where he came from or what business he was in,

"On one occasion after Bob moved over to his apartment and paid
me a visit with Gertrude we engaged in & conversation, in which Bod
told me that hisparents were living, that his father was over seventy
vears of age; that he had three sisters, one brother living, amnd
another dead, and that he would shortly pay them a visit,

"When I first met Bob Xiller he told me thet he was a contractor
fror Cleveland, Ohio, Later, he and Gertrude told me that Bodb was
in the slot machine business and had a number of slot machines in
asrall surrounding towns, I asked Bob if he had any at Toledo, O.,
and he replied no. Bob never at any time told me that he was Harry
Campbell and never told me where he came from. I was always under
the impression that his right name was Bob Miller, although when I
first met him, my husband introduced me to him as Bob Brown, I did not
know that he was Harry Cempbell, until I went over to Bob's place to
deliver a pair of pillows, I went upstairs, but could not get in the
apartment, There were a number of men there {ncluding newspaper re-
porters. Two of the men said they were "G" men and advised me that we
just got your friends, Campbell and her brother, the kidnapers, This
was about 3 pm, May 7, 1936, I went downstairs and the Goulets told me
ttat the "G" men that moraing arrested Bob and Gertrude and Tommy,
They then showed me the newspeper pointing out Harry Campbell's photo-
graph, telling me it was Bob MKiller's picture, and stating they were
surprised to learn that he was a kidnaper, I later read in the paper
where Sam Coker was arrested, This is the firat time that I ever knew
that Bob Miller was, in fact, Harry Cempbell and that Tommy Pratt was,
in fact, Sam Coker,
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*I then returned home and when I got there I found two government
men, one of whom I now recognize as Mr. Wynn. He was questioning my
husband as to where I was, My husband told them that I went uptowm
end then to the cemetery, and then to my brother's home. They then
questioned me, and I told them exactly where I was, and the whole
truth about the matter of my acquaintance with Gertrude and Bob Miller
and Sem Coker,

"I have read the foregoing statement over consisting of three
pages, ‘and say it is true and correct, to the best of my belief.

/s/ "Mrs, Clara McGraw ®
Witnessed by: -
E.J. Wynn, J. V. Murphy, and
E. J.Dowd, Special Agents, FBI,
U, S, Dept. of Justice, Clevelani, Ohio

®Toledo, Ohio,
Mey 25, 1936

»], James E¢ Coleman, make the following free and voluntary state-
ment to Edwerd J. Dowd and J. V. Murphy, Speciel sgents, Federal
Bureau of Investigation, U. S. Department of Justice, without any
threats or promises having been made to me, J am making this state-
ment because I desire to tell the truth concerning all I know about
this matter.

"My neme is Jemes E, Coleman, age 44 years and married, but no
children., My home i{s at 1672 Lewis Drive, Cleveland, Ohio, where
my wife resides, I am now and have been for about three yesars oper-
ating the Grandda Gardens, 4579 Monroe Street, Toledo, Ohio, which is
e cafe and beer parior,

"Between five and six months ago, as I recall, a young men and girl
came to the Granada Gardens to esat, and came in a number of times since
then, The girl I recognized as a waitress by name of Gertie, who work-
ed in the la Vardo eafe, which was operated by Fred Goulet on Monroe
Street, I have just had a photograph of Harry Campbell exhibited to
me, and I identify same as that of the man who accompanied Gertie to
my cafe, and, from their conversation, I learned he used the name of
'Bob?', and was known to me as 'Bob', when he came to my cafe, During
many times when Bob and Gertie came to the Granada Gerdens to ea#®
they were sccompanied by enother man, who was known and called by
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Bob and Gertie as ®*Tommie®, I have just had a photograph of one Sam
Coker exhibited to me, and I identify same as that of man known to
me as 'Tommie!, who accompanied Bob and Gertise,

"During tob end Gertie's visits to the Gramdde Gardens to eat,
I overheard Bob talking about slot machines and Cleveland, and in-
aapuch as Cleveland is my home tomn I was interested in what they
were telking sbout, I did not hear Bob, Gertie or Tommie say di-
rectly that Bodb hed slot machines at any place and never heard them
say or ever learned just what Bod or Tommie's occupation was, Neither
Bob of Tommie ever exhibited any large amounts of money. In fact,
they appeared t0 be rather conservative with their money, and Bob
often gave the waitress in the Granada Gerdens a dime tip after
they finished their meal, The first time Bob (Harry Campbell) came
to the Grapndda Gardens he was with the girl Gertie, whom I have learn-
od since May 7, 1936, through reading the newspapers, was the wife of
Bob (Harry Campbell). Neither Bob or Tommie gver did anything while
they were at theGranada Gerdens that would be/an way suspicious,

*On April 27, 1936, a Mondey night, I gave a big corned beef
and cabbage dinner, a Dinty Moore dinner - and while the seating
capacity of the Grenade Gerdens is between 70 to 75, 1 sold tickets
to this dinner and served about 200 people, On account of the big

_ erowd I was very busy and stayed at the bar practically ell the time,

The bear is in the dining room, and among the numerous guests this
night I noticed Bob, Tormie and Gertie, who came to the Granada Gardens
about seven o'clock and stayed, at least, as late as eleven o'clock,
although I d4id not see just what time it was when they did leave, 1
also gave a similar dinner on St, Patrick's Day, Merch 17, 1936, dut

1 do not recall that Bob, Gertie and Tommie attended this dinmer.

MAlso smong the guests that night were Sheriff Jim O'Reilly;
CarI~Christensen, former ecounty prosecutor; Pete Bain, Superintendent
or Custodian of the Luceas County Court Eouse; Ray Sheehan, Lucas

unty Commissioner; and others whom I do not recall., If john Paul

Xianton, Ase't U. S. Attorney, and Ed"Foss, Deputy U. S. Marshal,

were at this dinner I do not recall seeing them. Of course, on ac-
eount of having such a crowd I was unable to take care of business

at the bar and see every one at this dinner, The dinner given on April
27, 1936, was not given for any particular person, but is just one of
those dinners I frequently have at the Granada Gardens to stimulate

businesse.
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"1 recall reading in the newspepers about two or three gears ago
about a man nemed Bremer being kidneped, but I do not recall whether
or not it was stated who kidnaped him, and if 80, I do not remember
who the kidnepers were.

*] never visited at residence of Bob and his wife, and did not
know until I read in the newspeper that Bob was Harry Campbell and
that Tommie was Sam Coker, and that was after they were arrested on
Mey 7, 1936, 1 never knew where they resided.

9.t the dinner on night of April 27, 1936, I recall that Sheriff
O' Reilly sat in & booth in rear of the dining room, while Bob, Tommie
and Gertie sat at a table in a booth in the front of the dining room.
At lea_st, those are the positions they occupied when I noticed them.

*I hold a Special Deputy Sheriff courtesy cammission issued to me
on 2-1-35 by Jemes X, O'Reilly, Sheriff of Lucas County, Ohio. This
commission does not require a bond and is not authority to carry a gun,
and under this commission I am not empowered to 4o and do not do any
criminal work., I di¢ not psy anything for this commission, but contri-
buted to Sheriff O'Keilly's campeign fund in the sum of $25.00. I have
no knowledge that Sheriff 0'Reilly is personelly accuainted with Bob
(Harry Campbell) and hies wife Gertie or Tommie (Sam Coker).

*] have read the above statement and same is true and correct,
This statement consists of this and one other page.

/s/ "Jsmes E. Coleman™
Witnesses:
Edward J. Dowd :
J. V. Murphy, Speciel Agents, FBI
U. S. Department of Justice,
Cleveland, Onio

On 5-26-36 Agents E. J. Dowd and J. V. Murphy egain interview-
ed Jemes E. Coleman, proprietor, Granada Gardens, Toledo, at his place
of business, Coleman stated he recells that op one occasion only
Bob Miller, Tormie and Gertie came in late on one afternoon or early
evening, and after they entered the cafe, then Bob and Tormies went out
t0 their car and assisted Ed McGraw into the oafe, McGraw being con-
siderably under the influence of liquor, and was unsteady on his feet;
that on entering the side door of the cafe, licGraw started cursing
in e loud voice, and he, Coleman, ordered him out of the cafe and made
him leave, stating he would not serve him,
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The following investigation wes conducted by Special Aguitl
E. J. Dowd and J. V. Murphy on June 8, 19;’»6:

As it is noted from the telephone tap record maintained on
the residence of Ed and Clare McGraw, 2011} Adams Street, Toledo,
prior to the apprehension of Harry Ceampbell on May 7, 1936, that
one”Vivian® from the Granada Gardens, Toledo, Phio, talked with
"Gertrude®, wife of Harry Campbell, Miss Vivian\Wendt, resident at
apartment 8, Parcell Apertments, 21st and Washington Streets, Toledo,
was located and interviewed at the Granada Gerdens, 4579 Monroe 8t,.
She stated substantially as follows: That she is employed as & wait-
ress at the Granads Gerdens, and has been s0 employed since November
1, 1935; that she recalls noticing during the latter part of Jeanuary
or first part of February 1936 two men 2and a young woman ceme to the
Granada Gardens to eat and drink dbeer; that she believes they came
there in a Ford ear, but is not sure of this; that thereafter these
two men and young woman came to the Gramada Gardens several times,
and from overhearing their conversation while serving them she heard
the two men called Tom and Bob and the young woman called Gertie., She
identified the photograph of Sem Coker, Okle. St. Pen. #14023, as
being person known as "Tom™. She also identified old photograph of
Harry Campbell as that of the person called "Bob". Vivian stated
that Gertie appeared very much to be the girl friend of "Bob™, She
stated that Sheriff James O'Reilly was at the Grenada Gardeas at
times when "Tom"™, "Bob"™ and Gertie were there, but they were not to-
gether in ‘a party, and on one occasion she noticed Sheriff O'Reilly
speak to them. She stated she recalls a Dinty Moore dinner given
the latter part of April 1936 at the Granada Gerdens and that Sheriff
O0' Reilly and some of his friends were at this dinner, seated in the
last booth in the rear, and that Tom, Bob and Gertie were al #0 at
this dinner and they occupied the first booth in the front. She said
she noticed Sheriff O'Reilly speak to them on this occasion, but
the sheriff did not join Tom, Bob and Gertie, Vivian stated she never
associated with Gertie, Tom or Bob and knew them only as patrons of
the Grepada Gardens, During ons of their visits to the Granada Ger-
dene Vivian steted that Tozw indicated by his conversation with her;
that he would like to take her out, but she said she gave him no en-
courapgement, She stated she never knew or heard from anyone that
Bob was actually Harry Campbell and Tam actually Sem Coker, until
she read it in the newspaper on Mey 7, 1936, after they were arrest-
ed by federal authorities in Toledo.
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The following 1nvest1gat19? conducted by Special Agents

E., J. poW and J. V, Murphy on June 8, 19361
~ £74

earned that
Harry Campbell and his wife, Gertmude, with one Bert Ford, visited
and drank beer at Emma Marvin's place, 926 Sumit Street, Toledo,
during the early part of 1936, Emme Marvin was located and inter-
viewed at her residence, and she stated in sudbstance as follows:

. That she has resided at 926 Sumit Street since November
1935 and has known Bert Ford since 1910 or 191l; that Bert Ford used
to operate the sams grill that is now operated by Fred Goulet in 2000 ®Block
of Monroe Street, She stated when she first moved into 926 Summit St.,
which she operates as a rooming house, she had an opening or house warm-
ing, and she asked Bert Ford to fumish her with names of some of his
friends, so she could send them invitations to the opening, end among
the list furnished by Ford were Fred and Kate Goulet, and Ed and Clara
McGraw. She stated she has known Ed and Clares MeGraw since about
1910 and visited them at their rooming house on Adams Street some time
about March 1936, She stated that Ed and Clara kcGraw operate a call
house end also sell drinks therein,

Emma Marvin further stated that some time the latter part
of February or early part of March 1336 Bert Ford Hame to her rooming
house, accompanied by Mrs. Kate Goulet and & young man and woman,
whom Ford introduced as Bob and his wife, Gertrude Miller; that they
visited with her for about half an hour or more and drank some POC
beer, which she sells, altho she has no beer license; that about one
month later Bob )iller and wife, Gertrude, returned to her rooming
house, visited with her a short time and drank a bottle of beer, and
left, stating that they were going to take a short ride. She stated
Bob Miller never talked about his business, She stated that Sheriff
James O'Reilly never came to her rooming house, She stated she had
no idea that Bob Miller was Harry Campbell and never knew such was a
fact until after his arrest on May 7, 1936, when she read about it in
the newspapers, and recognized his photograph.

. Erma Marvin stated she has 12 rooms in her house, which she
operates as a rooming house; that she does not keep any girls and does
not call girls for men guests, She stated that from time to time rooms
are rented to men accompenied by women, end she never makes any in-
guiries of them as to their merital status,
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The following is information furnished b é 70/
to Specieal Agents E. J. Dowd and J, V, Y

) ureau of Investigation, at Toledo, Ohio, on May 29th,

1936: : . )

\

Toledo, where he met Burt Ford attending dar. tayed
in this place about an hour and one-half, during c e he had
a number of drinks with Burt Ford in Hinels, Dnring‘ pgonversation
with Burt, he mentioned that Chris'Prennan and Frank.Delora, city
detectives, 0l1d timers, on Timminey's squad, had been in Goulet's
place many times, and before Harry Campbell was arrested these two
detectives had been in Fred Goulet's place and played the marble
machines with Campbell, Both Hughie Hinel and Burt Ford told that
a taxi driver named“Ureenie kmew Haerry Campbell well and drove
bell around Toledo befors Campbell bought a ecar, Burt Ford
ew who Harry Cempbell was, and he went out with Camp
and drank Schmidt's beer with Cempbell; that Campbell likes
Schmidt beer; that Ford went to visit Bmma Marvin's house at 936
Summit Street, Emma Marvin was convicted with Wanda_Urbatis in
the Toledo mail robbery in 1921 and received a sentence of five years,

sked Ford why in the bell be waan't introduced
to this falow Campbell, 80 he could put the bite on him for a joint;
that Campbell must have some money, and Ford stated that Campbell was
going to set him up in a beer joint, and that Campbell must have
some money put eway somewhere; that Ed McGraw was after Sampbell to

set him up in a place, but Cempdbel EQ McGraw and
did not 1like him a0 very m&.%r‘tnﬂe,
Cempbellts wife, got a letter m Harry Lampbell since his arrest,
in wicWomd whereby Gertrude could get some
money, rtrude would not have to worry, as she
would probably aken care of,

1's place and then went ocut to Fred Goulet's

place on !nroe !vonue. He bad a number of drinks with Fred, and -

Fred's wife, Kate, Immediately the conversation turned to Campbell's
wife, Gertrude, and how Gertrude came to meet Campd Kate said _
that Mrs, Ed McGraw introduced Gertrude to Campbel sked Fred
bhow Cempbell became acquainted with Sheriff O'Reilly, and Fred said

he sold Campbell one of Sheriff O'Reilly's dogs, and the sheriff asked
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him who the man was that bought the dog and that he would like to meet -

him, and Fred called Campbell up and introduced him to O'Reilly.

O'Reilly had a number of drinks with Campbell and later on took Campbell

over and registered him as a voter, ‘ ‘
h7d

mheﬁ went over ta’ Lamb's » Operated by Len
Lamd on 8 Street, just underneath Joker

ennedy*®s rooming house,
He had several drinks and inquired for. Lanz!amb and _he was not there,
then sent upsteirs for Joker Kenne

oker e down to Lamb's
Grill, and they had several drinkaking with him,
and Jéker invited him upstairs as there was no one there, and after
several drinks, then asked Joker "What crazy monkey would have the
guts to introduce Campbell to an outfit like McGraw?® and Joker
Kennody s2id, "You'd be mpﬂud*thon said that Joe Roscoe
rought Campbell to McGraw's, He stated the reason he knew this
he was standing {n front of his roaming house on Adams and Joe Roscoe

came down out of McGraw's rooming housg, which is next to Xennedy's, —
and Joe Roscoes asked him, Joker, "What/you doing around here?", and

Joker told him he lirustairu, and Rosec

he would have turned him over a good customer, a good roomer; that

“the pETty Wes @ “IIttle werm®, and Joker said he 414 not know that e
Roscoe was talking &boit HarFy Campbell and that he wes that "hot™. )
“Joker seid Tampbell atayed at McGraw's rooming house ebout five or
six months, and Campbell and Ed McGraw and Mrs, XcGraw would go out

to the beer parlors together and when they introduced Cempbdell to

anyone, they would introduce Campbell as Mrs, McGraw's relative,

Joker said he was introduced to Campbell as Miller by the McGrawsg

while Campbell was on the back porch, which runs across both flats,
and Ted Angus and Joa Roscoe hid Karpis
t the o asino., Roscoe owns that building, Joker said the
or who in the he

McGraws are talking, would know that McGraw
had a fight with a fellow when I was there if they.weren't talking.
He said it wes hot as hell around here and the G men know about
that fight, and the G men have been to McGraw's several times, and
the G men are riding in Hudson cars, and the last time they came to
McGraw's they were in a brown Hudson. Joker said he could pieck
out the car any time they are around here, and any place you see
the brown Hudson that is where they stay., Joker said he could name
same of the G men, and named Quinn, Dowd and Murphy, and said they
were riding around in a brown Budson, and they were up in McGraw's
just the day before, Joker said you are going to be surprised for
there is going to be an awful sheke up in this town, and the town is
loaded with G men, and you don't know who you are talking to.
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place. Joker seaid he would ow hot it was in this town,

ttat Little Al wants to give his place away to his bartender anad

leave town, after the G men pinched Campbell. Joker intimated

that Little Al might be in with Campbell or know something about
Campbell, Joker said while talking about Cempbell being at McGraw's
place, he heard mentioned the nmames of Gertrude and Esther while out on
the dack poreh.

Joker lskedP knewLittle Al, and was informed he did 74
D not, then Joker sa Littlewing Al'%:steman's old

4
qﬁent to Joe Roscoe's place, but did not see Joe.
He had a couple nks with Mrs, Roscoe and some other woman he .
O did not know, The unknown woman had dirty dlondes hair and a dblack
eye,

_Joker EKennady is a brother of Jackio Kanpedy, who was killed
by the Licovoli-mob,-and Eddie-Kennedy, who was killed by his
I _brother, Buddy Fennedy, when they ren e orep game on St, Cleir _
Street in Toledo., PhiI Kennedy, deceased, was & brother of Joker
Kennedy, “PBIT Tled a_natursdl death.  While the Kemmedys were
- opersting a crep game in Toledo, Phil killed a gambler who was

\\
— throwing pool balls at Phil, Bill Kennedy, also deceased, is
_ _ another brother of Joker Kennedy. Bill also died a natural death.
Special Agents E. J. Dowd and J.V. Murphy on May 28, 1936,
interviewed B. 0.”Bistline, Juige, Probate Court, Bowling Green,
Ohio, relative to the marriage license issued to Clarence Charles

Miller (Harry Cempbell) and Gertrude M. Billeter on May 29, 1935,
Judge Bistline stated shortly after the arrest of Harry Campbell
on May 7, 1936, he checked his records for newspaper reporters,
and, on again referring to records of the Probate Court, stated
he rpealls that one Clarence George Miller and a girl named Gertrude
M.‘ﬁlhter, malé application for a marriage license on May 29,
1935; that according to notation he made on the license application,
’ the girl was accompanied by her uncle, Mr~Williamson, who certi-
) ( fied to her age as being 21 years old, This marriege license appli-
N cation is No. 1095, Woods County, Ohio. This application states
' - thet Gertrude M. Billeter is & resident of Weston, Ohio.

T Judge Bistline stated that the lawe of the state of Ghio re
D quire that five days elapse after the £iling of application be-
fore the marriage license is issued; however, for cause the Pro-
bate Judge may waive that five days clause, He stated that . Balse
is left to the discretion of the Probate Judge, and it is not gpeci~
fied whet shell represent causs, He stated the cost of s marrisse,
license is set by law at $1,00 and stated that was all he was pa:
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when he issued licenss to Clarence George Miller and Gertrude M.
Billeter, He stated that when applicants for marriage license
are accampanied by relatives, he usually waives the five day
filing requirement,.Bistline stated he is acquainted with Jack
Livingston, who is in the real estate business at Weston.

Frenk E. Smith, Justice of the Peace, Bowling Green,
Ohio, was interviewed on May 28, 1936, and stated the only record
he keeps of persons whoam he marries are the names and the date they
were married, After referring to a small memorandum book he stat-
ed hé has record that on Mey 29, 1935, he married Clarence Charles
Miller and Gertrude M. Billeter, He stated ke recells that news-
paper reporters interviewed him regarding this marriage shortly
after Harry Campbellwms arrested May 7, 1936, He stated the fee
for performing & marriage is set by Ohio laws as $3,00, which was
all he received for the marriage of Miller and wife.

In this regard on May 30, 1936, Bertrude Billeter Miller
(Mrs. Harry Campbell), was interviewed at the residence of her
mother, Mrs, Gertrude Billeter, on Kopernic Avenue, Toledo., She
stated tkat on Mey 29, 1935, when Ed McGrew and Clara McGraw
accampenied her and Herry Campball in Campbell's Ford coupe, they
went direct to the home of a Mr, Livingston in Weston, Ohio, wham
ed McGraw stated he knew and who would arrange it 80 they, she and
Harry, could get married that day at Bowling Green, Ohio; that upon
arriving at home of Livingston in Weston, Chio, they all got out of
the car, and she believes that Ed McGraw introduced her by her
correct name and introduced Harry Cempbell as Clarence George Miller
or Bob Miller and that he was a relative of Clara McGraw, She stat-
ed that Livingston agreed to represent that she, Gertrude, was his
niece and she resided in Wood County at BNeston, Ohio; that all four
of them went with Mr, Livingston in his automobile and went to Bow-
ling Green, Ohio, leaving their Ford coupe at the Livingston home,

She stated that to the best of her recollection Mr, Living-
ston and Judge Bistline at Bowling Green appeared to be acquainted
with each other, She stated Campbell peid Judge Bistline $2,50
for the marriage liense ani then the five of them went to the office
of Frank Smith, Justice of the Peace, Bowling Green, who married
Campbell and her, under names Clarence Charles Miller and Gertrude
M. Billeter; that Campbell paid the Justice of the Peace $10 after
performing the marriege ceremony and she believes that J. Livingston
got $5 of that $10.
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#t the time of interview with Judge B. O. Bistline, Bowling
Green, Ohio on Mey 28th he wes questioned regarding the notation
on the marriage application “Age of bride certified by her uncle,
Mr. Williamson"; and also regarding the identity of Mr., Willismson.
He stated he recalls a man accompanied this couple when they made
application for the license, but he is not acquainted with Mr.
Willismson. When agents asked him if the neme shouldn't be J.

. Livingston he asked agents where they got that name and was informed

it appeared on the marriage certificate as a witness to the cere-
mony, He then stated he is acquainted with Jack Livingston, a real
estate business man in Weston, Ghio, but does not recall it was he
who accompanied this couple when they made application for the mar-
riage license,

A certified copy of the marriage record was secured and i
being reteined in the Cleveland field office file, ’

"Weston, Ohio
May 28, 1936

*Statement of Jeck Livingston made to Edward J., Dowd and J.
V. Murphy, Speciel Agents, Federesl Bureau of Investigation, U. S.
Department of Justice, made by him of his own free will end accord,

"Ly name is Jack Livingston and I reside in Weston, Ghio,
where I am engaged in real estate business and have been for the
vast twenty years, 1 am now agent for the Federal lend Bank of
Iouisville, Ky. I em 57 years of age and a widower,

*I have known Ed McGraw of Toledo, Ohio, for the past 25
years. I made his acquaintence when he worked for McGittigans
in Toledo., At thet time I was working for the Thampson-Hudson Dry
Goods Company as night watchman. Prior to leaving Toledo I oper-
ated a rooming house at 1416 Washington Street, next to Zeigler
apartments in Toledo, Ohio.

"About a yesar ago in 1935, the exact date I do not recall,
Ed McGrew and his wife, Clars, accompanied by & young man and a
young.girl, came to my home in Weston, Ohio. id McGraw introduced
this young men to me es Miller, and the girl was also introduced
but I do not recall the name as it was a pecdliar name, From the
conversation with the McGraws I gained the impression that the girl
was some relation of Mrs, McGraw, Ed McGraw told me that this young
couple wented to get marriedright away and did not want to get
married in Toledo, and as neither of them was a resident of Wood
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County, Ohio, McGraw asked if I would go with them to the Court
House in Bowling Green, Ohio, and represent that I was an uncle
of the girl and that she was a resident of this county. This I
agreed to do to essist them in getting merried, The McGraws and
this young couple ceme to my home in Weston, Ohio, in a new
Ford coupe, which they left at my home, and I drove them all

to Bowling Green, Ohio, in my automobile. As I recall, I gave
Ry correct name when the young couple applied for the marriage
license at Bowling Green, Ohio. A license was issued to them,
and they were married by Justice of the Peace Frank E. Smith in
Bowling Green, Ohio, who married Miller and the girl, and I be-
lieve 1 signed the marriage certificate as a witness to the
ceremony, For having represented that I was an uncle of the

girl I did not receive anything, but did it merely as a favor for
Ed McGraw, After this couple was married we had some lunch, then
returned to my home, and the four: Ed and Clara McGraw, Miller
end wife left in their Ford car to return to Toledo., This was

the first time that I ever saw Miller and the girl he married, and
I have never seen them since, Both Ed McGraw and Miller told me
tret ¥iller wes & cement contractor.

"] know Probate Judge B. 0., Bistline at Bowling Green,
Ohio, when I see him, but em not perasonally acquainted with him
and have had no business deelings with him,

®*] have pever been in any trouble in my life and enjoy
a good reputation in Weston, Ohio, where I reside,

»] have read the foregoing statement consisting of this and
another page, and same is true and correct to the best of my know-
ledge and belief,

/s/

*J. Livingston"™

Witnesses: .

Tdward J, Dowd and J. V. Murphy,
Special Agents, ¥BI, U. S.

Department of Justice, Cleveland, Ohio

The following is sulmitted by Special Agent E. J, Wynn:

Reference is made to the report of Special Agent M. W,
Meekins, dated at Detroit, kichigan, May 3, 1934, and She report
of Speciel agent D. E. Ball, dated at Detroit, Michigan, July 30,
1934, reflecting interviews with Joc\Remue, 1747 Spencer Street,
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Toledg, Ohio, who furnished information to the effect that one
Fred/;zzletta, the proprietor of a beer parlor in 1934 at 908
Vonroe Street, Toledo, Ohio, had in the past been friendly with
Charles J. Fitzgerald, The report of Special Agent Meekins,
pege 6, also indicates thet Fitzgerald while confined in the
Kansas State “enitentiery wrote to Fred Coletta, The report of
Special Agent D. E. Hall, dated at Detroit, Michigan, bruary
25, 1935, page 89, sets out an interview with KennetX Larson,
Toledo, 0., police pfficer, who advised that he hed learned that Fitzgerald
in the past lived with & paper hanger at Point Place,

Kr, Joe Hemue was interviewed on May 21, 1936, at his home,
1747 Spencer Street, Toledo, Ohio, and edvised that the person re-
ferred to as Fred Coletta in the reports referred to in the preced-
ing paragraph is, in fact, Fred Goulet, who now operates a beer _
parlor at 2130 Monroe Street., Ee stated that it is common lmow——
ledge that Sheriff James O'Reilly Is sexually intimete with Esther

Coulety, who is more or less the sheriff's sweethesrt and also with

ITs, Catherine Goulet, mother of Esther Goulet end wife of Fred
Goulet, . He had no information of value to indicate that Sheriff
C'Reilly or the Goulet family actually knew the true identity of
Hearry Campbell, but promised to visit the Goulet Grill and pick

up what information he coulé from the Goulets, He had no information
concerning any associations of Fred Goulet with Fitzgerald other
then appears in the reports referred to in the paragraph next above,

Re?erence to the signed statement of ¥Fred Goulet 2ated at
Toledo, Ohio, May 23, 1936, appearing in this report, indicates also
that Fred Colette is in fact Fred Goulet, He stated that on warious
visits to the Goulet Grill in the past six months or so he has ob-
served the individual he now identifies as Harry Campbell, but was
unable to recall any associations of that person with the sheriff,

On May 28, 1936, Joe Remue was interviewed by Special Agents
H, B, Dill and E. J, Wynn. He advised thet he had visited Goulet's
Grill eand engaged Fred and Catherine Goulet in conversation, but .
found them very cautious in their conversztion, and he was unable to
obtain anyisformation, He etated that Art Systrom, & local racketeer,
and former associate and ligquor running friend of Charles Fitzgerald,
was now running a saloon at 17th and Michigan Streets, Toledo, Ohio;
that Bystrom knows all local hoodlums and prominent out of town hood-
lums who visit Toledo; Ohio.
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The following investigation was conducted by Special Agent
E. J. Wynn on June 6, 1936,

( Joe Remue, 1747 Spencer 4Avenue, Toledo, Ohio, end agent
visited the saloon operated by Art Bystrom at 17th and Michigan,
Toledo, Ohio, where Remue introduced agent as a neighbor, It is
to be recalled that Bystrom is a friend of Charles J. Fitzgerald,
is an ex-convict and is well acquainted with activities in the
Toledo underworld,

Bystrom sat at the same teble with Remus and agent, and
‘ knowing Remue very well, talked freely. He related that he con-
; sidered Fitzgerald an all-around good crook; that ha and Fitzzereid
were some years ago in the liquor running racket; that the police
) particularly-FimO'Reilly, who is now sheriff, and was formerly a
detertive on the Toledo, Ohio, police department, knew of the activ-
Tttes of Fitzgerald wnd thet the latter was a fugitive from Justice
—- ToF bank robbery from Kensas, and knew that Fitzgerald was staying _
with‘Byni“om in Foint Place, but never ‘made any move to arrest him,
that, 1n his opinion, Fitzgereld is not guilty of kidneping, but
18 wanted for so meny things he is sure to go to the penitentiary.
Fe stated that Fred Goulet and Fitzgerald were good fr
that Goulet was glven money by Fitzg Fitzgerald from time to_ time, and
{f®icated thet Goulet belped to conceal Fitzgerald, knowing he wae
_ a fugitive from justice mt that Time. He eave no indication that
he saw Fitzgerald 1n 1934 or 1935 at Toledo, Ohio,

With reference to Harry Cempbell he stated that he had no
doubt in the world but thest Fred Goulet, hia wife, Catherins Goulet,
and"(u’uémnhnLknow the true identity of the man and the crime

at In his opinion Sheriff O0'Rellly also
knew the true identity of Campbell, stating as to this that O'heilly
‘wes well acquainted with the parents of Mrs, Goulet, and that.he has
Halntained close contact with Catherine Goulet after ashe married
) FFéd, and has done favors for Fred Goulet; that it generally is

known trnet O'RelIly and Esther Goulet are sexually intimate and cer-
tainly if the Goulets knew who 8ampbell was the sheriff also did;
that it was his opinion thet Campbell helped Goulet financially and -
perhaps paid off to Sheriff O'Reilly; that he has talked to Fred

—— Goulet and his wife, Catherine Goulet, lately, but neither seem to
be worried about being prosecuted; that neither gave any indication
to him thet they, in fact, knew the identity of Campbell prior to
his arrest,
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With reference to agther Goulet he stated that for a long -
time she had some 0ld man on the string above Lamb's Cafe, which

wes, no doubt, McGraw's at 201134 Adams Street, who was having

an affeir with her and gave her an automobile and that she obtain-

ed enough money from him to keep the Goulet family going,

It is not believed that Bystrom will knowlngly give any
informetion as he stated he had no use for a 'copper' and that
they were unwelcome in his place; that he would gladly have hidden
out Harry Campbell without charge and told the 'G' men to go to
hell if they made any inquiry.

The following information is submitted by Special Agents
E. J. Dowd and J. V. Murphy at Toledo on June 1, 1936:

mtated that a bootlegger named b7°\
Whitey’ els, located on Nichigan Street just back of the

_Tlionticello Hotel, informed him that he used to be sweet on Esther

Goulet and took her out to a lake for a week fishing, and when

Jim O'Reilly, sheriff, found out about it, O'Reilly came out ® .
t:e lake and was goine to whip Deaniels and took Esther back to
Toledo. \

Fagain on Friday, May 29th, talked to Fred
Goulet 8 place and Goulet stated that when he went out to beer
gardens with Harry Campbell and Campbell's wife to drink beer, he,
Goulet, and his wife always sat at a different table, as he was
afraid someone would come in the place looking for “ampbell; that
he was not going to be a chump and sit at Campbell's tablej that
Jack Mack (true name JacRn ‘cDonald), & drother of Mrs, Kate Mc-
Donald Goulet, wife of Fred Goulet, is at present in the State Peni-
tentiary at Waupon, Wisconsin, and is said to be a three or four-
time looser; that Jack Mack is to be paroled in June or August 1936
to Sheriff Jim O'Reilly, first friend and advisor, who in 1935 sign
ed an application for Mack's parole and vouched for him,

“hitey Daniels seid that Sheriff Jim O'Reilly
furnighec tLe money to start Fred Goulet in business at Monroe Ave.,
where he is now located,

The following is submitted by Special Agent E.J. Wynn: As
set out in the report of Special igent E. J. Wynn, dated at Cleveland,
ohio, Lay 19, 1936, 1936 _Pord sedan, motor #18-2395150, was located
at trhe tine of the upprehension of Campbell, saidpar, according to
invoiees found in the apertment, being in the name of krs, Gertrude
liiller, showing purchase from tha\?teinman rotor Sales, 111 Surerior
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Street, Rossford, Ohio.

On kay 22, 1936, ¥r. Carl F?ggteinman wae located at his
present place of business, a used car lot, 614 Main Street, Toledo,
Ohio, He stated that he formerly operated e show room in Hossford,
Ohio, handling Ford automobiles for thp(Jessiﬁftgggagqppany, 323
¥ain Street, Toledo, Ohio, that in the latter part of October 1935
Gnn Kneisel, who operates a used car lot at 927 Phillips Avenue,
advised him that he had a customer for a new Ford sedan and that
Kneisel brought a couple to his place of dbusiness, introducing
the couple as Xr, and Mrs, Miller; that he now identifies Miller
as Harry Campbell; that Ford cars were then hard to get as the demand
wes large; that Miller looked over several colors and models at
the Jess Ottgen Co., but insisted on a car dblack in color with
black wheels, and paid down a $20 deposit; that on November 26, 1935,
Glenn Kneisel accepted delivery of the new car, paying Mr, Steinman
in cash, and as he recalled the bills were mostly of twenty dollar
denominations; that Kneisel hendled the negotiations with the Millers

nd had all the necessary papers signed by Mrs, Gertrude Miller, He
exhibited Lis sales invoice covering the sale of the car showing
delivery on November 26, 1935; an isitiel deposit of $20 in caeh
ecd & “ina]l payment in cash of $744. As indiceted, according to Mr.
Steinmen, the deal wae a strictly cash one, no other automobile
being teken in on the transaction.

As get out in the statements of Ed and Clare McGrew, dated
at Toledo, 0., May 23, 1936, and the statement of Gertrude Billeter
Miller, dated at Toledo, 0., May 28, 1936, all appearing in this report
Campbell, prior to the purchase of the new Ford sedan, was in possession
of & Ford coupe, and, as stated by Ed McGraw, the latter told Campbell
about Glenn Kneisel, suggesting that the new car be bought thru him,

Glenn Kneisel wes interviewed and furnished the following
signed statement{the original of ¢hich is being reteined in the Cleve-
land office file in this case:

*Toledo, Ohio,

- : : May 25, 1936

®1, Glenn Kneisel, 927 Phillips Avenue, Toledo, Ohio, state
that in sbout July or August 1935 et Ed McGraw's apartment, 20113
Adems, I was introduced to a man by the name of Bod Xiller, by
either £Ed or Clara McGraw, I saw him several times after that at
tre McGraws end understood that he lived there with bhis wife, 1
reai of tre arrest of Harry Cempbell and now identify Bob Miller
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as Harry Cempbell. I also met at the McGCraws in the fall of 1935
e man known as Tommy, & men with gold teeth and who, upon viewing
a photograph this day, #14023, identify as the same man., I saw
Tommy also at McGraw's seversl times and sew Bob Miller and
Tommy et Goulet's, last seeing them there about six weekes ago

in the grill sitting at a table,

®"About the last week in October 1935 Ed McGrew told me that
Bob ¥iller wanted to buy & new car, I saw Miller and he said
he wanted a black 4-door sedan, and he wanted to trade in his
1934 Deluxe Ford coupe, black with cream-colored wheels, I
erranged the treansaction thru Steinman, but before the deal wes
closed he said he sent the car, that is, the Ford coupe, to
Floride with a load of slot machines, Bob Killer gave mes cash
money, four or five fifty doller bills, two one hundred bills
and the rest in smmaller bills,

"] have read the sbove and it is true as best I can recall.”

/8/ "Glenn GvrKneisel®
Witness: .
B, J. Wynn, Special agent,
¥BI, 1448 Standard Bldg,,
Cleveland, Ohio

Gertrude Billeter Miller in her statement dated at Toledo,
Ohio, May 22, 1936, advised that she recalled that the Ford coupe
bad 1935 Ohio license HM=-54, This information was relayed to the
Cleveland field office for the purpose of conducting investige-~
tion in order to locate the present whereabouts of the Ford coupe.

The following investigation was conducted by Special Agent
C. E. Smith,

It was aascerteined at the Bureau of Motor Vehicle sub-station,
709 St. Clair, Cleveland, Ohio, that 1935 Ohio license HM-54 had
been issued to one Charles Miller, 6604 Pemifoad, Cleveland, Ohid,
for a 1933 (ord coupe bearing motor number 18-429014,_

A check of the records at the Clerk of Court, Cuyshoge County,
Ohio, revealed that a used car bill of sale No, 2135967 was filed on
February 5, 1935, at Cleveland, Ohio, and reflected that on February
4, 1935, Charles Miller of 6604 Pearl Road had purchased a 1933 model
standard Ford coupe dbearing motor number 18-429014 for $1.00 anéd other
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valuable consideration from the Pollock Davis Motor Campany, Ford
dealers at 11628 Euclid Avenue, Cleveland, Ohio. Witnesses ap-
pearing on this bill of sale were EsPollock, no address, and
E. E~Ballari, no address. The bill of sale was notaried on
February 4, 1935 by Elizabeth#ollock. '
7\ v

In view of the fact that the Pollock Devis Motor @ompany
is now non-existant Mr, H, A\ Guteman of the Ford Motor Company,
Cleveland, Ohio, was interviejed, relative to the present loca-
tion of car invoices and books of the Pollock Davis Company and
the ®hereabouts of Mr. R, D4 Pollock, bMir, Cuteman stated that
it was his recollection that Mr, Pollock was presently residing
samewhere in Canade or Michigan, his eaddress not known; however,
he advised that Miss Elizabeth Pollock was presently somewhere in
Greater Cleveland,

It will be noted here theat Mr, Davis has not been connected
with the Pollock Davis Lotor Company for approximately the past ten
years,

During the interview Mr, Guteman edvised egent that instant
car hac been cdelivered as & new car to the Burns Motor Company
of akron, Ohio, August 16, 1933, However; their files did not reflect
any further information relative to that car, A notation appeared,
however, on the bill of sale that the above-described car had been
teken in on a trade in September 1934,

It was ascertained that Elizabeth Pollockyxnotary public,
was presently residing at thefBrecksville JInn, Brecksville, Ohio,
and she telephonically edviséd agent that kr. R. D. Pollock was
presently residing in Algonac, Michigan, and it was her impression
that he had taken all pertinent papers pertaining to the corporation
with him to Michigan., Miss Pollock further stated that during the
time she had been & stenographer at the Pollock Devis Motor Car Co.
it had been the custom for other stenographers to witness various
bille of sale and she would notarize them, seldom meeting the in-
dividual to whom the cer was sold, in view of the large number of
machines that were sold by the Pollock Devis Compeny. Elizabeth
Follock further stated that she had no recollection of anyone by
the neme of Charles Miller,

Arrancements heve been mede whereby & photograph of Harry
Campbell will be exhibited to Miss Pollock for the purpose of ob-
teining possible identification.
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Agent checked the territory in the vicinity of 6604 Pearl
Roead, the address given by Harry Campbell at the time he purchased
the automobile, and it was noted thet this number would be wmpproxi-
mately where tho‘}ncamto Word Acadamy, Farma Heights, Ohio, would
be, ' —_ .. )

Mr, Willian'Ehnick, Peerl Road, and Mr, Het Weiss, 6662
Pearl Road, Ford mechanic, both of whom are 0ld time residents of
the vicinity, were interviewsd and the photograph of Campbell was
oexhibited to them. However, they astated that they had mever heard
of a Charles Miller and had never observed any individual resembling
or answering the description of Harry Campbell, alias Charles Miller,
It will noted here that the territory iam this vicinity ocould well be
described as semi-country, the houses being epproximately 200 yards
apart, and this address is undoubtedly & fictitious address.

The Detroit office has been requested dy letter to inter-
view Mr, Re D, Pollock and endeavor to ascertain from him the original
records pertaining to instant automobile and such other pertinent in-
formation as to the price paid, if another automobile was traded in
on instant automodile, if Harry Campbell as Charles Miller was intro-
duced to him as such an individusl and such other information as they
mey be able to obtain., The Cincinnati office has, likewise, been
requested by this office to causs a check to be made at the Bureau of
Motor Vehicles, Columbus, Ohio, to ascertain if instant car has been
registered in the state of Ohio for the year 1936, for the purpose
of ascertaining its present whereabouts and the identity of the individual
presently owning it. In the event this car is not presently registered
within the state of Ohio and the identity of the present owner is not
known, stop notices will be placed against this automodbile in each state,
in order to ascertein its present whereabouts and how the presemt owner

obtained 1it,

BEREESEEE
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EARBCRING OF ALVIN KARPIS AND DOC BARKFR IN 1934
) INVOLVING :

ANGUS FAMILY, RENE AND THELMA BOLST, CAPTAIN GEORGE
TIMVINEY, ET AL. .

It 18 to be recalled that beginning in FPedruary, 1934, and
ocontinuing until early in August, 1934, vorious members of the Karpis-
Barker mob were in and out of Toledo, Ohio, During this period Karpis
and Doc¢ Barker were the only subjects under indictment., The investiga-
tion, ‘however, is proceeding on the theory of showing all intimate rela-
tions of suspected harboring subjects with members of the mod, in order
to portrsy the whole history of such persons with the mob, under such
eircumstances as to strongly indicate that such persons in fact knew the
t rue identity of Karpis and Do¢ Barker and their e¢riminal associates.

HARRY CAMPBELL AND WYNONAOBU'RDE'ITE AS MR, ARD MRS,

0 AY
GEORGE WINFIELD, RESIDED 2831 = 131st STREET

APRIL 3, 1934 TO AUGUST 3, 1934,

The following investigation was conducted by Special Agents
He Be Dill and E. J. Wynn:

On May 28, 1936, Mrs. GoraldinolSiek. 2823 =« 131st Strest,
Toledo, was interviewed. It is to be reéalled that she was a next

door neighdor to Barry Campbell and Wynona Burdette at the time they
resided at 2831 - 18lst Strect in the sumer of 1934 as Mr. and Mrs,

George Winfield. She identified a photograph of Barry Campbell and

70



TP DA TR e Wb L e a5 S CERS i
o et e W R 5 e T R A L U S ATEITILT L ) R e A et whn ST b MME K Tie bk - e T e ek e ot i m

Tl

- - be
dynona Burdette &as the persons who appeared QQ/the individuals who
rented the house; that they were not very friendly, and she learned
their names were Kr, and krs, George Winfield when, on one occasion,
the lady who did their laundry, neme unknown, left a bundle of
leundry at the home of Mrs, Siek to be delivered to the neighbors
at 283]1 131st Street; identified a photograph of Willie Farrison as
a man who wes constantly around the house at 2831 131st Street and
who did most of the cooking; idenfified the photograph of Doc Barker
as the man known to her as Willioi?oﬂay. who apreared to live regu-
learly at 2831 131lst Street during the time the Winfields lived
there; ‘that she learned his neme from pedigree papers on two chow
dogs which were at 2831 131st Street and which in a conversation with
her on the occasion of her looking after the dogs while they were
eway, he said belonged to him; identified the photograph of Jimmie

Ailson as a men who eappeared to live regularly at the Winfield hame

tnd who she knew as Jimmie; identified the photograph of Alvin Karpis
as e man she saw visit the Winfield home on various occasions.

She further stated that on various occasions she observed two
young women, usually dressed in riding habits, driving what appeared
tc be aChrysler coupe automobile, visit the Winfield home; howevwer,
she could not identify eany photogrephs of women exhibited to her, that
is, Dolorescbelaney, cdneXurray or GladyaSewyer, She also stated
that a rather large woman came to visit and drove a Buick automobile,

"but she could not identify her, She stated that she gathered from

the conduct of the people end various chance conversations, jhat Fimmie
wilson was the brother of Mrs, Winfield, She knew him only’the name
of Jimmie,

krs, Siek also stated that sometime after the people moved in
she noticed Willie Morley (Doc Barker) in the yerd wth mittens on his
hands, and he said the dog bit him; that about ten days later she
observed Mr, Winfield (Harry Cempbell) with mittens on both his hands,
and he likewise said that the dog bit him. On another occesion Win-
field (Harry Campbell) was observed with a bandage across his forehead,
anéd he told her that he had been out on the lake in a power boat and
hit a wave straighte-on which caused him to bump his head on the wind-

shield of the boat,

With reference to Bert and Ted Angus, krs, Siek stated that on
occesions she and her husband stopped at the Little Cesino in Point
Tlece for beer; thet she understood that Bert and Ted Angus ran the
plece and that at such times as she was there one or the otLer or both
-f tre brotrers were present; that she is unable to tell one brother
fron the otler, but is able to identify them as the Angus'when she sees
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them; that during the time the Winfields lived next door she, on one
occeasion, observed both Bert and Ted angus enter the house with four
or five other men; that thereafter she observed the brothers singly

visit the house, usually coming in the early evening; that, in all,

she observed each of the Angus brothers viasit the house from four

to six times,

The photographs identified by Mrs, Siek are as follows: Harry
Campbell: photo which appeared on IO, wearing sweater, white shirt,
and a necktie; also photos teken since apprehension by St. Paul office;
Wynona Burdette: all types of photos; Willie Harrison - Hemmond, Ind.,
11-16-33 #1829; Doc Barker - bust size photo taken since apprehension
dressed in undershirt; Jimnmie #Wilson - photo taken in grey suit with
white skbirt and a necktie; Alvin Karpis, bust size photo wearing white
shirt, no coat and no tie, Shirt open at neck; also photos taken since
apprehension wearing black sweater and white shirt,

Ay
The following intprview of Ralph)éiek, 8823 131st Street, son
of Mr, and Nrs, William“Siek, who occupied the house next door to 2831,
the house in which Campbell lived and the gang hung out in April, May
June and July, 1934, was conducted by Special Agents E. J. Wynn and
., B. Dill on kay 30, 1936:

Tre pictures of t:e subjects in the Brekid case were shown to
Ralph and he made the following identifications: Campbell as George
‘Winfield, the man who rented the house; Wynona Burdette as Campbell's
wife; and Karpis as & frequent visitor; doesn't know the neme used.

He advised that one one occasion Kerpis started to drive out of
the drive with some laundry on the top of his car and that he, Ralph,
called to Kerpis and told him that the leundry was on top of his car;
that Karpis then stopped the cer, got out and put the laundry inside
the car, Ralph stated that the laundry wes put on top of the car when
one of the persons in Winfield's house placed it there while taking some
other things out of the car and failed to put it back in. He stated that
he did not believe that Karpis stayed at the house next door, dbut that
he was a frequent visitor there.

Ralph stated thet he had seen all of the people who stayed at
the house next door at the Casino Club on several occasions; that he
saw them talkinz to the bartenders and others at the Casino Club but
that he cannot remember any particular instance or any particular
verson to whom eny of the gang telked,
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Ralph stated that he had never seen anybody that he knew go into
the house next door, He stated that he remembered that one of the men
had on mittens; that he noticed this, because the weather was very
hot; that he was told by his mother that the man wearing the mittens
had told her that he had been bitten by the dog end thet that was the
reason why he was waaring the mittens,

\ Ralph advised that at the time Campbell was living next door
Tommy/Cleary was working for the gas company and that he Pead the
metera for Campbell; that Cleary might be able to give some inform-
ation' of value, Ralph did not know the address of “leary but he in-
structed agents how to find his house; that Cleary is now on a honey-
moon and that he did not expect him to return for about a week.

Descriptions of the photogrephs of persones identified by
Ralph Siek are as follows: Harry Campbell - photos taken since appre-
hension; Wynona Burdette - all types of photos; Alvin Karpis - photos
since apprehension; also bust size photo with white shirt, no tie;
open at neck.

The following investigetion was made by Special agents E. J,
Wyn;. and F, B. Dill on hey 30, 1936: .

Williem Siek, 2823 131st Street, Superintendent for the Conti-

' nental Bakery, wes shown pictures of persons connected with the Brekid

gang and from the group he identified the following: BHarry Campbell
as George Winfield, the man who rented the house; Wynona Burdette as
George Winfield's (Campbell) wife; Karpis as a frequent visitor;
never heard the name he used; Doc Berker as a frequent visitorp
never heard his name,

William Siek stated that the gang bad two Ford coupes and one
Chevrolet but that he did not know to which of the bang the cars de-
longed. It will be noted that Mr, Siek's house is located next door
to 2831 131st Street, where the gang hung out; that Siek lived
there the whole time that Harry Cempbell lived at 2831 131st Street
under the name of George Winfield in April, May, June and July 1934,

Williem Siek stated that he used to go to the Casino Clud
and that on several occasions while he was there hs has seen Mrs,
Winfield (Wynona Burdette) George Winfield (Harry Campbell) and
Jimmie (Wilson; that Winfield paid for his drinks on several occa-
sions; that e 323 been there with his family end he has also been
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kr, and krsysfales stated that they saw a sailor with the
above-mentioned subjects at the Casino Club; that they did not
know this seilor's name. kKrs, Wales stated thet she had seen this
sailor at the Winfield house on seversl occasions; that the sailor
did not live there, but he was a frequent visitor, Mrs, Wales fur-
trher stated that she could not recall seeing anybody visiting at

the Winfield house (while Campbell was living there) that she knew,

The following investigation was conducted by Speciel Agents
E, %. Dill and E. J:/Iynn on kay 29, 1936:

kr, Albe;é/ﬂgew. 2841 131st Street, who resides next door
to 2831 131st Street, stated that he recalled telking to & real es-
tete man about tenants et the last mentioned address in the summer
of 1934; that he recalled obtaining the license numbers off two cars
which were usually perked im the back of the house, and altho there
wes & three-car garage, the cars were never placed inside; that he
gave these license numbers to Aré%idﬁéendorf, e city detective, and
the latter advised that one of ¢ was issued to the address, 631
St. Clair Street, a carntling joint. Various photocraphs were ex-
kivited to »r, Drew, but Le wes unable to identify any of them as
resentling the tenants at 2831. altho, included in the photogrephs
shown him, were those of all members of the mob who were in Toledo,
Ohio, during the spring, summer ané fall of 1934, iie did state thet
the people had two or more chow dogs, Le is a very talkative in-
dividual and avpeared to be somewhet flighty. He could not identify
eny visitors. He personally knowa Bert and Ted angus,

His wife, L:r,s..Alber{I;ew‘_ stated thet she recalled that
in the spring of 1934 a real estate man told her that a young couple
with & small child would move into 2831, further stating that the
man was employed on the steamships; that some people moved in short-
ly thereafter, and had two chow dogs; that she did not mix with the
neighbors and 4id not have much contact with them; was unable to iden-
tify any of the various members of the mob who were in Toledo in
1934 as being the tenants; stated that shortly after the veople mov-
ed in Ted Mngus, who she has known for many years and on whose bail
bond she went as surety on one occasion, came to her house from the
house next door and said that he was & friend of the next door femily;
that at thet time she bawled him out for some past grievance and
ordered him away from her home; thet she never observed him at the
house next 3oor on any other occasions. She stated thet she observed
two cers constantly at 2831: nemely, = Ford black coupe with yellow
w-eels and a Chevrolet coach or sedan black in color with red wheels,
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Herry Campbell: photo which appeared on I0, dressed in sweater,
white shirt; also photos taken at St, Paul since his apprehension;
knew him as George Winfield; Wynona Burdette - all types of photos;
knew her as Mrs, George Winfield; Jimmie Wilson - photo of bust size
wearing grey suit with white shirt and necktie; knew him as Jimmie;
Alvin Kerpis - photos teken since apprehension wearing black sweater
with white shirt; also bust size photo wearing white shirt open at
tr.e neck; never learned name he used; Doc Barker: photo taken after
his apprehension, bust_gize, dressed in undershirt; knew him as
lilliamﬁ:orley; Willi : Hammond, Ind., 11-186-33, #1829;

not know name; she because of his peculiar actions called him
the ‘Q&E:E:' '

She stated that from various conversations with the people
at 2831 13lst Street she learned that Mr, and Mrs, George Winfield
(Harry Campbell and Wynorz Burdette) were the people who rented
tze house; that "The Clown™ (Willie Harrison) wae generelly around
tae house a great deal of the time, usually dressed in slacks and
a sweat shirt and did most of the cooking; that William Morley (Doc
Barker) appeared to regularly live at the house and that Mrs, Win-
rield told her thet he was Mrs, Winfield's cousin; that she learned
his name from the pedigree pepers of chow dogs which he showed her;
trat bioBey (Doc Barker, drove a black Chevrolet sedan with red wheels,
but later painted the wheels black; that Jimmie Wilson appeared to
live 2t the house, and she heard the people call him “Jimmie™; that
on numerous occasjions she observed the man she now identifies as
Alvin ¥erpis come to the house; thet he was always walking, and for
some reason she gained the igpression that he lived in a cabin some-
where in the nmeighborhood; that she observed the Chevrolet sedan,
above referred to and also two Ford coupe automobiles; that these
cars were kept in the back of the house, and altho there was a three
car garage it was never used, except that at the time the Winfields
first moved there a car with Illinois or Indiana tags was placed in
the garage, and she never observed it taken out,

_/

¥rs. Clark’Wales stated that she and her husband had been to
the Casino on severasl occasions during the time the Winfields lived
et 2831 131st Street. Mrs, and Mr. Wzles identified the pictures set
out above in this interview stated thet they had seen each of them at
the-Casino Club; the subjects identified were: Willie Harrison,
Earry Campbell, Wynona Burdette, Doc Barker, Alvin Karpis and Jimmie
Wilson - pictures identified are the same as those mentioned above

in this report.
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there alone when he saw the three above-mentioned persons; that he

used to go to the Casino to deliver bread and that he also went there to
get Nickelo beer, which he likes particularly well; that while he was

in the Casino he remembers seeing Harry, Wynona and Jimmie talk to

the dbartender, but that he coes not remember which one of the barten-

ders,

William Siek stated that he remsmbered seeing one of the men
living at 2831 1318t Street wearing mittens but that he does not re-
member which one it was; that he believes most of the trade at the
Casino during the spring of 1934 was the people downtown; that people
went to the Casino after the rest of the places downtown had closed
up; and thet he does not know any of the people in his neighborhood
going to the Lasino; that he does not believe that the Angus brothers
have ever had any gambling at tng'casino; that the last gambling he
remembers there was when Jimmie”Tayes used to run the place, Siek fur-
ther stated that he was not et home very much; that he and his son,
Ralph, left the house about ejight o'clock in the morning and did not
often return until late in the afternoon or in the evening, and that
Le did not see much of the veople who lived next door; end thet he did
not often see them in the daytime but saw them at night when he did get
a chance to see them.

FHe stated that he never saw anybody enter 2831 that he knew,

William Siek stated that he did not know definitely who owned
tre Casino, but that he was clways under the impression that the
place was owned by the Angus brothers; that he had delivered bread
there but that the bread wes collected for when delivered and that
tae bill for the bread was made out to the Casino Club,

Descriptions of the photographs identified by Mr., William Siek
as set out above are as follows: Alvin Kerpis: photo with white ahirt
open at the neck; photos taken after apprehension wearing black
sweater and whie shirt with no tie; Harry Campbell: -full length
photo teken after apprehension with grey trousers, white shirt without
tie; Wynona Burdette - all types of photos; Doc Barker - photo taken
after apprehension in undershirt, bust size,

" The following investigation was conducted by Speciel Agents
F. B. Dill end E. J. Wynn on kay 30, 1936:

Mrs. Clark ¥cles, 529 Stickney, Toledo, Ohio, was interviewed
and stated that she is the daughter of ¥r., and Mrs, William Siek; that
in 1934 she resided with her parents at 2823 131st Street, which is
next door to 2831 13lst Street; that she recalled the tenants who re-
csided at 2831 during the spring and summer of 1934 end identified the

following photographs:
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. Juring the conversation with Lrs., Drew she advised that skLe
ran & bootler joint in downtown Toledo for a number of years,
She is somewhat past middle age and menifeatly insane and ex-
tremely vindicative, stating that she would go the limit to see
Ted Angue behind the bars., She talked about having knowledge about
people and things come to her by pictures floating before her eyes,

The following investigation was conducted by/Special Agents
H. B. Dill end K. ?. Wynn on May 28, 1936:

Mrs., F Rudolph, who resides at 2831 131st Street, Point
Place, having moved there on August 15, 1934, shortly after Harry
Campbell and Wynona Burdette moved; stated that in Jenuary 1935,
about four o'clock in the afternoon & raid was made on the house
by Toledo, Ohio, police officers and deputy sheriffs from the
office of Sheriff James O'Reilly, who stated that they had atip
that menbers of the HKarpis mob were there; that the officers and de-
puties were armed with various types of guns including machine guns,

Mrs, Rudolph stated that following the raid she personally
called on Sheriff James O'Reilly to protest about the raid, and
he told her that orders were orders and that the raid bed been
conducted on a tip indicating thet rarpis and Barker were at the
house. She stated that she explained to Sheriff O'Reilly that
she had lived et the house since August 15,1934; that she had no
connection with the previous tenants and recuested some assurance
from him that no further raids would be conducted seeking to lo=
cate the Karpis mob at her home, but Sheriff O'Reilly stated that
he could give her no such assurance, She stated that she was
positive that Sheriff O'Reilly was not present at the time of the
r\’d

\’ Dol1zb

ly;dudolph, fourteen year old daughter of Nrs. Fred Ru-
dolph, was prcsent at the time of the raid and gorroborated the
statements Qf her mother with reference to thé<emid., She also ex-
hibited her Mcrapbook containing newspaper elippings dated Jan,
24, 1935 of ‘the News-Bee, giving an account of the raid, said
clippings containing a photograph of Doc Barker, also photos of
four detectives who perticipated in the raid, and meade mention
that the raid was @& joint raid of the city detectives end deputy
sheriffs,

The following investigation was conducted by Special Agent
E. J. Wynn:
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On June 1, 1936, k-, carroxésher, 5325 309th Street,

Point Place, a mail carrier, was interviewed., He stated that he
carried 2831~ 131st Street in the year 1934; that hs recalled a
family by the name of Winfield moving into that address as he )

made inquiry of the women at the time she moved in, which he re-
called was in the spring of 1934; that the woman furnished her nams

as Mrs, George Winfield and steted she and her husband were to oc-
cupy the house; that he had very little mail for the address and could
recall none other than monthly stetements of the utility companies,

, Mr, Fisher picked out the warious photographs of Wynona
Burdette as being Mrs, George Winfield, The only other photograph
he could pick out wes that of Kerpis, picking out the photograph
he could pick out was that of Karpis, picking out the pbhotograph
of bust size dressed in white shirt, open at the neck, and the
photographs taken since his apprehension showing him dressed in a
black sweater, Te stated thet this wes the only men he ever saw at
the house; that he rather gathered that he was George Winfield,
altho nobody ever told him this; that he recalled that on one hot
day Kerpis offered him a bottle of beer, which he refused,

de stated that eince the apprehension of Kerpis in New Orleans
ke heard that Willian” Jennings, 5442 302nd Street, which is slmost
across the street from 2831 13lst Street, wrote his wife that he,
Jennings, recalled often drinking beer with Karpis in Foint Place,
Yy, Fisher stated that Nr, Jennings is employed in some capacity on
a boat line out of Toledo, Ohio, and was presently in the southern
part of the country on a trip on a boat,

With reference to th@>5radfords, who resided above the space
occupied by the Foint Place Post Office in 1934 at 4905 Sumit St.,
he stated that he did not recall associating shem with the Winfields
who resided at 2831 13lst Street; that, however, he did recall that
the Bradfords caused some comment and that he caught some fleeting
glimpses of women who went upstairs at 4905 Summit Street, but not suf-
ficient to make any identifications.

The following investigation was conducted by Special Agent
H. B.-Dill on June 3 and 7, 1936:

Mrs. W. C/Raitz, 5424 302nd Streetg”Point Place, Ohio, stated
thet her son-in-law, William Jennings, i® now residing at 2615 Wate-
lee Avenue, altor, Illinois; that until just recently he lived next
door to rer and wprked on e private yacht belonging to a Nr. C, O.

.~iniger; that thg}boat cocket at Pef View, which is near theTittle

Club, The Little Club wes known as the Casino Club in the sprins end
surer of 1934,
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Mrs, Raitz stated that William Jennings is now working for
a men by the name of Levis opZevis' pgggntgxyﬁchg, which 1s docked
at Alton, Illinois, in the Mississippi River; that Captain_loCk-
wood is also there, and that Lockwood she thought visited the~
Casino Club, '

During agent's interview with Mrs, H. A/ Jleflet, 5427 3034
Street, Point Place, krs, Leflet stated that krs, Williem Jennings
told her that Harry Campbell, who was at that time (spring of '34)
living at 2831 131st Street under the name of George Winfield,
was the owner of thke Casino Club,

‘krs. Raitz stated that Mrs., William Jennings is with her
husband in Alton, Illihoils, at the time of this interview, The
St. Louis office was advised by letter of this information with

re request that Jennings and Lockwood be interviewed,

The following investigation was conducted by Special Agents
T, B, Dill and E, J. Wynr on May 29, 1936:

o 2 Setmi 7 - |

kr, Walter E, Schmitt of the “howell-Schmitt Realty Com-
vany, Ohio Bank Building, [oledo, Ohio, advised that in 1934 his
company hed charge of the rental of the house at 2831 13lst Street,
Point Flace; that his records, which he maintains under his custody,
reflect thet on karch 28, 1934, the company received the sum of $30
from the”Duffy Realty Cempany, 5145 Summit Street, for one month's
rental of the house In the name of George Winfield; that there- .
after monthly rental of $30 was received for the months of “pril,
May, June and July 1934; thet the rental waes paid in full to August
3, 1934, it eppearing that the tenant in fact moved into the house
on April 3, 1934, altho the initial $30 was paid on March 28th.
His records reflect that his eampany paid the Duffy Realty Company
$10 commission for renting the house.

He ascertained from his regopds that Stanlef%ZLIaloft, tele-
phone Pontiac 0537-J and Meedard Keogh, 659 Balfé Street, Toledo,
Ohio, workmen for the real estate company did repair work on the
house at 2831 131st Street on April 4, 1934, and other dates epparent-

ly after the occupants had moved im, AK;:
u‘ B- rfy

}r, Schmitt having advised thet apparently Nrs.
of tue Duffy Realty Company, 5145 Summit St., had rented the house
to George winfield, Mrs, Duffy wes interviewed and from her book of
duplicate receipts located e carbon copy of e receipt dated March £5,
1934 for $30 received from George Winfield for rental of house at
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2831 131st Street, She stated that as she recalled & young man

and woman representing themselves as Mr, and Mrs, George Winfield

at that time called at her office about renting a house, and ashe

was instrumental in renting them the house on 131st Street, _

and as the Showell Schmitt Realty Company owned the house, she Tre-
ceived $10 commission for renting it; that shc asked Mr, Winfield
about his occupation and he stated that he was connected with a steel
steamship company out ofCleveland, Ohio; that she asked for a more
particular address in order to verify this reference, whereupon Mr.
Winfield advised her that Mr, Bert Angus, who ran the Little Casino
Club would vouch for him, and Mr, Winfield gave her the telephone
number to cell; that she did call this number and talked to Mr,
Angus 2nd the latter stated that Mr, Winfield was, in fact, employed
on the boats; that she advised Mr, Albegg,ﬂoyne of the Showell-
Schmitt Realty Company of the details of the rental, furnishing

him with all information given by George Winfield, including the
Angus reference,

¥rs, Duffy was uneble to identify the photogreph of Harry
Campbell or Aynone Burdette as the persons known to her as kr. and
lrs., George winfield, (It is to be recalled thet Campbell and
Wynona Burdette were the persons who lived in the house as the
Winfields.) Shewms also unable to identify various photographs
of subjects and their women who were known to have been in Toledo,
Ohio, at that time, stating that she has a very poor faculty in
identifying people.

In conclusion, Mrs, Duffy stated thet inasmuch as the Showell-
Sehmitt Realty Company owned the house and collected the rents,
she had no further contact with the tenants,

Mr. Albert Coyne of the Showell-Schmitt Company was inter-
viewed and advised as follpws: that he recelled krs, Duffy of the
Duffy Realty Company secured the Winfields as renters for the house
at 2831 131st Street; that she advised him that ¥r. Winfield was
employed in some capacity on the steamships and also advised him
that Winfield had given a reference, #ith reference to the letter,
¥r, Coyne stated that he was not sure just who this reference was,
but as best he could recall it was Ted Angus who at that time
operated the Little Casino Club; that he called up the reference,
who, as indicated, he believes to be Ted Angus, and the latter told
him winfield was satisfectory; that Le worked on the steamships;

t et anything !'r. Coyne could do for Winfield would be none too good.
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As stated, Mr. Coyne will not state beyond all doubt that it was Ted
Angus he celled as a Feference; yet he believes iangus to be the man,
At any rate, he is positive that the person who Mrs, Duffy told him
about as reference was the one he called, It is noted that Mra,
Duffy is of the opinion it was Bert Angus,

M¥r, Coyne stated that on one occasion the tenents were slight-
ly behind in the rent and he paid e visit to the house and was met
Ay e short young man, who reminded him of a farmer youth; that this
man would not let him in the house; that while the man went into the
house to get the rent, he, Mxr, Coyne, went around to the back of
the house and jotted down the license numbers on two automobiles
which were there; that he checked these license numbers and found
t-at one was issued for 631 St., Clair St., Toledo, Ohio, a gambling
joint; and the other for an address on the first block on Summit
Street; tkhat vrior to this time he had gone by the house several
tires and noted that there were generally two eutomobiles in the X
back of the house, never in the gerage; that he hed received inform-
ation from some sourde that the people had acted suspiciously, which
fact, together with the fact that they were slightly behind in the
rent, prompted him to check the license numbers; that upon determing
t-et the license numbers were earparently issued for disreputable ad-
dresses, he determined to keep close watch on the tenants, end for
this purpose contacted Mr. Albert Drew, 2841 131lst Street, a taxi
driver, who kept him posted on the people at 2831 131st Street.

¥r, Coyne further stated that he was present on the occeasion
of the winfield's moving into the house about April 3, 1934; that he
observed that the furmiture had t appearance of being new; that it
was moved into the house by A. PT{Rymer's truck, 1312 West Bancroft
Street; that on the occasion of the Winfields moving out in the latter
pert of July 1934, he recelled that the seme truck moved them out;
that part of the furniture was moved one evening, but due to a stom
the last load was not teken out until the next day; that he was sus-
picious of the people and thought perhaps they had not paid for the
furniture and so followed the truck and observed it pull up to the
cottage adjoining the Little Casino, owned by Bert and Ted Angus,
seid cottage heingz joined to the Casino and originally some years
ago the ol roadway Saloon; that the furniture was stored in this
cottege, He &cconpanied Agents H. B. Dill end E. J. Wynn and point-
ed out the cottege to them,

¥r. Coyne elso stated that a middle-aged man dressed in white
s=ilor type of suit with a cap usually common to people connected
witn lake boats was supervisging the moving., (It is believed by Agent
Wyna that this was Charleg~Becker, inaammuch as previous information
in the file indicates Becker helped in the moving.)
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- Ir. Coyne stated thet he never observed any of the tenants
other than the young man he asked about the rent, (who, mo doubt,
was Campbell), but Er. Coyne was unable to identify any of the photo-
graphs of the subjects or associates, stating that he doubted that
he would be able to 1dentify the party by photograph.

With reference to the automobile which Mr. Coyne observed
with license plates issued to 631 St, Dlair Street, reference should
be made to reports of Sfj;jal Agent D, E, Hall, Detroit, 9-25-34 and
12-3-34, reflecting thas”Ford V-8 coupe, motor 683450, was apparently
purchased in Toledo, Ohic, by Harry Cempbell as George Winfield on
3-21-34, giving the address 631 St. Clair Street and was introduced
to the automobile salesman under that name by Bert Angus,

With reference to the automobile checked by Mr. Coyne, showing
license issued to the first block on Stamit Street, it is possible
that it was the Chevrolet sedan, motor #4482615, mentioned in the report
of Special igent C. E. Smith, Cleveland, Ohid, 11-4=35, which is thought
to have been the property of Doc Barker, under the name of Morley. It
is to be noted that Mirs, Geraldine Siek, 2833 131st Street, has iden-
tified a photograph of Doc Barker as the marn known to her as Willie
Kodey. COther information in the file indicates that Doc Barker at
Toledo, Ohio, used the alias of Miorley and lived with Campbell at this
address,

The following investigation was conducted by Special Agent
E. B. Dill on June 5,6,7 and 8th:

During the interview of kr. 4. By Coyne, salesman for the Showell

Schmitt Realty Company by Special Agents E. J. Wynn and E, B, Dill
br, Coyne stated that at the time Harry Campbell, who was living in one
of the Showell Schmitt Realty Co. houses, at 2831 131st St., Point
Placey, under the name of George Winfield, moved from this address, he,
Coyne, was at the house and observed the furniture being moved therefrom;
that he noticed the name of the trucking concern on the truck which was
D, A. Rymers and Sons, 1312 West Bancroft Street, Coyne stated that he
left 2831 131st Street while the furniture was being put into the van;
that he was goine for about one-half hour and that when he returned to
town he noticed this ssme truck backed up to the Cesino Club unloading,

Mr. Coyne stated that he took the name of the trucking company
because he thought that the furniture which was being moved fraom this
house might not be peid for and someone would come to the realty com-
pany in an endeavor to gfet some information concerning same, He stated
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that he was not sure of the date on which the furniture was moved but
that it was between July 20 and August 4, 1934, He further stated
that he 4id not see the truck move from 2831 131st Street to the
Casino Club but that he was quite sure that the truck thet was un-
loading at the Casino Club was the same as the one that he had

seen loaded at 2831 131st Street about one-=half hour before.

» /

Mr. J. Anderson, Office Manager of thek(. Mymera and
Sons, 1312 West Bancroft Street, on being interviewed displeyed to
agent the records of that fim, which were checked from January 1,
1934 to August 15, 1934 by this agent and Mr, Anderson. These records
did not indicate that that company had ever moved anybody to or from
either of the above-mentioned addresses. Mr, Anderson stated that he
was working for D. A. Rymers and Sons in July and August 1934 and that
he was certain that if that company had moved fumiture from 2831 131lst
Street the records would so show, Anderson stated that there were only
four men working on the trucks in 1934 and that the same four were
still working there; that these men are Delbert-RFmers, Maxwell D,

”Rymsra, 1312 West Bancroft Street; Robert—Tarorte, 1314 Elmwood St.

and Pauiyﬁétson, 1260 iiest Bancroft Street. Mkaxwell D. Rymers, la-
Torte anéd Jatson were interviewed at the above addresses. Each stated
t.at e ¢éid not move the furniture in cuestion; that if he had he would
be &ble to recall it in view of the fact that it was moved into a clud
which wes very unusual, Delbert Rymers could not be located and,

" therefore, was not interviewed., Anderson stated that if Delbert Rymers

had moved this furniture one of the other men mentioned above would
ticve teenwlth Lim; also that he had talked to Delbert and that he was
informed by Delbert thet he did not move this furniture,

The records of the following trucking companies in Toledo,
Ohio, were checked in an endeavor to ascdrtain what firm did move the

furniture in question,

11118'Day Storege Co., ‘;‘éa;?;;vis Storage Co,
L. Persing, Ass't Manager, V. Epple, Office Manager,
608 Monroe Street 1510 Elm Street
- ,7:" —
Moreton Storagce Co., H. C. lee and Sons,
- C. T. Tumer, 0ffice kgr., Ed H. Lee, kanager
23 Buron Street 20 Huron Street

rathbun Certage Co,,
F. W. Urie, Office kanager,
2941 lonroe Street,

T-e records of the above-named companies do not indicate that any of
ti.ese cor.penies moved the furniture in question,
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The following investigetion was conducted by Speciel Agent H. B.
Dill on June 3, 1936:

¥r. F. E(<&1115, Credit Eanagerfhg;rthwastern Ohio Gas
Grpany, 231 Buron Streei, Toledo, Ohio, stated To ageiit “that
bhis records indicate that George Winfield had gas turned on by
that compeny in April 1934; that the service continued until
August 2, 1934, at which time the gas meter was disconnected.,
¥r. Mills stated that his records indicated that the gas was not
connetted enywhere else for George Winfield; that he, Winfield, has
not used gas service from thet company umdsr the name of George Win-
field since August 2, 1934.

Mr, ¥ills steted that the meter reader for that district was
on his vacetion at the present time, but he would be back in the office
sometime next week; that the meter reader's name is Mr, Cleary.

The following investigation wee made by Special Agent H. B.

Dill June 3 and 4, 1936. —

Mr. C. E,~Buehrer, part owner and mansger of thg’;bst Toledo
Furniture Co.,1143 Sylvania Avenue, stated that on March 27, 1934,
& woman who represented herself to be Mrs, George Winfield ceme into
his store and purchased several hundred dollars worth of furniture
from him; that he did not sell the furniture himself but his sales-
man, Mr, Albert)ﬁéllg, who now works for Treuhaft Brothers, 1014
Sylvenia Street, actually mede the sale; that two or three days dbe-~
fore Xrs, Winfield came into the store Ted Angus, who lives at 4209

North Lockwood, e on the telephone or ceme in to see
him a _him he wne going to gend him & customer by the name of
nfield and that he, Angus, recommended Winfield very highly. Whep

—Buehrer was first interviewed he stated that he thought that Mrs,
Winfield ceme in the store along when she made her first purchase but
on a later interview he wtated that he believed that Mrs, Ted Angus
came in the store with her at that time, Buehrer stated that he was
not sure that it was Mrs, Winfield's first visit to the store when he
saw Mrs, Ted Angus, but thet he was positive that Mrs., Ted Angus had
accompanied her to his store on one or more occasions,

Buehrer stated that he had done quite & bit of business with
Ted Anguc and that Angus had alweys paid promptly for the goods pur-
crhased; that te considered Ted Angus » good customer and when Angus
recormended Tinfield he presumed Winfield was a friend of Ted Angus
e1d thet it would be rlright to do business with him, Winfield; that
eltho Ted Angus recommended wWinfield he, Buehrer, did not intend to
role Angue good for the ©ill in the event winfield did not pey it,
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Bushrer stated that he knows both Mr, and kras, TedAngus;
that he has seen them on numerous occasions and that he would know
them on sight. He identified the picture of Wynona Burdette, bust
size with the triangle buttons on the dress, as being that of krs,
George Winfield. He was unable to identify the pictures of any of
the men, stating that he only recalled meeting one man at 2831
131st Street and that that was Winfield; that he only got a wuick
glance of Winfield and that he would be unable to identify him from
a picture,

[ ;
Buehrer stated that he and Otto C);{ype. who now worksdn
the furniture department of Tiedtke's store, delivered the furniture
purchased by .rs. Winfield on or about April 3, 1934; that he recalls
seeing & painter painting the kitchen buff to match the new range
purchased by Mrs, Winfield; that the delivery was made in atmrk be-
longing to the West Toledo furniture,

Continuing, Mr, Buehrer stated that although Winfield purchas-
ed almost a thousend dollars worth of furniture, he paid every cent
he owed; that $200 had been prid on the furniture before he deliver-
ed ary of it, 3uehrer advised that the furmiture was sold to Win-
field on openmccount; thet sometime after the sale and after the fur-
niture had been delivered he easked Winfield for a note for the balence;

trat such note was furnished and that it must have been returned to

him at the time the last payment was made on the furniture because he
3id not have the note in his files at the time of this interview,

}r. Buehrer stated that his sister, Miss Herm,/huehrer, who
resides with him at 1166 Sylvenia Street, also saw Mrs, Winfield
end ray have seen lr, W¥infield,

Miss Herma Buehrer stated to agent that she recalled Mrs, Win-
field coming into the store and making payments on the furaiture pur-
chased by her., She stated that the furniture was sold to the Winfields
on Ted Angus' recommendation; thet she knew this because her brother
had mentioned on severzl occasions esbout the time the furniture was
801d thzt Ted Angucs hed sent the Jinfields to hin, She stated thet
she did. not believe that her brother required e mortgage or a note for
the furniture; however, efter looking at the books of the company,
which she was keeping at that time, she stated that she had, that she
hed made the entry for the final payment in the notes receiveble book.
She stated thet rer broti.er must have therefore gotten a note for the
balence cf tie ~oods at some tiwe after the purchase, She stated thaet
er books show thet the final payment wes made on the furniture on
au-ust 18, 1934, for 3204.84, Miss Buehrer stated that she does not recall
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ever seeins Mr. Winfield, She identified the following pictures as being
the pietures of the person who represented herself as being Mrs, Geo,
Winfield: picture of Nynone Burdette, bust size, dressed in & white
dress with & large white collar and dark tie #10242; Wynone Burdette,
bust size, dark dress with 3 trianglar buttons on each shoulder; éynona
Burdette, bust size, Cleveland PD #43237.

Miss Buehrer stated she had never seen anyone with Mrs, Win-
field; that when she came to the store to pay her bil, the only time
she ever recalls seeing her, she was alone; that she had never been
to the house at 2831 131st Street nor had she ever been to the Casino
Club on Summit Street.

Mr. Buekrer, who was present at agent's interview with kiss
cuehrer, steted he had only visited the Cesino Club on Summit on one
occasion; that that visit wes to show Ted Angus his appreciation for
Angus' having traded with him; that he does not remember the exact date
but it was about 2 or 3 years ago; that he does not remember any of
the reorle whom he saw there et the Club; thet his sole purpose of
#oin- was so0 Ted Angus could see him but that Ted wes not there.

It will be noted thet eltho Harry Cempbell used the alias of
George Winfield, it was not generally spelled Windfield, as it was
carried on the books at the West Toledo Furniture Company.

During ecent's interview with Mr. Suehrer, kr, Buehrer accom-

vanied by agent weat to the work shop of the store and asked walter

s, one of the workmen who repa furniture, if he remembered
delivering the furniture to George Winfield at 2831 . 131st St.,
back in the spring of 1934, Harmms stated "You mean that Angus fur-
niture®™., Then Harms stated he was noton the truck that delivered
the furniture nor had he ever been out to the house that the Win-
d1dlds occupied, He was questioned by agent as to why he had said
*You mean the Angus furniture®, and he stated he said that, because
he had heard Mr., Buehrer and others around the store mention that
Ted Angus tad sent that custamer to the store,

He stated that he did not know anything else about the matter
and that Le did not even see Mr, or Krs, Winfield,
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The following investigetion was conducted by Special Agent

H.B. Dill on June 3, 1936y

Mr, Otto C. Gype,

4116 Mayfield Drive, was contacted at the

furniture department of Tiedtke's Department Store, where he now works.

On bsing qusstioned by Agen
was working for the West To
delivering same furniture ¢

t Gype stated that in the Spring of 1934 he
ledo Furniture Company and thet he recalls
0 same people at 2831 - 131st Street. He

stated that he did not remember the name of these people . On bdeing
shown the pictures of the mod he identified the bust size picture of

Wynona Burdette, with the t
being the lady at the house

hree triangle buttons on each shoulder, as
where the furniture was delivered., He

statéd that he went ocut to this house two or three times, That one

time he recalls not bdeing a

ble to get into the house and that he was

told by one of the neighbors that the women were at the Casino Clud
on Sumpit Street., That he went to the Casino Club where he found the

woman whose picture he iden

tified (Wynona Burdette) and snother woman

whom he did not know, at the bar drinking beer and telking to a large

man behind the bar., OGype s
the bar and thet he did not

tated that be 414 not know the men behind
think he would be able to identify him. Be

further stated that he did not know either Bert or Ted Angus.

Gype stated that

he saw & man at 2831 - 131st St. only on

one occesion, that this man was e suall men and wes poorly dressed,
that he "took bim for & workman around the bouse”, Ee stated, however,

that he would not be able ¢
little attention to him.

Gype was unable to

o identify this man because he paid very

identify any other members of the mobdb,

Gype stated that at the time he sew the women at the Cesino
Clud bar he d1d not see anyboldy with them.

The following investigation was econducted by Special Agent

H.B. Dill on June 3, 1936:
¥r. Albert J. Bell

g, 3632 Detroit Avenue, Apartment 33, who

now works av‘!’f-ouhart Brothers, 1014 Sylvania Street, Toledo, Ohio,

steted that he worked for ¢

he West Toledo Furniture Company, 1143

Sylvania Street, in the Spring of 1934. That during the early part

of the year Mr. C.E. Buehre
was sending & customer to ¢
to take care of the deal.

r, the mansger, told him that Ted Angus
he stors and that he, Buehrer, wanted him
That a day or two after that a lady who

represented herself to be krs, George Windfield ceme fm the store with
¥rs. Ted Augus. Mre. Windfield selected the furniture she wanted and

tren, as was customary, he
end "looked the plsce over"

went out to the windfiela house on 131st St.
tc see how the furniture should be arrenzed,
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also to see if tre colors matched, etc. That lrs. Windfield and Vrs.
Angas drove out in a car that he believed to be Vrs, Windfield's and
that he followed them in his car. -

Mr. Bellg identified the picture of Wynona Burdette, bust
size, with the three triangle buttons oh each shoulder of the dress, as
the woman who represented herself as being Mrs, Windfield.

Bellg further stated that he tried to sell Mrs, Winfield a
rug for her floor but that she told him that her uncle was going to
glve her a rug for a wedding present. He alsc stated that the
"Angus' showed s0 much interest in the Windfields that he thought that
the Winfields were closely related to the Angus',

Continuing, Bellg stated that Mr. C.E, Buehrer, Manager of
the West Toledo Furniture Compeny, told him that it would dbe all right
to sell to the Windfields because Ted Angus had told him that he, Ted
Angus, would stand good for the bill,

Bellg advised that when he was at the Winfield house to see
how the furniture should be arrnaged thet he saw a painter painting
Rhe kitchen, that he did not know the peinter and thet he would not
be able to identify him,

Bellg stated that he knows Ted Angus and that he cen identify
him, Also that he knows Mrs., Ted Angus and that he would dbe able to
identify her.

The Following investigation wes conducted by Speciel Azent
H.B. Dill on June 6, 1936:

Mr. Chestez/ﬂamrick. 2659 =~ 118th Street, on being inter-
viewed by Agent, stated that he and his brother Johp Harrick have been
operating the Hi-Speed filling station for about six years. That
during the Spring of 1934 & man brought a 1934 Chevrolet, four door
sedan, maroon color, with a trunk on the back, into the filling
station to be serviced, That he took the driver of tbis car down to
tke Casino Cludb on Summit Street, nearfillow Beach Perk in this
Chevrolet and left him, That he and Tris brother then serviced the
cer. That they put it on the rack and that they thought the wheels
were going to fall off, this was because the car was equipped with
knee-action, the first car of that type to be serviced in their station.

Hamrick stated that this man bad his car serviced in their
£il1ing station a number of tires after that, That each time he
worked on the car the owner would give him 50¢ tip, and that eack
time the owner of this car cume to get it, he was brought to the
£11l1ing station in e 1934 Foxd Coupe.
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Hamrick was shown the pictures of the mob but he was unahle
to 1dentify the one who frequently brought the Chevrolet into the
filling station, He did, however, select the picture of Willie
Harrison, Hsmmond, Ind. P.D, 1829,and stated that he had seen the
man whom that picture represents around Poiut Plece about the time
that the Chevrolet in question was being brought to his filling
station to be merviced, He selected the picture of Jimmie Wilson,
bust size, wearing light suit, shirt, tie and vest, as being the
picture of another man whom he had sesn & women around his filling
station at that time who resembles the picture of Wynona Burdette,
bust size, dark dress with the three triamgle buttons on each
shoulder of the dress. He stated that he could not state exactly
where he had seen Jimmie Wilson or Willie Harrison but that it was
somewhere out at Point Place, '

Hamrick stated that he had thought until just a few days
ago theat the man who brought the Chevrolet, above mentioned, into
his £illing station was the owner and manager of the Casino Clubd,
He stated thet his reason for thinking that the club was owned by
the owner of the Chevrolet was because he had seen the Chevrolst
in front of the Casino almost everytime he passed there.

Hamrick further stated thet he did not ever remember
servicing the Ford Coupe, in which the owner of the Chevrolet was
brought to his station when the owner came for the Chevrolet, but
that he did remember putting gesolins in that Ford on s number of
occasions, He stated, however, that he would not be able to
identify the driver of the Ford because he did not remember how
the party looked, that he thought the driver was usually a woman.

The following investigation was made by Specisl Agent H.B.
Dill, on June 3, 1936:

John Bamrick, 2832 -« 113th Stree¢$, Point Place, Ohio, stated
that he and his brother now yun the Hi Speed filling station at Summit
end 113th Street and that they have run the seme place for the past
five or six years., Ls was shown the pictures of the mob and asked if
he remembers ever having serviced cars for any of these men. He
jdentified the picture of Uoc Barker, bust sige, with undershirt on,
as being thet of & man who used to0 bring a Chevrolet sedan in to his
£i{l1ling station to be serviced, about the Spring or Summer of 1934.
He stated that he remembered servicing this car because it was the
first time a car with knee action wheels had ever been brought in
his stetion. 'Ihat he and his bdbrother put the car on the raeck and
when they lifted it, they thought the wheele were going to feall off,
80 they let it down and put it over a pit and greasec it,
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nenrick stated that the bill came to "six dollars and
something®” and that he and his brother, Chester Hamrick, were afraid
that the owner was going to "squack” about the price, but when he
came to get the car he paid the bill without seying a thing and gave
them a 50¢ tip. That he also remembers the tip because tips at that
time were very rare. '

Hamrick furtber stated that he noticed that when this man
came in the station to leave his car, somebody in & ¥Ford Coupe would
drive up and get him and would bring him back for his car. 7That he
would not be able to identify the man he saw in the rord Coupe
because he never got & good look at him., Thet this Ford hes never
been serviced in his filling station to his knowledge; however, it

was filled with gasoline at his filling station on a number of occasions.

That when it was brought to the station to be filled with gas, it was
always driven by a woman, that he did not get a good look at the woman
and could, therefore, not identify her.

Bamrick stated that he had been told by somebody in the
neighborhood that the man who had been bringing the Chevrolet sedan
with the knee action wheels to his station in the Fall of 1934 lived
at the place where the police reided on 131st Street. Thet he never
saw tLis man or the car after the raid. That the last time he bhad
seen it was severel months before the raid.

Hamrick stated that he could not positively identify the
picture of Coc Barker as being the men who used to bring the 1934
Chevrolet in his filling stetion but that he was "pretty sure" that
it was the man., Hs stated that the man used to wear a drown suit all
the time, and that he was sure that he would know him 4f he could see
bhim in a brown suit.
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FRED BARKER AND PAULA HARMON AS MR. AN
A. G. BrRADFORD, RESIDED 4905 IT ST.

FRERUARY 23, 1934 TO MAY 23, 1934,

- IThe following invsstigation wes conduct=d bt - Syeciel
<a WLVE e e vill enl Le Je oyms on kay 23, 163C:

It is to be recalled, &s previously set out in past investi-
gution, Fred barker and Paule Harmon, as Nr. and Mrs. Bradford, resided
in e&. wpartment et 4505 Suamit Street, Polint .lauce, from about tne
Lidalc of February 1:l4 to alout the middle of iLey 1934.

Mrs. M. B. Duffy, Duffy Realty Company, 5145 Summit Street,
exribited her duplicate receipts reflecting thaet on Fetruery 23, 1534,
~. G, bradford paid $27.50 for one months rent for epartment #2 Bank,
issued by Mrs. Dell Egner; that this refzrred to 4905 Surmit Street,
the bank t:ildins; that this rentel was handled by krs. Dell Egner.
She 'alsoc .extibited:an entry arpearinz in a memorandum book meade by irs.
Dell/cner readinz as follows: "Fridey-Fontiac 207¢ pert territle
ccléd-ir. Eredford Steel Comcany charge of boats in Bay View Fark. ©Celled
..2e Beomici. swid alright to rent it. OLerizl numbers 100043880 -
1.C015636A". i.rs. Luff, ez lained tlzt she was in rioride at this tine
and that lrs. Egner nede tae notation to record the roflereuce gaven by
pradiford; that the serial nuxbter: probebly relerred to the bills aiven
in payment for the rent as it was custonery to keep such informetion

. .- PO ey . 2 P T - = S 1. .=, "
Lt Lo v lax® were SUSered dioocpyoizis, OO Pénve LLET LGl LaC20As Dellvel
e L= s - . PR .. oo - o cvia i
POl v pe et Siet Tent wii o rell buoLz) &0, acuTe 0n@ vnET LLBulo
- . e - - T - PR - A AR SR . Ll C . e °
Lo aw€ELLLT) &l B T o B A P R L R L Viedt. .l

Toiedo during thet reriod es being identical witn oradford 01 wIs. oicu-
rFy
¢0rd.

[Ohed

Pluce, stated trxt :fs aun: owned the builling; thet ezrly in 281x
aparinent #2 was rented to terants by the vuffy Realty Compasny, @i wrnich
fire he lived with his eunt ascross the street from the building; that
tie tenants caused some comment in the neizhborhood but the only persons
wno Le could recall making any commuent were C~»<.lis, a tarber, escross
the street from the building, Irwi eutz, kr. Kleis's uncle who operates
a grocery store in the neighborhood ‘and Harold Fischer, the mail carrier
vho seemed to associate the tenants with suspicious reople living on
131st Street. Ee stated that there was a cleanup drive in Point Flace
at the ti~e and that the women who were in Apartiment #2 attrected
comment et being immorteC women rocscibly for prostitution rurposes.

% o jowarg>é1eis, ~partcent 71, 4905 Surztii Street, Foint

Ee steted that on one occasion he wert into the a zriment
to see about same plumting troulle and saw but one uwoman there %o wus

very cautious about letting hiw in; that he sar another womean go in and
cat; Liel he could notl jcentify eitner woman &nd uren yiewigg Zhotqgraphs
O e VELLOUS wOnLeD lEicere OF the noT «nown Lo nave Leen i, Toledo,

P . . O R e .. Y S . -
CLio in 1%é4, was unavle 1O mexe 8L juentificuliGlice Ly LueTVEd, L4
oot 4re uhotosrarls of Iedlz LETTON, D0lores Jelilel &hl WFu.n o onies
sl Lot vne oras :
- A . P T + T
ftte sy Lei. o iikeseszses of vomen Le mebl ab Lhe ppEPfl v s vol O
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of his s-oin: in to look after the plumbing. e stuted that he never

sa+ ary an around the enartrent. XHe leerned from &Ps. e Lo DUlTly -

tuat the tenante were named predforae aud tuetl Lr. Lrzafore was -
R surposed to be employed on the boats at Vay View,

Mr. Kleis stated that he formerly was employed in the roint
slace St:le cank as btooiieeper and tecame acgueinted with cert Angus wi.o
aintainec an account under the newe of Bepllestterson; thet cn one
occasion while the Bradford's were living id tne apartment he observed
pert Angus perk nis car near the apartment building and walk towerd the
tuilding but he would not positively state that he sew Bert Angus welk
ur the stairs.

!

The following iunvestipatiorn wes conducted by Special agents

e 2. Di1l ard E. J. Wynn on June 7, 153€:

rs. Dell icner, cere of Lrs. Lo B.{fry, £331 Lisewater,
Poiunt :lace, wus interviewed aund statel tlzi sne had & very gool
recclliection o7 tic renting ¢! apartament ;£, 4305 Sw..it Street, ir ihe
early pert of 1634; that she vias in charge of wrs. Luffy's real estate
operatio.s as tue latter was in Tlorida; tuat in rebruary 1824 on an
veccasionL wuen she wes hone for her nocn neal, three men driving & coupe
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tiice ..er followel irn the coupe; tiet efter lookins over the house tle
iwen Geclied not to tele it, illzreuion tlhey all went back to the reel
estate office ené she gave them the keys to tne unfurnisnec apartment

’ fe, arove 4905 Lu.o.it Streel, aund tle thiec .en went ¢ look at it e.d

/) tha. il.2y deciced t¢ teke iv il she couic rent it t¢ tuc. @&nd she li-
formea taer thet caue vwould cail the attorucy who had cuurzge ol the

ecstzte an: the men sie thinks is Ted aAncus told her to call Bert

~An-us at xontiac 2079, when she receivec word, tlis she noted in the

day book as set cut above; that she took down the license number of tre
coupe the men were driving and called the license bureau and was in-
formed tihat the license were issued to Ted Ancus; pertially identifTied
the photograph of Ted Anzus, #9617, as being the man who did all the
talkinz; that the otner two men were short eand she positively identified
tue yhotorsrerh of willie Harrisom, Hzmmond, Indiena #1829, es being one
o2 the men w.a stated thzt the full l.oanzth pheic raph of Fr=a carker
.ocessed i.. li:at suit wearing a cu; ..th left lLe:id in trousers pocket,
witn one story bricx buildin_: in the backhground, resertled in stazture the
other man and that the photograph of Fred Ebarier #3204, resemuled the fac-
ial features, altiiouzn she could not be positive.
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She stated thut slhe asked for reference end Ted anzuc
steted tunat ttre ren vworked for a voatl comveany out of Cleveland, OLice.
“i1vas her understepding that willie Nerriscn wes the one vio was to
redl wae aperieest, alilougu led ~lgus 4did ali tue telkinge She
stated tuat she was suspicious as she wes afraid they might open a
ganbling joint in that epartment. However, she called the attorney who
had charge of the estate and in view of the fact that apartments were
hara t¢ rent, he szid it would bLe alright anc sne callied the Casivno,
Portizc 2079, ani valked to a man who said he was Bert, end told hLim
it would be alright and later Ted Angus came in and paid the rent,
although she is unable to recall the denominations; that thereafter,
a worman, who she identifies from photograph, Cleveland Police Department
#4323€, (Faula Harmon) came in to pay the monthly rent and she wes
on several occasion accompanied by & much younger woman, who she ident-
ified from photograph &s Delores Deluney, identifying tue photograph
of Delaney reclining in bed, and the photograph, bust size, showinz her
dresseda in darkx dress with lons bob end smile on her face in front view,.
S.e stated ti-t Ted Anrus, on payinz thie initial months rent, seid to
.are out tue receipt in tic name ol Sradford.

‘ She stated that it was her imoression that a man by the
nane o##Zurphy, known as "The 3inginz vnaiter" was erployed et the Casino
in 1804, sbhe obtainin this infaration in connection witu her real
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rlece, & dausnter,

irs. h, B, Duffy stated that she recalled that on tke
sccasion of ine rentinz of the house ai 2831 131st street, to .infield,
wvg. winfield weated sci-icly to elsen it up, anc +uese Duff, i in
iouch with & *rg:’ﬂgith, but the latte: came bach and told s»uas. Duffy
trat & man by the rame ofrTiosier, vwith waom she was Laving an affair,
warned Ler agairnst cleafding up the house. w»ith refereace to nosier,
w1s. Jully stuted tuat he is & sigu painter amnd lives next door to the
Cesino in a red buildinz, which sets below the street; that during 1554
he was -.ore or less a care axer of the Casino; tnat hrs. Smith left
Ler husband and no.. lives with Fosier,

The following investigetion was performed by Special Agents
Le e ~il11 &nd E. ¢ Hynn on cune 7, 1936:

N ir. Geor;e Volk, upsiairs, aperi.cut #3, 4901 summit Street,
steted thet he recalled the people who occupied epertrent #2 in the
early part of 1934; that he became suspicious of them because of the
VEPLC e foD o visite. tie gortment wnl thno foct thel Vs chan: zed
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743238, es the woman who occuried the arertment; partielly ideniifiel
tie .11 length snapshot photosrapn of Fred rLarkher dressed in » 1i-%0
Suwife vumrah o & cur witlh left hand in trousers poenet vitl cne story
vlicn wadlding iL LaCugrudld «ite pailtol sigu tegilLuing 'dauwwer”, as
generally the building of the man who occupied the apartment; identified
photograph #3204 of Fred Zarker as a likeness of the features of tue
man, but he would not stete tnat it vies the tenent beyond all doubt; he
svated tlat it was the icn, @as he rzcalled, theil hed thin zeir with a.
reddish tinge. He alou iuentified the photograpi. of Jimmie ...lson taken
after his appreherncion saowing him dressed in a grey suit as a person

ke believes visited the apartment.

He steted thet he became so suspicious that he noted the
licénse numbers of two automobiles which were freqguently &t the apart-
rent, nanely a Ford V-8 coure, license C-15-563, which he checked tirougn
the Liceuse bureau and fuund wes issued to George winfield, 631 St.

Clzir Street, and & Chevrolet, license £-19-6855, which slso checked
throu sl the lice_se bureau e&.: Tound was i:zcued to H. J.\.orley, 3Z-1/2
Sur..:% ctreet; it.at as he Kne. Toth these rlzces were _aiiling Joints,
his sucpiclions ol the tenantc .ere further vhetted; ti.al he observed
these two curs from time to time stunding in front of the Cesino Cluu;
that, however, Le never visited the Casino Club and conseopentlj never

orservad anv cf the men whe vizited +he zrertment In zoid elub; that he
RSN r:;\L‘%:t;-‘ Sy oLrzons oonrn te nlin levin vi.‘tcu Tae
e Lhhiae  WImoalk: aLJhL IOl e ticterrat e OD tae
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jderntify any of them as “elpz visitors to the apart“ent.

.ith reference to the chencing of the locks on the doors, kr.
Vol- :%.ted the. re was cusi.d.en of the =rartment b.o.liing 1934 =ni
rer..c.iarly noivcs tuat the loci on the outside door imG been chen_ed;
t-at on one occesicn his dors strayed into apertireat #& wWhen the coor ves
open end he went in to. cet the dog and otserved thet the locks on the

closet doors had been changed.

X+». Volk turned over to agents his original penciled notes
on the licerse numbers set out above, after first endorsing same with
Lis signeture for future idertificution, and his notes are being
retzined in the Cleveland Bureau Office file.

.so:"erence o tue repori of zpeciel ~-est D. E. -uil, dated
av Jetroit ..ichican Scpiemter 25, 1134, refleci~ that Ford V-8 coupe,
notor ﬂbadiud, Chio 1934 license ”0—19063, was located in the gairage
at 7005 Franklin Boulevard, Clevaland, Chic in Septemwber 1934 on tae
oceasion of a raid by Bureau agents. ALent Hall's renort dated at
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: veSS . Lilis Lotor Seles Cuupany, -olead
name of Secorgs .infield, whe vas intro.. ze
by Zert .apus, the latter represcaiins

v.st Lanfielld vl c.‘AnJJ.(-'Vr\A &l B ughaiy bV thgluvial Cias, Cdi i,
Clair Street. Although need gave an accurata‘hescr1p~1on of Zarry
Campbell, he was unable to identify his photograph.

) The fclloving iavesii~ation wa: cuiducted by ipcelal Afe-ic
<, B. Zill and E. (. u.ynn on -ay 31, 193¢: ’

Kr. Irvfé(E;utz, 4512 sumnit Street, Foint Place, operstes
a grocery store at that address; stated that he operated the store in
the yeur of 1934; thet he racalled the tenants who resided in Apertnent
#2 mbove 4505 Summit Street in early 1534, that is, recalled that tuey
ceused some comient in the neighborhood; thet ne pever saw the men, if
any, who lived in the apartment, but 4id recall that two wvomen wno lived
t.uere often cane into his store and bought choice food; picked out tce
raotogrzon of I'zala Hamecu, Cieveleni rolice Depertrent #43L32 end photo
v wolores Lcliziey, bust -ize, wearin: ivlack ares:s, =8 being liirc.esses
<. W.o woune: V..o came inic lhe store vuu was unaivic VO state vitl. any
degree oF certainty taat they were the women. 1n all, Lis identifica-
tions wer: very unsatisfactory. He stated &ll rurchases were casi, zLd
ne nevei learaed the names of the women.

POV 1seLl theL Lo Ui bed nbor o0l, egents eer
SRR S n.,--u/’;_-“; 2500 1iLnd Surest, sCiub alsee, Tor.o o
rar. & veer parlor &t %501 Suwcit Sireet. Lr. Aldric Sleine was inter-
viewed at Lis residence and edvised tiuet lLe operated such & saloon Irum
April 193% to Septexber 1533, moving from the aadress 4S01 in Serteser
1953 anZ ...t, therefcrs, L.e had n. :nowledge ¢f ile tenant:c irn tae
speartme:® o.ilding in tlhe year 1934,

The folloving investizution was conducted by Special Azent
E. J. L.yun:

Cecliﬁzzlis, a barber, 4510 Sumit Street, Point Flace, was
interviewed on June 1, 1936. He steted that he recalled that in the
first helf of 1934 persons occupied an upsteirs apartment at 4905
Sumnmit Street, which is almost directly across from his barber shop,
wno caused some comment in the community; that he particularly recslled
t..:% ine women wele well dressec ané had sorewhat the aypuvearance of
bein_ "fast"; ¢ueut1f1ed the rictograph of :=ula Herron, Clevelernd
Folice Derertment #4323€ as being one of the women end the photosraph
of Dolores Delaney, bust size photograph wearing black dress, with lon:
hair bob, as the other woman; thet he observed these woemn togetber on

Cew oLl ooee. ol nop that i ORIy ramr Lo owver JlomIvel Cill lhem VLT
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Do hozi oeut st the time ther vere loonint at oo uwraru o nl oo L ivy
e i1 it Oueervations were fron osls tailer Lol

- -

85



Uarl’f;ters, mail carrier, r:int riasce :ost Oifice, us
intervieved on June 1, 193¢, He stated tiat he had no recollectic:.
of the persons b the naize of Eredaford who liived upstairs at 4:(3
Siz.it Street in 1654, alihoush he wes the carrier on that route et
tuet tiwe, °

The following investigation was made by Special Agent &, B,
Dill on Jupe 2, 1936.

irs. John H. (R.ose‘)&:flexauder, 726 LWicawood, Toleic, Ghio,
stated that she is the daughte? of krs. A¢Viesing who runs e small dary
good store at 49C5 Foint Place, Ohio. That during the spring and
sumzer of 1934 she was living with her mother and fatner in the back
of the store and thet she menaged the branch Fost Office at the store,

’

’ Lrs. alexander stated that during the early part of 1934,
{she did not remenver the exect date but stated that it was atout Februery
or harch) two wowen moved into an apartment Just above the store. She
identiirled the pict.re of raula rarcon, Clevelund Police Lepartment
#4221 us one of ihc womenm. Lue stated tist the was posiiive of tie
ide.til.cetion, purticulerly tic side view of seulas. Sac ulso idenv.lied
tie ricturc of Lelores Lelaney, Lust size, aressed in & dark drecs with
8 round necr and the rrout view shows lLer smilinz. She stated tlhet
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Te Vvazs ot o ositive o tre e hilizcticn ¢f Delcres but tlat che believ
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ani daugzhter ard that they were nizht club enterta ners. She stated,
Lowever, taat sihe coula not recell any specilic conversaztiion durin:
wirich the wosen living in the apartment stove inhe stire were diszussing,

hr.. alexander Jartiaer stetel iat she Cid ot believe tiat
any len lived in this apartment but tiat she nad seen men go up to troe
avertzent on guite a numnber of occasions; that she would be unsble to
identify erny of tiese men because they drove to the bacii of the building
jumped out of the car immedietely and ren up the back steps,

Continuing, krs. Alexander stated that she managed the bdbranch
rost Office in her perents' store but that all she did wes receive the
1ail tied up in bundles and deliver the bundles to the different post-
tated thet she did seli steups there but she docc not recall

men. &l. =
starps o cither of tie women v... lived in l.t eparizent

eveXr Sse__ ... -

above her.
She stated thal On one cccasion the two women dic come in

1o oLl to ~uretuss esore drese taterizl but she never enrarced in e
sorvesstbion Wb Locr mboab snytllo s ol vher le wuiorizmly Vool oilm
e VoL IALTe Lnn s Lnl et Lre cevVel ome gLyiody thal sl
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It is {c¢ ve recs=lled thet .ynona Surdette in ner statenent
of Serterler 10, 1834, at Chicac, Illincis, as contzined in tle
cercrt OO Sricizl slent ne . Erowr, ChlceTo, serteter is, 12,
statechhat in February 1934 she and Karry Campbell, es Xr. and urs,
George™.elson, rented an apartment in the Jarvis Apartnents, s0ledo,
OLIG, &hJ that after ebout two months they moved out and that ilvin Kerpis
ané oolores Delsiey took over the eapartmeni. In her siziement of
Jeruary 31, 193¢, at Chuicage, Illinois, sct cut in the renort of Sicciel
Agenu John L. Maacla, Chicazo, illinois, reuruary 6, 1926, she staied
that the apartment was rented under the name of Mr, and Mrs. George
winfield.

‘ The report of Specisl Agent John L. Kadala, Chicago, Illinois,
Fetruery €, 1535, ccn'ains a statement made t:- Dolores Deleney, dated
at St. Peul, Linnesota, January 22, 1936, wherein she stztes that about
April 1C, 1934, she and Alvin Xam is occuried an a-artuent in the Jervis
ipertments under the name of L, &nd birs. Elray N.r;eaudry.

— . -

Zue report of Lreciel Asent K. Do Broun, Chicago, Iilinois
harch &3, 1935, indicetes that Jimnie i/ilson stated that in June or
July 1534, '.ilsou, as . .orley, en-zged an apartioent at thz Jarvis
acurtients which vas used by wilson end Doc parker for parties with

e - z//,

= 4 - e~ . cate + >
elle me de LT Dol Ty amlE VLT

151y rim otireet, Tolewo, vLio, &8I vui0O CulpOPaviul, iLlervieued own

cune 1, 1¢36, siated that Lie company controlled the “arvis apartrents

in the yetr 1C34; that ir. and irs. =H. g@’iakin were custodians of the
vailélr_ until arzil 1€, 1534; that Lr. end Mrs. ReipWZerkwell have
beer cu:ztlodimns of b - bulldin- since thai ii..c; that rertals are heuico
by the custodiens V... assume wil responsitiiity for the character of ilic
teLants.
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)ﬂﬁ Lssincer exnivited Lis leczger records vhich reflect
that Ray E? \ielson on February 12, 1934, moved into apartment C-0 and
on Marctr 15, 1934, transferrsd to apartment A-1l; that the tenant moved
on »pril 6, 1S34.

The custodian's resport of the rentins of the apartmeut has
c.. it the .. “.uture "Ra, =. Nelson", z: the tenz.t, 2nd infcr..il.on
1.t Relso. .- a&n electr’ zian froa T"iirt, kichi _.n. No ref..c..ces arc
civen.

ne also exhivjted ledger records and custodian's regort of
N 4 S
. . L

Toates €0V ln wwnT. M o diy, thor leo oo riotrar cefleelln Ul
Ve et Lot L Lotoendll ol ams ue e, 211 1y 2Tl Le 2600 oL Ll
1., oilse Lavr SuZicuatn's o ort 22 SiLeQ "ilSe we b:ﬁ e, e et
C.l vwiZi jLwie a notuticn 1o bhe =li-cl tial & L;;(ﬂt. e ot
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a notioi pict.re opsrater aad vwolld jein her shortly, conlinz Iro.

vaiiuallia, Ll0.

The custocdian's repourt is sisaed wlth the sisneture "narvey J.
“orley", ... &lso, & x.. ntly jrA:c hendwritii o of the t.nziy
alfter 1 .- .0r@ "Occur.ticp" is gnem St =1 Company." .0
references are indicated,

ik
i.l

ir. Essinger aliviced that the office records reflected no
additicnel inforuztion; tlet, zs indicated above, the custoiians
arg chergeé with the responsibility of checkinz the tenznts amd ths
¢cunpeny e & ruie, sccerts their judgent in rexting epert.ents,

Lre. Ralpl. oorkwell, custoliun, Jarvis Apartienis, wes
intervieved on June 1 end 2, 1538, She stated that =l.e reczlled tie
re.ting of apu-usent A=l Lo wrs. Bezudry vs 1t was tie first apL:ou
re..t I hendlea t;- Ler aftsr sie took over tius dutiec of custollon;
from &« group of thotozr:rhs picked out thit of Dolores Lelanzy as
bzing lrc. Bewudry, icentifying ull types of photos of the weman,
She statea thut she aud no recollection of seeinz any man in the

. - N A e - . - f - Lo . .
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Ce G el Lollolavln paciuddle v’ vl She guitow Tl osae Gl onct

kno. e.y uv2rson by the pz.e of Wool as senciir; tvhe terant to enzage
tie epartment, and thzt 1f suci notztion appeared on her report, it
vas merely & recoriin~ of infor=ti~n given by the tenant.

sue identili=d the photo.r=.n of Do: zirxer, buct size,
Cre:sed in uniershirt, &s a nun vnce occupied an apartment in the
buillinz for a siort period of time in the summer of 1234, possibly
with Ji.xiie .ilson, vhose photograrh she picked out from a group
(the photogrurh teken after his aporehension showing him dressed
in gr y suit) and stated that she associated the neme Lorley with
one of these men, and recalled thzt the one who rented the eapartment,
stated th2t he was enployea by the Sathlehem Steel Cormpeny. She was
un=tle to decide Just which one rented the apariment,

Kr, sulph buriwell, her husi:.¢, weas int.rvi-.ed cn
June Z, 1936, wiu stzted thot e never savw tae tenspte U, the name
ol bezudry; toet he did obseive on severel occasions the two men vlo
ned an epartiient, C-4, for & few weels in the summer of 1¢Z4, under
the nere of lorlev; fror a rroum of rhctosrzrhe vicked ont the sove
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JLe wulanelle ctatlid tuat sulltly wivel Tue bwu aucll wio -
hszd tie epartwent under the name of Morley moved, they, the Bark-
wells visited the Casino Clut with a frierd, Chzuncey Bass, who
kr.. & bLartender tuere by tlic name of Czsey; thut they noticed orne
o, the former ac:. tenants (Loc Barker] -1 the bar I t.e Casir. <iul
t_lkiug with the bertender; thet they ii.ver saw hi:. i:ereafter.

CheunceyW-ass, 1219 Lincoln, Toledo, Ohio, & meil

cerrier, intervievwdd on June 2, 1936, and edvised that he knew

one Franl/Casey who wus formerly & bartender, ané who presently

regides &t 427 Crittenden Drive, Toledo, Ohio; that Cesey, hovever,

wus Lever & bartender wt the Casino, but was formerly a burtender

%t & saloon neer Foint Flace; that _¢ wud the Beriwells have been -

to the Cusino, and elso to tue selocn at which Casey was formerly

bartend-r; thei he, sess, has dew: ecqualntel with the Asus brothers

for sonc ii.:uty yesrrz, unt visit.eo tle Cesiro o1 a few coeisions only _
fter le=raing that tle Am-us broiuers ran it. He wws unetle to icdentirly

any of the photos of various subjects and associates of the mob as hiving

teen observea by him there.
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Dl e fee we =laiiiy voent cir-zy, “olowu, i luleT-
VI ea Ul dum D, 1702 ot oEioloo b U s wopoilroe the Lree LiwiEll
viZ oocapled an apzriment et tue Jervis eariy in 1¥54, picnea out
v.rious xrctos cf wynone Burdeite as bteing birs. Nelson; thut shs ned
no definite recoliection of ilr. Nelson, and wes unatle to ideatify
the .l.otozravh of Zurry Camiieil, or othsr members o1 zssociates oF
th= o, odeing cliz.oved Ly Lor tround the zpurstuwent. SLe advised o
Rene a@..d Tuelna Zolst lived in the apart.:ut building in an epart.cn
cn the Jecison Str..t side during that period; thet Thelrc and Rene
visited the iselson e@rsrtament; that Thelms Holst on one occasion teld

her tha.t wr. ihelson wes & weiter at the old Casino Club.
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~BURDELLA APARTVENTS

) The following investigation was conducted by Special
Amt E. J. Wynn:

The report of Special Agent D. P. Sullivan, dated at
Chicego, Illinois, December 21, 1935, on page reflects that Edna

O‘Murray stated that in May 1934, she and Volney“Wavis resided in

Toledo, Ohio 4in the ssme apartment house occupied by Bert Angus at
Collingwood Avenus and Cherry Street. On page 15 of the report, it is
set out that Edna Murray stated that she and Jimmie Wilson rented this
apartment with the aid of Bert Angus, who called the owner,ean eslderly
lady who lived on the street behind the apartment building, and made
the arrangements; that she, Volney Davis and Doc Barker lived in the

1

apartment approximately a month. .

Mr, Georgtylmrray, 8512 Winfield Road, is the custodian of
the Burdella Apartments located at Collingwood Avenne and Cherry
Street, and was such custodian in 1934. He stated, when imterviewed
on June 3, 1936, that he recalled that Apartment G, which is econd
floor apartment located across from the office of Dr. laltﬂj"{:dolph.
was rented to a party by the name of Morley for about one month in the
spring or summer of 1934; that he recalled very little about the
occupants except the fact that the apartment was deserted in a huryy -
and as he recalled, the apartment was in some confusion when he looked
it over after the departure of the tenants; identified the photogrephs

.of Jimnie Wilson taxen after his apprehension showing him dressed in a

grey suit, as being a person observed by him around the apartment
building, but was unadble to associate him with any particular apartment,

Mrs. Lillia® St. Aubin, 3411 Detroit Avenue, Toledo, Ohio,
bas charge of the renting of epartments in the Burdella Apartment
building. Sbhe stated that her mother, Mrs. Caroline/Poole, formerly
1ived near the Burdella Apartments, but is now deceased having 4ied
but a few months ago, deing quite elderly at the time of her death;
that the mother had the controlling imnterest in the apartment building,
but that she 4id not take any active interest in its operation; that
she, Mrs, St, Aubin, has been handling the rentals since prior to 1934.
She checked her monthly record of tenants in 1934, dbut was unadble to
locate any tenants who eoculd be associated or identified as being any
members of the gang, however, she checked her duplicate receipts and
located a duplicate receipt issued to H. J, Morley dated Mey 9, 1934
£or rental of Apartment G from May 9, IUS4 to June 9, 1954. Her records
showed mo further rental paid by this tenant, and iR Vi
recollsttivn of NI, George Murrey that this tenant stayed only one
month, and that H, J. Morley was an alias used by Doc Barker, it is
1ikely that this rental is that referred to by Edna Murray.
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Mrs. 8t. Audbin could not recall any details with reference
t0 the rental of the apartment, mor was she able to identify any
photographs of the members of the mob. She stated, confirmed by
her records, that Bert Angus had an apartment in this building at
that time, however, the apartment he had is not served by the same
entrance as serves "G", v

«

Dr. Walter Raldolph who has an office located im Apartment
*J" of the Burdella Apartments, directly aeross from apartment "G",
stated that he had no recollection of the tenants dy the nams of
Morley who were in "G", as set out above., He was unable to identify
any of the photographs of the mob.

!

PR ey
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The following investigation weas conducted by Special Agent
X.J, Wynn: B .
v ) St. Vincent's Hospital )
Wynona Burdette, as set out in the report of Special Agent
( John L. Xadala, Chicago, 2/6/35, stated that in July 1934 she was a

patient in St. Vincent's Hospital; that mtné(ouo introduced her t
Dr, Douglas, who operated on her; that Ruth Wells permitted Wynona
to use Ruth's sddress, 4208 N. lockwood, where Ruth resided with T
Angus, for records of Dre/Douglas and the hospitel. The report of
Special Agent D.E. Hall, Detroit, 9/25/34, indicates that certain
roceipts were found in tlu .parhent at 7009 Franklin Blvd,, Cleve-
land, 0., in which Campbell and Wynona lived, further indicating the
pressnce of Wynona in said hospital in the summer of 1934.

’\ Records of St. Vincent's Hospital, Toledo, Ohio, unler the
‘/ charge of Sister Fennell, reflect that ¥rs. Wynona Winfield, 4209 K.
— Lockwood, in case #3588, was admitted to the Hospital on 5/25/34 and

discharged on 6/4/34; that she was re-admitted on 7/15/34 and finally
discharged on 7/29/34; that Dr. Fred M, Douglass was in chargs of the
- case; that the patient underwent an operation for a female ailment;
that all bills were paid in cash; that the patient on both occasions
occupied privete room 211; that she had one speciasl nurse, Xiss Inez
~p~ioae on both occasipuns, the said nurse workimg from 11:00 PX to 7:00
uuz that a Mrs. R.E ﬂcGuiro was & hospital nurse who occasionally attended
the patient.

( Dr. Fred Mudoujlass, 421 Michigan, Toledo, Ohio, upon being
kintervimd on June 3, 1936, advised that he recalled Mrs, Wynona
Winfield, and 1dent1tiod Wynona Burdette's photographs in various
poses; that she was b t to his office by Ruth Wells, Ted Angus'
women, Tor whom Dr, Douglass has done medical work; tThat he never
observed any visitors Wynona; that a man who claimed to be her husband,
giving the name George Winfield, came to his office on August 2 and S,
1934, for a cut which he had over one eye and the doctor sewed it up,
Winfield claiming that he suffered the cut {n an automodbile accident.
The doctor was unable to identify the pbotogreph of Earry Campbdell
> as being Winfield, nor was he able to pick out the photographs of

any other members of the mod., His records show her adiress as 4209

_K. Lockwood.

The records of the doctor reflect that Wynona last called at

—_— his affice on 8/31/34; that she left with an unpaid dill of $300; that
on 10/12/34 there was a payment on the sccount of $200.00. A $100
unpeid dalance remains., He stated that, as he recalled, after the
patient, Wynona Winfield, left the unpaid bdill behind, Ruth Wells
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came to him and apologized, steting that she had no idea the bill would
be left unpaid; that on the occasion of the credit of 200 to the esccount,
Ruth Wells brought the money to the office and explained that krs.
Winfield had sent it to her to be paid on the account, The doctor's
records on Ruth Wells indicates her address as 4209 N. Lockwood.

Mrs. R.E. McGuire, St. Vincént's Hospital, a nurse stated that
she recalled Wymons Winfield, and identified various photogrephs of
Wynona Burdette. She was unable to identify the photogrephs of say of
the other members of the mod as visitors, explaining that as Wynona was
in the hospital epproximately two years ago she hed but s faint recol-
lection of the patient.

Miss Inez Rode, 338 Hiett Avenue, Toledo, O., was inter-
viewsd on June 3, 1936. She stated that she recalled Wynona Winfield,
and identified various photographs of Wynona Burdette as being Mrs.
Winfield; that she was the nurse from 11:00 FX to 7:00 AVY; that she
d1id not reeall mny visitors;other than a man she identified from
photograph (Jimmie Wilson), stating that on severel occasions when
arriving for duty at 11:00 PM the men would be there, but never
remained over a few minutes after she arrived. She stated her
next cese was nursing Fadeline Angus, wife of Bert Angus.

On page 33 of the report of Special A-ent D.E. Hell,
Detroit, 9/85/34, it is set out that on the occasion of the raid of
the apartment fommerly occupied by Earry Cempbell and Wynona at
?009 Franklin Blwd., Cleveland, Ohio, there was found a slip of
peper on which was written: 'Imez Rode, 333 Hiett', Xiss Hiett
stated that Wynona requested the address, stating that she would
write Miss Rode; however, she never d4id, ,

/

Dr, W,Ws Stone, 421 Vichigan, Toledo, O., was interviewsd
on June 3 end 4, 1036, He stated that he recalled the Winfield
woman, end from a group of photographs picked out various photps of
Wynone Burdette; that he recalled that on one oceasion Sister De Corsi,
8t. Vincent's Hospitsl, called his attention to the fact that there were
several men in the Winfield woman's room with the door closed; that he
and Sister De Corsi immediately went into the room to look at the
patient, and there were two or three men in the room, all of whom
stopped talking as he entered; that the men were all short men amd
appeared to be 'recket'. He wes unsble to identify the photogrephs
of any of the mob or their associates, explaining that he merely
observed the men but a few moments.  He further steted that he is
acqueinted with Ruth Wells, Madelin s and Ted Angus; that he had
no recollection of any of these persons ever visiting the patient.

Sister De Corsi, St. Vincent's Hospital, Toledo, Ohio, was
interviewed on June 3, 1636, and stated that she recalled incident
mer.tioned by Dr. W.W. Stone; that she observed the men but momentarily,
an: would not recall them; that she recalleé the room was occupied by
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a ¥rs, Winfield, but, upon viewing photogrephs of Wynona Burdette, was
unable to identify her as being Mrs. Winfield.

Miss Lolaﬁnacy. 15912 Sylvania Avenue, Apartmeat #8, Toledo,
Ohio, secretary to Dr. Fred M, Douglass, was interviewed on June 4,
1936, She stated that she recalled Wynona Winfield, and from a group
of photogrephs picked out photogranhs of Wynona Burdette; recalled
that Ruth Wells end Wynone came to:the office together on several
occasions; that they dboth gave the address of 4209 N. Lockwood, Toledo.
She was unable to furnish any additional information.

On the original admittance card in Case #3588, at St. Vincent's
Hospital, there § typewritten notation following the words ‘'Sent By-'
"Came in with Kre;” Burns, telephone Mr., J, Burmns, La 7038'. Reference
to the report of D.E., Hall, Detroit, July 30, 1934, reflects that
inquiry at the telephone company, Toledo, Ohio, estadlished that tele-~
phone Lawndale 7038, unpudblished, was installed on March 8, 1934, at
4209 N. Jockwood, the application indicating the lub:criber as John J.

/‘B&ms,a garege mechenic from Saline, Michizan. This report indicates

\investigation reflecting that the premius at 4209 were occupied by Ted
Angus and Ruth Wells.

Following investigat ion conducted by Speciml Agents E.J, Dowd
ané J,V. Murphy:

With reference to report of Special Agent R,D., Brown, Chicago,
Illinois, September 9, 1934, incorporating a statement of Wynona Burdette,
datedSeptember 13, 1934, wherein, on Page 44, she states that sometime
near the first part of February, 1854, she, Harry Csmpdell and Willie
Harrison arrived in Toledo and istered st the-Llgeo Hotel under the
naze she believes to be George tin, altbough she 1= bot positive,
as Herry and Willie did the registering. The records of the Algeo Hotel,
321 Jefferson Street, Toledo, Ohio, for 1934 were examined apd reflect
the following:

W Register sheet for February 11, 1934, shows registration of
) =3.pMAd

ams & Wife, Hemmond, Imnd.", auignod to Room 504, and "l.J.
Oﬂarrloon. Hegmmond, Ind.*, u-tgmd to Boam 33,

Ledger oard #9829, for Adams and wife, indicated they arrived
on February 11, 1934, and checked out on Fedruary 13, 1934, two days
C $1.50, total $3.00. Ko other chargss.

Ledger card #9830, for Harrison, indicated that he arrived on
February 11, 1934, and checked out on February 15, 1934, two daye €
§1.00, total $2.00; that on Februery 12, 1934, he had one local tele-
phone ceall @ 10¢g, no record of number called, and on same date Bar
charges of 65¢ and 90¢.
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The above are undoubtedly the registrations referred to by
Wynona Burdette.

Reference is made to report of Speédiel Agent John L. Madala,
Chicago, Illinois, dated February 6, 1936, incorporating statement of
Wynons Burdette, dated January 31, 1936, wherein, on Page 48 of this
report, she states tkat during the latter part of January, 193¢, Willie
Harrison drove her and Edna Murray from Chicago to Toledo, Ohio, where
they all checked im at the Algeo Hotel, dut 4oéds not know names used, as
Willie Harrison 4id the registering, and he occupied an ad joining room
to that occupied by she and Edna Murray. Wynone Burdette in her state-
ment, mentions that Willie Harrison wes arrested by police as a joke,
while’ they were at Toledo at this time. This feke arrest of Harrison
is also referred to by Edna Murray, set out in repoxrt of Special Agent
D.P. Sullivan, Chicago, Illinois, December 21, 1935, Page 9.

The records of the Algeo Hotel at Toledo for month of January,
1934, were examined and reflects the followimg withL refersnce to this
registration:

Begister sheet for January 27, 1934, shows registration of
"W.J. Barrison (Sisters), Hwmmond, Ind.®, assigned to Rooms 403 eand
404,

Ledger card #9596, for W.J. Harrison (Sisters), indicated these
guests paid $2.% 1in advance for January 27, 1934, and they checked out
thefollowing day. Tbere are no other charges on this ledger oard.

Reference is maie to yreport of Special Agent John L. ledela,
Chicago, 1llinois, dated February 6, 1936, incorporating statement of
Dolores Delaney, dated January 22, 1936, wherein, on Page 16, she states
that about 5:00 AM September 6, 1934, she left Cleveland, Ohio, end went
to Toledo, Ohio, and, on imstructions of Alvin Karpis, she checked into
the Algeo Hotel and checked out that same aftermoon., Records of Algeo
Hotel for September, 1934, were checked and reflect that on Septembdsr
8, 193¢, a registration of "Miss R.5, Greenwood, Cleveland, assigned to
Room 308.

Ledger card #3519, for Miss R.S. Greemwood, indicates ahe
checked im on September 6, 1934, and was checked out September 7,
1934, smount §1.50. No other charges on ledger ocard.

/

.Too')ﬁ’chtonngner. Clerk, Algeo hotel, stated he wes on duty
on morning shift on September 6, 1934, he being relieved by another
clerk at S5:00 PM that dete; that Mies k.5. Greenwood, according to the
register sheet, registered at the Algeo Hotel while he was on duty,
bowever, he has no recollection of her,
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While checking the register sgheet of the Algeo Hotel fur the
above mentioned registrations, there was also moted the following
registretion on rebruary 20, 1934:

e u.J. !;arrloon, Hermond, Ind.", sseigned to Room 411.
*T.C.ffeckburn, Hamond, ind.”, assigned to Room 11.
Ledger card #9970, for Harrison and Blackburn, indicates they

checked in on Februery 20, 1934, and checked out on February B3, 1934,
three days O $2.50 - total $7.50, No other charges on ledger card,

N
. -,
! :

Photographs of W.J. Harrison, Hammond, Ind. Police #1829, full
length of Fred Barker, bust photo of Harry Campdell, side amd front
view bust pictures of Wynona Burdette and Edna Murray, end front and side

« ,reclining view photograph of Dolores Delaney were exhidbited to Mr. L.R.
Algeo, Manager, Algeo Hotel, He stated that he has mo independent
‘recollection of the guests registered at his hotel, as noted above. He
picked out photograpk of W.J. Harrison and stated it looked familiar to
him; thet he belisves he has met this person somewhere, possidbly on the
golf 1links in Toledo, as he played oonsidsrable golf during years 1933
ané 1934, Howsver, he is unable to state positively just where he may
have met Earrison; that it might have been at the Algeo Hotel.

On referring to Algeo hotel ledger card #9830, for W.J. Harrison,
registered on February 11, 1934, at which time J,D. Adams & Wife also
e registered with Harrison, from Hammond, Indiena, Mr, Algeo stated he
recalls incident when beer was sent to Room 303, occupied by Harrison
on February llth to 13th, and charged to Earrison on his bill., He said
TN he believes he investigated to see if this guest was financially
) responsible for the charges before the beer was delivered to the roam.
He seid this usually done in such cases.

With reference to registration of *W.J, Harrison® and *"T.C.
Blackbura®, "Hammond, Ind." on February 20, 1934, Mr. Algeo stated he
bas recollection of W.J. Earrison, Hemmond, Ind, Folice #1829, being
accompanied by a smsll man about five foot five inches tall, slender
dbuild, dut he could not identify photogreph of Harry Campbell, Arthur
"Doe™ Barker or Fred Barker as being that persoan.

Mr, Algeo stated he owns and operates the Algeo Hotel and
( operated thie hotel in 1934, when it i s alleged that members of the
Campbell-Xarpis-Barker geng stopped et this botel. He further advised
that all emxployees of the hotel in 1934, with the exception of two
colored bell boys neamed n}&lmon and Lanp;»-g-, are still in the
T employ of the hotel,

Above mentioned photographs were also exhibited to Clerks Joe

Lichtenwegser, Charles FiwXhle end F.J,/ Lelcnde, also to colored bell
boys JohnWhelly and GuysSumner, and ¢olored meié RossiesRobertsom.
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-of them stated they are unable to identify any of the above menticned ’

1
%Otographa as being photograph of any gueat stopping at the Algeo Eotel.
Clerk F.J. Lalonde stated that photograph of W.J. BEarrison, Eemmond, Ind.
Police #1829, looks familiaer to him, but he camot recall where he seen
this person, and cannot positively state that Harrison was a former guest
of the hotel.
3

These photographs were also exhibited to Lewis Page, residence
509 Indiana Street, and Al Gilmore, residence 5174 Pinewood Street,
Toledo, colored former bell boys of Algeo Hotel, and they were unable
to identify any of them.

Witk reference to reported fake arrest of Willie Harrison by
Toledo Police at the Algeo Hotel, while he, Wynona Burdette and Edns
Murreay were registersd there on January 27, 1934, as mentioned above,
employees of the hotel, mentioned above, were closely questioned regard-
ing this, end all deny any knowledge of Harrison being arrested at the
hotel, and stated they have no infommation regarding same.

Register aheets and ledger cards, mentioned above, were
obtained from Mr. L.R. Algeo, and receipt given him for ssme. They
are being retained in the file of the Cleveland Office on this case,
and when they have ssrved their purposs they are to be returnec to the
Algzeo Hotel, Toledo, Ohio.

Ak kkE bRk

The following investigation was conducted by 8Special Agent,
E.J. Wynn:-

The report of Special Agent D.E. Hall, dated at Detroit,
Michigsn, September 25, 1934, sets out that on the occasion of a raid
by Bureau Agents st 7009 Frenklim Boulevard, Cleveland, Ohio, in
September, 1934, premises occupied dy Harry Campdell end Wynona
Burdette, there was located a Ford V-8 Coupe, Notor 683450, bearing
1934 Ohio licenss plates C 19563; also, various papers indicating
that the car wes purchased from the Jess J. Ellis Motor Sales, Toledo,
Ohio. Report of Special Agent D.E. Hall, dated at Detroit, December
3, 1934, contains the results of investigation at Toledo, Ohio, re-
flecting that hir, T.D. Reed of the Jess J. Ellis Motor Sales Company,
was introduced to the purchaser of the car, George Winfield, dy Bert
Angus; also, that kr, Reed, altho giving s good description of Harry
Cemp , was uneble to identify him by photograph et that time,

¥r. T.D.}Reed, is the Office Menager for the Jess J. Ellis
Corpany, 3519 Letroit, Toledo, Ohio, which Com>any, he stated, is the
individupl business of Jess J,Xllis; that kr. Thanasefiarder is the
Generel Manager of the business.
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- Mr. Reed roiteratod those facts with reference to the
purchase of this car, as set out ia the report of Special Agent D,.E,
Hall, Detroit, 12/3/34, with the exception, however, that Bert Angus
414 not provioully call or contact him with reference to the car, bBut
came into the sslesroom with Winfield, and called Mr. Reed

off to one
side and talked about & commission iﬂ‘lﬁr Reed promised to give him

\'810 00 on the deal, which sus ke paid him; identified the photograph
of mw:n—tmriﬁce his apprehension as being the person who
was introduced to him as George Winfield by Bert Angus.

Information as to the car as furnished by Reed is as follows:-

The sale was made on March 21, 1934 to George Winfield, 631
St, Clair Avenus, Toledo, as shown by the sales records; price $698.03
paid {n cash, a $500,00 bill and two $100 bills; Bert Angus told Reed
that Winfield was a dealer at the Jovial Cludb, a motorious gamdling
club, 631 St., Cleir; that he had just won 1300 on the ponies and
wanted to buy an automodbile before he lost the money gembling; that,
as shown by service records, the original of which is in the Cleveland
office file and which was made out by L.A., Cumnins who was at that time
Service Maneger, the car was brought in rqlt Tepairs on June 1, 1934,
under the name George Winfield, 33% Summit Street.

¥r. L.A. Curmins, 2670 Brookford Drive, wes Service Foreman
at the Jess J, Ellis Company in 1934, He icentified the service slip
bearing the name of George Winfield, 33§ Summit Street, dated Junme 1,
1934, bearing the license and motor number of the car descridbed above,
es being in his bhandwriting; howsver, he was unable to identify the
photograph of Harry Cempbell.

¥r, Thomes Carder, General Manager of the Jess J. Ellis
Company, stated that he recalled the sale of the above car by ¥r, T.D.
Reed, inasmuch as cash sales at that time were rare; that he did not
witnees the sale, dbut recalled the occasion of the car being drought
in for repairs on June 1, 1934, and identified the photogrephs of Harry
Campbell taken after his apprehension as being the man who brought the
ear in,

The report of Special Agent D.E. Hall, dated at Detroit,
Michigan, December 3, 1934, sets out that Mr, T.D. Ree entified

_Jimmie Nilaon as havink been introduced to well, by
Bert Angus, on May 21, 1934, on which occasion Wilson, as E.J. Powell,

o ove Ty i
ased 1934 Deluxe four door Sedan, Botor KD, 899365, for cash, kr.

Reed when ipterviewed again on June 9, 1936 by this Agent, reiterated
in detail those fects given previously b him ooncerning this deal as
set out in the referred to report of Speciml Agent D.E. Hall,
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- Following investigation conducted May 31, 1936 by Special
Agents, E.J. Dowd and J.V, Murphy:

With reference to letter written to the Detroit Office by
E.R. Fralis, of Cley Center, Ohio, Agents E.J. Dowd and J.V. Murphy
proceeded to Clay Center, Ohio, on this date and upon inquiry
escertained that E.R.“Frelis is E.R-"Frelic. Mrs. G;"Fralic wes
interviewed at bher reasidence and stated that her son, B.R., Fralic ,
left town a oouple days sgo to look for work; that she does mot kmow v
where he has gone or when he may return home, She knew aothing adout
a letter written by her son.

s

Mr. R.E.}éimpaon. Postmaster, Clay Center, Ohio, was inter-
viewed relestive to E.R, Fralic. MNr. Simpson stated that E.R. Frelic
is about 32 years of ags and about 180 1lbs; that he saw Fralic with a
pack on his beck hitch-hiking down the road on Thursday, May 28th,
stating he was going to join a carnival, Mr. Simpson stated he
expected to see Fralic back im town Saturday, May 30th, as he does
not stay away long when he leaves, He stated that Fralic has spent
most of his time in Cley Center, and was never known to work; that it
is a habit of Fralic to be writing letters to various Government
departirents and getting replies from them, snd about two years agp
Frelic reported thet narcotics were being sold in Clay Center, and
had a Nercotic Agent there and worked with him & couple days, but no
arrests were made to him,Simpson's, knowledge. Simpson stated that
Fralic received quite a bit of newspaper publicity when a couple years
ago, Fralic offered himself to a hospital for experiment in eonnection
with sleeping sickness, Fralic c¢laiming he hed no interest in the
hereafter. Also that Fralic reported him, Postmaster Simpson, claim-
ing Simpson refused to give him his mail. Simpson steted that Frelie
is well read, tut is & "nut”, He said that Frelic joined the Nationmal
Rifle Association for $1.00 per year and exhibited a membership caxd,

and for quite a while carried a rifle around town on his shoulder and

took rifle practice lyjag down in a pasture near towm,

The following investigation was canducted by Special Agent
2.7, Wymn: :

) On June 4, 1936, ¥r. Joe Remue, 1747 Spencer Street, Toledo,
Ohio, advised that on the eveni visited a
saloon and

P, Noran.
In company with Kr. Remue s interviewed and

stated that he visited the Casino in 1934; identified photograph of
. Moran, +382E, and that of Jimmie Wilson, taken after his
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epprehension showing him dressed in grey suit, as two men he sew the
on various occasions; was unsble to identify photosraphs of other
members of the mob; stated that Bob Reed was employed at that time
at the Casino, and that also there was employed there a Polish bar-

tender who died about 15, 1936; that Bob ieed apd the Polish 7 dJ
bartender and that on one
occasion ated in the presence e rolish bartender,

that Dr, Moren was 'bumped off' at the Casino, having beem too
boistercus end indicated that Ted Angus knew about the murder; that,
according to Heed, the body was placed in a barrel, cement poured in,
and after two days thrown into Leke rrie; that the body was kept at
e cottage on Lake Erie near Toledo; that Bob ieed is very close to
Ted Angus who trusts him implicitly, and that Reed {5 @ very
secretive sort of fellow who would not willingly give any infommation
Samaging to either Bert or Ted Angus.

. m Reed told him that on one
occasion some officers of oledo, Ohio, Police Department arrested

two men and t hree women who were being looked for all over the United
States, indiceting they were members of the Karpis-Barker mob, took
tham to the police station and booked them on suspicion, not kmowing
who they were; that Ted Angus placed a telephone call to Ceptain George

Timiney of the Toledo, Ohio, police department and the Te re-
lessed without being finger printed or photognphed,%/
Mﬁed, was pressnt and heard Ted Angus e vt/f

On June 6, 1936“1“‘;“1‘“4 and stated
tret he heo ascertained tha s now in Jacksonville, rleride,

receiving his mail at General Lelivery; that he is sapposed to be in
111 health suffering from & heart ailment; that he is about S5 years
of age, over six feet tall, very slender, with no known present
oecupation.

N » DU 0se correc

name is HarryySchmitt, who was formerly a bartender at the Algeo Hotsl,
Toledo, Ohio; ‘that yrecently Dewey stated that he recalled serving
drinks to Karpis at the Algeo bar, and also serving dri to George

PTiminey, dut 41d not {ndicate that they were drinking togéther:; that
Deni is a vii "i. “iini friend of Timiney's and

1t 1s velioved that [N it c ontactea from time to
time in the future will provide additional information of value.

110



7-1

FY

W U777 "The following investigation wes made by 8p0c1t1 Agent H.B, ™
R D111, June 2, 1

/ mail carrier at the West Toledo, Ohio branch Post Office at 3934

Route #7 for ebout six or sevem years, that the "Little Clud®

formerly known as the Casino Club is on Route #7, that this Clud _

is located on Summit Street just about two or thres bhlocks east of _
Willow Beach Park, on the south side of Sumnit Street. Striedy stated
that 4{n 1933 and 1934 Ted Angus ren the Casino Clud, That he knew

that Ted Angus rem the place in view of the fact that he used to
deliver mai)l to Ted Angus as owner and Maneger of the place, That

- , he has also delivered meil to Bert Angus at the Casino Club but lot
A 7 very mmeh, Voo ; ) i ) i
/ / j ,} . ] | / )

Strieby stated that he seldom bad an opportunity to go {nto
the Casino Clud because it wes on a rurel route and had a rurel mail
box om the front where he pleced the mail, That the only time he ever
went into the Cludb was when he had a registered letter or a C.0.D.
package, thet on these occeasions it was early in the morning, sbout
9:30, eand there was seldom anybody in the Club at that time of the
— dey. That he does not remsmber anybody that bhe has ever seen there
' - execept ths Angus', and that he would mot de able to identify anybody
as hstinc seen tlum at the Clud,

) i ) ' “Strieby stated thet he non Tod Angus end would h .uc y
" %o identify him, . ~ S o

Strieby further stated that the New Casino, whieh is being
operated by Ted Angus at the present time is on his route mow, Noute
#7, end that he still carries mail to the Angus’.

RIS — ——— e e -

The following investigation was eonducted by Special Agent
2.3, Wym on 1? 1936:- N

( ! } Nr, W.R Lou:e. Dop\uty colloctor ia Charso ot Customas, New
Federal Building, Toledo, Ohio, was interviewed with reference %o

speed boats owned by Jos Roscos, the Angus brothers and George Timiney,

.~ Be explained that the Toledo office keeps oaly duplicate eopy of
records in more or less skeleton form; that many boats im the vicinity
are registered directly with the Customs office in Clevedand, Ohio,
and that the original complete emd detailed record of those boats
registered with the Toledo office are forwarded to the Cleveland, Ohio,
orfice. He stated that under Customs regulations all speed boats and
motor doats operating on Lake Erie must be registered,

PR s
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N *~ " Marvid/Strieby, 641 Cariton Street, Toledo, Ohic, who is &
Martha Street, stated to Agent tbat he has been carpying me{l oa .. 7
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His card uuox record reflects the following infomation:-
W e v e =

"""'? Bt as e & ,rm

P . Theodore Angus, 4209 N. Lockwood, on June 19, 1933 registered .-
. speed bont 26 feet in lemgth, 225 horse power, and was assigned
aumber N- _3127. No transfer subssquent to that date is hdicatod. T,
thorofoa, it 1s premd Angus #till owns the boat. - - Lo

-
T

Jone 0 , , .

’ Joseph Roscoe, 1821 Wild Road, Toledo, on May 7, 1929
registered a speediboat nemed the, reeuda, and was assigned number

Be2335, Ko trensfer is indicated, thorefors. it is presumed he still
owns the boat.

~ .. P, VA 2 Charles Becker ™ é/,‘\\\ : (/’R\‘) o
'.\_ ; " / Charles Becker, R.R. #7, Box 395, likugult 23, 9932 registored - \

e 30 ft. spesd boat, and was assigned mumber N-$28. Roﬁknnhr. 1118
Oak Street, Toledo, Ohio, on June 25, 1935 apblied for registration on
—_— this boat, claiming he purchssed it from Charles Becker. .

Mr, Leake stated thet insamuch as Kahler did mot produce a
bil)l of sale showing the transfer from Becker, a registration number
was not given him; that since that time Kahler bhas been endeavoriag

o to locate Becker, but without success; that it is the general opinion
~ of his office that Becker is an alias for Roscoe. He further stated
C)‘; itlut tho boat has o motor at the prount time. \. - ) N

7% »ay bo that thia Charles Becker is the dartender who '
formerly worked for the Angus drothers at the Little Casing, and also
was employed as & bartender on Midile Island,

Geo -'!'_1:1

B hgiltntien records fail to indicate that Timiney over bed a
e bont registered,
\ ,&t‘ . \ . \\ . . ’ “\ . "-\\‘

S ‘ : s ; ' Mrs, Cheste® Marke ) :

- -7 N . _ : i N\ -

¥o registration ‘ ) _

PR In interview of Fitzzerald at St. Peul, he sdvises of activities

at Toledo and associstion with Goulets prior to 1928 and his residence
with Belle Born at home of Elwood (' Yonkers and Eileen™Hoyt. He stated
that after being shot in the Summer of 1933, he was nursed at home of
Willie HEarrisom, Calumet City, Illinois. Alvin Karpis sadvises as to
cnlling at and being at McGrews, 20113 Adems St. with Cempbell and John

: also advises of being at Toledo and Cleveland, but will not be
'pocific as to associates, He deiiibﬂebobnnd Patton and Noonan knew
his identity.
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‘ At Bt,Paul, Minnesota on May 29 and June 3, 1936 interview
was had with Charles J, Fitzgerald , in an effort to obtain infomation
as to any persons he was involved with at Toledo,0hio, §n order to assist
ia our hardoring cases at that point, This interview was conducted by
Special Agent in Charge B, Jo Comnellsy in the presence of Special Agent
in Charge C. W. Btein, . )

‘ l'it:gera}d claims that he has never had anything o with
the bank robbery sPEsterville,Iowa; that he does mot kmow Elmon}Stone,
nor does he know u} other Stons brothers in that vicinity; that’ e had
been giver to understand that if he did mot come into the State of Iowm
he would not be dothered im commection with the indictment. He would
not indicate who bhed furnished h{.- with this informatios, ,

Be advised as Xm. residence at the place of nvoo?{onhri
11

alias A) Yonkers alias C. W.\Wood, Toledo, Ohie together with the pare-

mour of this {ndividual, E B Hoyt, that he believes he was there 4ur-
ing the early part of 1934, end then went to California to arrenge for
the operation on his hip; that this was at the 0ld address of Wood; that
Belle Born was with him at that time., He advised he had known Wood or
Yonkers since the time he (Fitzgerald) was in Toledo prior to 1928 hand-
ling liquore Fitsgerald advised he knows dboth Ted and Bert Angus; that
he hes been in the place of Bert Angus when he was operating a saloom with
Willie Barrison at Calumet City,Illinois; that he understands Bert Angus
was charged with possession of certain stolen domds from a robbery ia
Indiana after he hed returned to Toledo, dut that he (Fitzgerald) never
had heard anything of this case being "fixed"e Fitzgersld elaims not to
know Edward or Clara MoGraw at Toledo, He advises however timt he is
well acquainted with the Goulet family, altho he has had no contact
with them since about 1928; that a party nemed \Bisterman had stolea $800
from him i{n comnection with thet joint liquor deals, but he does not know
the preseat location of Blateman., Fitsgerald advises he knows George
Timiney, Captain of Police at Toledo by sight; that however, he Wever
played cards with him at the Casino Olud at Toledo, mor does he remember
ever seeing Timminey at this place. Fitzgerald was questioned as to the .
allegation that on or adout August 29, 1935 after the robbery at South
St.Paul, he was taken on & freight traia to the vicinity of Mankato,¥inn,
where he was taken off by Belle Born, sfter being wounded, and he denies
this, advising he does not know this party™iiners except that he met him
on about two occasions; that however Belle Bora is very friendly with
this party and in fact Belle lived im the seme apartment with the Miners
at one time,

R § &

1

{
i
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Fitzgeruld advised Ahat he does not remember the girl with
the pock-marked face at Edith]Barry’s place with whom he associated im .
1934, although he admits he Willie Harrisoa were together on some
parties at Toledo, without goimg into any details; that he does ot re-
call a party where Harrison tore off his shirt, dut thet this was not
an upusual occurrance, as Willie Harrison would tear off his clothing
when he became Fitsgerald insists that he was a good friend of
*thrss-fingered©“Jja te of Chicago, who was reputedly killed by the
syadicste, this de the place iam which Fitsgerald ¢laims he was wound-

" od in the hip, by the accidental discharge of a gun about August, 1933;

that after he was shot at White's place he was taken to Willie Harrison's
place at Calumet City; that he d4id not know what womean Harrison wes liv-
ing with at that time, HNowever, as reflected im report of Special Agent
Hostetter, St.louis, Missouri dated March §, 1935, interview with Mee
Green indicated that she was with Harrison fram MRy 1933 to August 29,
19SS, when presumably Fit 9(\14 was brought im wounded to be cared for
ia the house, when she, mron. left, This wes apperently at 810 We
Mason Street, Calumet City,Tllinofs. B

Fitzgerald was agked to advise as to whet or mot Belle
Borzn had any property rights in the money held by MrséVioski of Weukegas, -
Illinois and he tentatively admitted this was his money, dut that the
ownership of same would determined in oourt later, He would not go

- 4mto this further; saither would he admit that this was part ef the pro- -

0eeds from the BremePwens Pitagerald advised that he had been }
previously uquintod with the sister of Xatherine Goulet at Toledo,0hio;
that the mother of Mrs.Goulet had been in the Ohio Btate Penitentiary for
perjury as to testimony im a eriminal case; that a Prother of Katherise
Goulet was understood to de im Waupun, Wisconsim State Penitentiary oa

a 1ife sentence, He denied that he kmew Sheriff O0'Reilly, and eould mot
offer any explanatioa as to how Harry Campbell decame luocuhd with

the Coulets, frisnds of Fitzgeralde

' On the above dates interview was also had with Alvin Xarpis,
Both Karpis and Fitsgerald are {nclimed to de very talkative, but whea
pTressed closely as to any particular point, will mot state anything eover-
ing the situatione Karpis has indicated some fidea of pleading guilty ia
both ocases, that is the Bremer and Harm kidnapings, 4f he could gt &
eoncurrent life sentence., However it is understood that the United States
Attorney believes that it would be better to place this imdividual oa ~ ~
trial, and it is also understood that the friends of Peifer have appar-
ently conceived the idea that it would be detter if Earpis were not oa
trial with him,

114
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\ Alvin Karpis, believing that Edward MoGraw had admitted the
presence of Campbell and Karpis in his house, edmitted to Special Agent )
in Charge E. Jo Connellsy that he and Harry Campbell had frequented -~
NeGraw's place at2@113 Adams Strees; that they went thers to get a few
drinks occasionally; that he recalled the occasion when he, Barry Camp-
bell apd Johm Brock were all three at this place. admitted thesitua-
tiop referred to by confidential imformant Clayto 3 s wherein en eor
about January 16, 1936 Hall took Karpis to a place ‘on Adams street where
Karpis made a call, and Karpis immediately ran out of this place and
hurriedly drove away, apparently having been frightened by the possible
presence of officers at the place, Karpis advised that this situation §s ~
true; that he called at MoGrew's place and asked for George, meaning
Harry Campbell, whom he expected to see there; that there were some other -
individuals present, which was indicsted to him dy McGrew who eppareatly -
@lso indicated that he should leave at once, which he did, Karpis was
also questioned e¢losely as to whether he had had a meeting with other . . ...
individuals involved imn the Gerrettsville train robbery adbout November 5,
1935 at Toledo,0hie at the place of Edith Barry., Karpis very definitely
stated that there wmas no meeting oa November Sth or other meardy date,
preliminary to theNGarrettsvillésiraiam mbbery; that no such meeting was
held at either McGraw's or Edith hrry'a place; that he has been at Edith
Barry's place but that there was never any such meeting held there. It is
soted that he speaks with knowledge and smthority as to the situatioms
such as this comcerning the robbery at Garrettsville,Ohio on November 7, °
1935, ut will not directly admit at any time that he was involved im
this rodbderye. -

0 Along this same line he definitely and positively states that
Fred Hunter had nothing t0 do with the Garrettsville treim roebdery; that
he 4id not have a hankerchief on his face which dropped, allowing She
persons to0 see him when this robdbery was being perpetrated.

. - The same situation prevails as to the'mail truck robbdery at
‘Narres,Ohic im April 1933, as to which Campbell and Karpis were probably
perticipants, Karpis will speak with definite positiveness as to wshat ’
has occurred, mamely tha geant and\labriszita are inmnocent of this
charge, dut states he will 4o nothing %0 help them. When pressed as $0 &
direct admission that he had anything to 40 with this jodb he will mo%
answer, Karpis was asked why John Broek went on to Tulsa and Hot 8prings
when he ané Bunter got off the plane om or about November 9, 1935, which
plane had taken them from Port Clinton,0hio to Hot Sprinmgs, the pilot
being John'Zetzer, and he answered "I do mot know why he went on into
Tulsa®,

115



: : 'n:. same litution prevails when one tries to de specifie with
Karpis as to the part any individual took im a situation of this kind, and
he refuses to answer, aithough he is rather careless in denying he was ia
on the two postal violations ia question.

Karpis advises that he learned
ly the Narcotie Agents had a dictaphone
at Chicago to detect mareotic violatio

his exmissary making arrangements
#ﬂnt thereafter a

bhe Agents
understand

n was all disclosed to
hat he had a definite

that it would be definitely successful; that
ere was to be no guess work. He states that provided the outeome had mot
o been satisfactory 1t would have been *just too bed” (NG s
— same situation has been previously discussed with the other Agents, all
of which will dbe eovered in reports by them,

Karpis advised that at Toledo,Ohio in 1934 when the gang was
located there he bad very little to do with the other members; that he moy-
' ed out of the Jarvis apartments when the others moved in; that he then
L g went to Cleveland,Ohio, the understanding being at that time that only he
' ) and Fred Barker would kmow where each was located. However apparently

Fred Barker's woman t0ld Wynona Burdett, and it became generalliy knewn

where all were located, and they associated with eachother at Cleveland,
the others moving in after he had arrived, He admitted he was the party
who had omlled et the Cleveland Hotel and picked up Harry Sawyer and Gl
Sawper, taking them to the place where he and Dolores Delaney wers liviag,

;:,«m',x the Sawyers later being located with Fred Barkere
‘* ; 1. will mot definitely admit that he had a eredential
o *;\ opan_detective agency at Clevelapd, but tentatively admits
) thu by hat he did mot get it from Frank-joopam but that he got
; ! 4t from a oubordinnto. Karpis was uader the ulprouion tht the man he
i . bad shreatened in Cleveland,Ohie had remexbered the name oa the credential
oard hs was oarrying and shich he exhibited to him,
e ki - : ' Alvip Karpis insists that Art\%bbobmd and James 5-h1-y' :
ttom 4id not know his real identity; that they welcomed him around the

_Harvard Cludb, which they would not have done had they known who he wes;
" that they solicited him to go im on the slot machine recket; that he does

L |
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mot recall Hebebrand having anything to @ with pbtaining a house for him -
at Cleveland, He claime he paid no money for protection at Cleveland; A

that he has never paid more than one hundred dollers per week for protec-

" tion at any place; that he would mot have oonsidered the syndicate at

Chicago hiding him out for the reason that he would not have trusted them,
He will mot admit the identity of anyome $o whom he peid protection money,
Karpis advised that during the time of the Weyerhauser kidnaping he was
in Yest Virginia in some undisclosed place; that he went into a restan-
rant to get something to eat; that the man sitting next o him pointed
out his picture on the front page wherein it was indicated that he and
Volney Devis were suspects, and the man expressed his opinion to him that
Earpis 414 not have anything to do with it; that he (Karpis) immediately

v

; left, . ' Y ' \ ! , ' \ v
Y . ’ N . i A ,

/

Earpis at the tims of the above interviews with him went on

to elsborate in eomplete detail as %0 the activities of Joe Andersos around
the hideocut seven miles from Hot Springs on Malvern Road om or about March
24 and 25, 1936, eleiming that he had seen Andersom in the vieinity,
watching the place with field glasaes,etcs, he Rot being aware of tlp

fact that Speciel Agent in Charge Connelley knew the location of J’oo,*fn-
derson at that time im Ohio, and that he could mot have been at the place
indicatedes However, he subsequently admitted that he was lying es to this,
tuis admission being made to Special Agent Bryce, Special Agent in Charge
Connelley not having pressed him particularly, im order $p enconrage him
in his conversation. Karpis did definitely admit however that dased on
informa tion he had received refusing to admit that this was the infor-
mation furnished by counic%s rris as obtained from taxi drives’Brock,
on the afterncon of March £5th, 1936 he hastily left tWh ) PTO-
ceeding to Texas and later to New Orleans,Louisisna,
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24
g4

59
55
59
59

20



KENNELS, CASWZLL
K=0GYH, M=LDARD M,
KURR; ROY

KLZI1S, HOWARD
KNEISEL, GLENN
KNEISEL, GLENN G,
KRUEGE.t, CATHERINZ
KRUEGER, HAROLD
LABRIZZITA
IAl’A S GRILL
LAYB, LIN

LANG, HERB
LANGENDORF, ART
LARSON, KENNETH
LALOKDE, F. J.

LA PLENTE, ONE
LAP" 3TE, ROBEZRT
L5W ENFORCENENT
IAXITY IN LAW ENFORCEMENT
LEAKE, W. E.

IEE AND SON3
I=FL¥T, #H, 4, 12,
IXON".27, AY

1=T7, -ILTON

T

- LEUTS, IRWIN

T

LEJUTZ, IRVIN

1EVIS PKIVATE YACHT
LICENSE = Hiok
LICEN3E #9%,301H
LUCHT=NWAGN=R, JOZ
LICONOLI

LUCONCLI, YONNIZ
LIQUOR CONTKOL
LITTLE AL

LITTLE CASINO
LIVINGSTON, J.
LOCKV0OCD, ONZ
LORRAINE HOT=ZL
LOTTERY

LUCAS COUNTY, OHIO
LUNCH STAND

LUPICA, SAN

33

16
91
48
67
30
30
115
58
T4

105

111
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MACK, JACK

MACK, KATE

MACK, LITTLE >
MACK, NELLIE

MAIL TRUCK ROBBERY
NAIL ROBBERY
FNALONZ, MYRTLE
MANTON, JOHN PAUL
MARKS, CHESTER
MARKS, CHESTER MRS,
MARQUETTE, ROSE
MARTIN, GEORGE L.
MARVIN, EMMA

MERCY HOSPITAL
MILLeR, BOB
MILILER, G.

MILLER, G, M3S.
MILLER, GERTRUDE
MILLER, GERTRUDE BILLETER
MILLER, JEAN

ILLS, F, E.

bl
nINIGzi, C, O,

MORTICDLO HOTZL

MORETON STORAGZ CONPANY
MORRIEZ, CONNI:

MU2DZR

IMURPHY, ONZ

MURRAY, GEORGZ

MC DONALD, JACK

MC DONALD, KATL

viC DONALD, NELLI=

«C DONALD, OLD KATL

MC GETTIGAN CARTAGE CONMPANY
MC GINTY, O

MC GRAW CARB COIMFANY

'Z GRAW, CLARA

MC GRAW, ED

MC GRAW, ED. VMRS,

w0 GRAW, =DWARD

O GUIL, R’R. E, IRE,

FMILLS 1iBUFACTUAING CO.PANY, CHICAGO,

bd

ILLINCIZ



NATIONAL COIN MACHINEZ COMPANY
izAL, FRED

NEDZEW, ONZ >

NZLSON, RAY k.,

NEW CASINO

NOBLE, MAUDE

NOONAN, FRANK

NOONAN DECTECTIVE AGENCY
NORT:HWEST=IN OHIO GAS COI'PANY
NOTARY PUBLIC

OHIO LIQUOR CONTROL

'BOYLL, RAY

BRIEN, C. J.

DONN=LL, &D

DONNELL, ED. MRS,

'NEILL, TIP

"REILLY, JAIES

"REIILY, JAN=S M.

"REILLY, JIM

"REILLY, ONxz

‘ROURK: MOTOR SALZS COiPANY
C,FOURD HOT.L

PAG-, L:=WIS

oNoNeoNoNoNoNoNoNoNe)

PARENTS-TeACH=RS ASSCUIATION TOLEDO, OHIO

PARYX CAF:
PATT-230N, BZRT
PATION, JAi.:ES
PATTCN, SALMMY

FAY - OFF

P-ACH=S

PEIF: <, JACK

PETZR3, CARL
P=TERSON, H,

PIZR, JACK

PIER, MIKE

PIZRE, MIK:

PIN BALL

PIN BALL GA'ES
PTSTOL

PIAZA HOTEL

PLATNZR ReAvIC: STATICN



PLU™ GAZDZN 9
PLJ'IIZR, NVAY , 20
PLJ 5 LR, P, G. ? 9
POINT PLACE 78
POLICE DEPARTIENT - TCLEDO 3
POLICE RAID 77
POLLOCK, L. 65
POLLOCY., ZLIZABETH 65
POLLOBK, R, D, 60
POOULZ, CAROLINZ 100
PASS, ED 53
PRAT?, TOMMY 33
PROTECTION ~ONZY o
RACZ HORSZ BCOK SHOP _ 19
- RACZ TRACKS o
o RAID ' 77
- RANDCLPH, WALTZR DA, 100
RANSO'1 MONZY 114
RATHBUN CARTAGZ COlPANY . &3
—_ RAITZ, ¥, C. ™RS, 7C

2
2-\

{.-D, EOE 110

Pil), T, D. ©o,
_— R.D 5ND WHITZ GiCCliRY S

Re- IC=, JO= 62

. R PURLICAN AND DzMOCRATIC PARTIZS 12
;) ROBZATSCN, ROSSIE 106

RODE, INZZ 102
ROSC0E, JO- 4
ROULET GAI3 : 4

ROJNDHOUSZ, THE 10
ROSCOZ, JOSZPH 112
ROUSZ, 1'UBLEY c
g ROWZLL, E. J. 108
5 RUDCLPH, DOLLY 77
Ef RUDOLPH, FHED MRS, 77
: ( RUZ3ELL, HARGARET 20
RY: =R, A, D, 81
RY¥ERS AND SONS €3

- RYVERS, D. A, 83
RY;ZRZ, D=zIBZRT 03

RY ==, MAWZLL P,D, 85



SAY. PANIS STORAGE COMPANY
SARGZANT 5!
SAUNDLRS, CARSON
SCHITT, HARVEY
SCOTTIE DOG

SCRAPBOOK

SHEARER, GUY

SHEIBY HOTEL

SHELLY, JOHN

SHERIFF OF LUCAS COUNTY, OHIO
SHOVELL-SCHI'ITT REALTY COMPANY
SHUKAN, RAY

SICK, GERALDINE

SICK, RALPH

SICK, WILLIAM

SICKX, WILLIAMN MRS,
SILV=R LAKE, MICHIGAN
SIMFP3ON, R, E.

SLOT MACHINES

SLOT MACHINZS RACKET
SV ITH, DLWLY

S.’IT, FRANK E,
SUITH, HARRY J.
SiwITH, LOUISE

SMITH, ONE

SMITHIE S FAUIT STAND
SNYDER, JEW

SOUP MEN

STAG HOTEL

STAR VENDING CONPANYg
STAT=Z¥“ENTS

ST IN!MAN MOTOR SALES
ST, AUBIN, LILLIAN
ST, VINCENTS HOSPITAL
STOCKS AND BONB3
STONE, ELMON

STONE, W, W,

STRICBY, MARVIN
SUMNER, GUY

SUPZRIOKR CENTE!
SUPERICR SPORTS CENTE
SWZEPSTAK:E TICKETS
SYNDICATE

83
115
18
110
39
77

20
106

79
53
70
72
T2
72
34
109

110

100
102

113
103
111
106
19
19

117
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THATCHER, ADDISON
TININZY, GEORGE
TI'“INEY, GEORGE .,
TIPLADY SERVICE STATION
TIPIADY, F. E.

TODD, J. M.

TAGGART, JAMNES

TOEBD, "HIO

TOLEDC, OHIO POLICE DEPARTMENT

TOLEDO NEW BEE
TOP NOTCH LUNCH STAND
TRAIN

TROST, ON:

TRO3ST, ONE (MRS)
TIEUHAFT BROTHZRS
TWENTY-ONE GAME
URBATIS, WANDA
VALLEYWOOD GOLF CLUB
VARDO, 1A

VETEZRAN OF FOREIGN WARS
VICE CONDITIONS
VIENA, CLARENCE
VICZKI, OKNZ

VIVIAN, ONE

VOLK, GEORGZ

WALES, CLARK

WALES, ONE

WALES, ON:E (MNKS)
WARREN, OHIO

WATSON, PAUL

W-B SERVICE CONMPANY
WEISS, HE.

WELLS, RUTH

WENDT, VIVIAN

WIST TOLZDO

WIST TOLEDO MZRCHANDISE COMPANY

WHITE, JACK
WHORE - HOUSES
WILLIAMSON, ONE

WILLIS DAY STORAG:Z COINPANY

WILLOW BzACH PARK
WILSON, JI'TI=

112

115

114

16,93



WINFIELD, GEORGE
WIRE -TOPPING

WCoD, C. W.

WOOD, ONE
WORLAND, TOi
YACHT

YEGG

YONKERS, AL
YONKERS, ELWOOD
YONKERS, ELWOOD C,
YOUNG, O. W,
YOUNG" S PLACE
ZEISLOFT, STANLEY
Z IMMERMAN, JOSEPH
ZETZER, JOHN

Py

86
55
113
97
79

113
113
112

79
115
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Pe Us Box ;‘765.
Cincinnsti, Ohio

HDt: GLB June 1€, 193¢
7-43 - .

Speciel agent In Cherge,
Cklshomu City, Cklahomu,
Re: BRFKID

Dear Sir:-

Reference is made tc your letter o:ﬂ;uno 10, 1938
recuestings advice concerning the stop notice against Plymouth sedas,
motor (PJ-32.722. The correct number of this esr should be FJ-322772.

»8 you know, this ear was purchased by riltorTats
under the alias of Ceri~Thker, and was used in the Gerrettsville,
Chio mail robbdery. -

Ir viegy of the fact that Miltor Lett hes not been
appreheriied to dete and is 2 possible aubject in e harboring case
presently tein;: investireted in the Notnern Dietrict of Chio, the
stop notices relstive to this automotile should not be withdrewu.

Very truly yours,

-

E. J. CONNRLLTY,
Special .gent In Charge.

CC Burea ¥ ) ——— ~
Cleveland ékkbﬁu ;déz:h;éz;izli;_, A N
Chicago o, & P : - __L__M) \¢ [
3t. Paul LQQY\ ¢ o KLrRe my - o, T
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Federal Bureau of Investigation

N. &, Bepartment of Justicr

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

June 15, 1936.

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

Dear Sir: RE: BREXID

As the Bureau has been previously advised, this office has
in its possession $2,948.29, representing currency seized from the
premises occupied by HarryCampbell at Toledo, Ohio, and also from
his person., Subject Campdbell has directed that $2,400 of this
money be turned over to his mother, Mrs. Lissa Campbell, 818 South
Rockford Street, Tulsa, Oklahoma, and that $300 be forwarded to him
to be credited to his account at the United States Penitentiary,
Leavenworth, XKansas. He has also directed that $248.25, which emount
he had not previously disposed of, be turned over to his wife, Mrs.
Gertrude Billeter Miller.

The Bureau is respectfully requested to advise this office
whether authority is granted to this office to turn over the money
herein set forth to the persons designated by Harry Campbell.

Very truly yours,

m:—s l\“\-p ’”W&)
~ 9 Po mCFARmD
} - Special Agent in Charge
B
MR
V3
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Tuot Offize Dex 40V
J:2eouT)), Yloriie
e 17, 1902,

- "
sp-clal geent & Caz¥= -
Clewelens, O.4c.

B: BRZTID
Dear Sir:

Peference ic made to the report of special Agent J. B.
Dickerson, New York, detel kere: 18, 1935, wtich conteins g lead
for the Jecksonville Office to sndegvor to lecete ene rohler
at Daytona Beach, Florida. _ '

!

Neceat Incuiries heve beoan mmde at Daytons Beach by
Special sent C. B, winstead, where oontact wes had witl all per-
sons belicved to havo eny infomeation soneerning eonfidence men.
Fc infomction could be obtzined inlieating thet Xohler has beew
recantly ix Da-tons Beact. - (

It 15 noteld that the report of Agent Dickersor inéicstes
that Kohler might dc locetel in Toledn, Chio, through Saxjfietaler,
%o §6 regortec to te well knom tc the Toledo Inlice. I ia, ac-
ecordingly sucgestel tL.%t eprropriete invesiipatior be malde at Tolaie
ir an effort tc locele Koller, %0 ir re;ortsd te be e eontect for
«1111e: Flasdieed.

¥er7; $ruly yours,

-

- R. B. !rthan
B2 C / opeciel Agent &n chearce,

Ce: Buresu

Cinetnnstl E
Chioesc E
St. Peul e e
Loe Angcles KECORDED /. [~ 7¢- l ot
Eew York & T L Pi
- INDEXFED . S : \:
A
Jax T-i4 - : J ‘j/\ ‘ -

™
i
i
|
CENREAND dacer-



Biision of Inbestigation
A 8. Bepartment of Juntice
Post Office Box 812
Chicago,Illinois

June 16th, 1936

Director
Federel Bureau of Investigzation
Washington, D. C.

Deer Sirs Re: BREKID

On June 13th, 1936, Mr. Charle® Tyler, a reporter for
tre-ehicago Tribune, informed the writer that the
Editor hed received & letter from Edna™Murrey from the
Missouri State Penitentizry, advising that she had full
detedils &s to the plece of burial of JolmHamilton at
Oswego, Illinois, as well as the names of the parties
who buried him and advising that she would grant an
interview with & reporter from the Chicago Tribune in
the event they would advise her the price they would
pay for this information.

This is being forwarded to the Bureau for its 4nforma-
tion.

Very truly yours,

A 2. Lot

DUL:1J1 D. M. LLDD @ .
Speciel Agent Charge

¢¢ - Cincinnati
Clevelsnd

St. Peul RECORDLED ’/ o /
= / .o
INDEXED
G 0L
P I ! ‘U\iv
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JOHN REDGAR HOOVER
OIRECTOR

L4

- . i
. R . . aw bp:an ..., H
Federal Bureau of Inbestigation Diwrcors
3. 8. Brpartment of Justice e e
’nl - ! g. ‘. / i bdeurds LoL.l.
EAT:CJ .YANJL‘: T
MEMORANDY:i FOR THE DIRECTOR. ST
b T
Time - 1134-0 A, M, _pe Cardy..........
RE: BREKID )

’

I celled the Chicago office and talked to Agent Johnson
about tie letler he sizned on the 16th of this month concerning
Charles Tyler, a reporter for th= Chicago Tribune, regarding the
story of Edne .lurray. I advised iiim that you felt if we have any
further contact with the Tribune to tell them that, of course,
we are not concerned sbout it at all; that the matter is old
material and thet we furnished to the newspapers meny months ago
photographs of the exact place where Hamilton was buried; in fact,
we gave out pictures of the grave from walch his body was removed.

I told him to try to meke the Tribune seec that this nevs
is old anc wes in the newspapers several months ago.

Respectfully,
E. A. Tama.
} T WO <// {‘r;/’ c '
' 227 GO 1) - )= T &
\' ;'\ v ’ had N (7ol L/ g /(7.

Ul g5 - .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Yorm No. 1

I. O. #1222 -, ET AL; .
___Edward George Bremer, Victim

SYNOPSIS OF FACTS:

]

—4

THIS CASE omGINAT;_D AT CII\KJINNA’I’I, AOHIO T.. AL (=42 .
REPORT MADE AT ' DATE WHEN MADE ;mg;;:;t REPORT MADE BY -
5/23,25/36
TITLE ALVIN KARPI S, with aliases CHARACTER OF CASE
DR. JOSZFH P MORAN, with aliases, EIDNAPING - BARBORING -

FUGITIVE,
. OBSTRUCTION OF JUSTICE -
NATIONAL FIREARMS ACT

Telegram received by Chief of Police, Los Angeles,
from MARGARETTA/ , Cincinnati, Ohic, advising
that P, C.i 'I'U‘I'X'LE, Peters Cartridge Company, de-
frauded of $30,000.00 by individuals, one of whom
believed to be WILLIAM EIMER;MEAD, This telegram
turned over to Loz Angeles au office and indi-
cated that a telegram had recently been received
by F. C. Tuttle from Santa Monica, California,
eigned) "MIL‘ION",;Rosmn Hotel. No Rosaman Hotel
located in Santa Monice or Los Angeles, California,
and inquiry at hotels and apartments with similar
names resulted in negative information s far as
the location of Mead was concerned. Information
secured from wOme?'s State Prison, Tehpchapi, Cali-
forria, that LEON/FELIX was located at{ Sheriden
Hotel, Minneapolis, Minnesota. Mail cover placed
on Mrs, CATHERINE ¥R, correspondent of WILLIAM
EIMER MEAD while He was confined in Colorado State

Penitentiary.
P. .

Reports of Special Agent T. E. Billings, los Angeles,
Celifornia, dated March 12 and April 28, 1936; report
of Special Agent V., E. Crise, Chicago, Illinois, dated
May 19, 1936; telegrem to the St. Paul office dated
May 25, 1936; report of Special Agent R. T. Noonan,
St. Paul, Minnesota, dated May 26, 1936; letter from
the Salt Lake City office dated May 29, 1936; con-
ference teletype message to the Bureau and Cincinnati

APPROVED AND SPECIAL AGENT
FORPWARDED: IN CHARGE

DO NOT WRITE IN THESE SPACES

i

-
3 Bureau

% Cincinnati %‘Qf

c-marietée . Qg

COPIES OF THIS REPORT “
[}

AR TEYEY:

JUN 18 1836

%I‘ e,y
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JENLIBESPCLEN

¥. 8. SOVERNBENT PRINTING OFFICE T—9034




biatinas
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Office dated June £ and 3, 1936, and telstype message
from Cincinnati office dated June 2, 1936.

DETAILS:

On June 2, 1936, CAPTAIN CANTO of the Bunco Detail, lLos Angeles
Police Department, telephoned and advised thgt he had valuable infomation regard-
ing WILLIAM MEAD., ©Special Agent T. E. Billings contacted Captain Canto and
he turned over to Agent & co.y of a telegram received by Chief of Police James X,
Davis from MARGARETTA TUTTLE, Cincinnati, Ohio, dated June 1, 1936, This tele-
gram reads as follows: '

PCONFIDENCE MAN NAMED WILLIAM S, MEAD WANTZD BY FEDERAL DEPART-
MENT HAVE DEFRAUDED F C TUTTLE PETERS CARTRIDGE COMPANY OF
THIRTY THOUSAND DOLLARS STOP THEY TELEGRAPHED TODAY FROM SANTA
MONICA CALIFORNIA USING MILTON ROSSMAN HOTEL AS SIGNATURE STOP
AN ANXIOUS THEY SHOULD NOT CONTACT HOLLYWOOD FRIENDS USING MY
NAVE ALSO ANXIOUS THEY SHOULD BE CAUGHT STOP THEY MAY TELEPHONE
FZSTERNUNION SANTAMONICA TO GET ANSWER TO THEIR WIRE STCP

SIGGZST WE ANSWER AS IF WE HAD NO SUSPICIONS AT A TIME ARRANGED
BY YOU"

Conference teletype was immediately sent to the Buromu sna the
Cincinnati office and the Cincinnati office was requested to contact F. C. TUTTLE
and secure full details of this matter.

It was ascertained through a check of the telephone and city
directories of Los Angeles and Sante Monica, Celifornja, that there is no Rossman
Hotel at either place; however, there is & Rossmore Apartments located at 1045
Ocean Avenue, Santa Monica, Celifornia.

Special Agents E. K. Merritt and F. C, Culberson immediately pro-
ceeded to this address and the following investigation was conducted, Special
Agent Merritt being the reporting agent: At thoE‘. E.iBUND! Real Estate office,
Ocean Avenue, Sente Monice, it was ascertained that the [Rosamore Apartments were
owned by VRS. LORA and thet she occupied apartmgnt §l., It was further
ascertained that DAVE FEARON, Real Estate broker, 225 Wilshire Boulevard, was the
agant for the “property. :

DAVE WN. Real Estate broker, 225 Wilahire Blvd.,, Santa ”
Monica, was interviewsd aml advised that Mrs, Handler was the owner of the Ross-
more Apartments and a very reliable individual., Mr. Fearon assured Agent that
she wuld be will ing to cooperate with this Bureau.

Mrs. lora Handler, 1045 Ocean Avenue, Apartment #1, was inter-
viewed and informed Agent that all of her tenamts had been jn the house for a .
conside-able period of time with the exception of Mr. C. J.]ANDREWS, whodoigupie
Apartment #5, stating that he rented the apartment in November, 1935, an e

L T "'Y'/f'\ f‘



LEASON, Manager, Commercial Department, Western Union Company, Los Angeles,

3
\. ';; . N

descridbed Anirews &8s being eighty years old, six feet tall, slender, gray
hair, walked erect and carried a cene. Mrs., Handler permitted Agent to
examine the record showing the occupants of the various apartments and it
was ascertained that therc was no one residing there by the name of MILTON,

HUNTINGTON, MEAD or JENKINSON. Mrs. Handler was shown a photograph of

WILLIAM FIMER MEAD, who atated that Andrews resembled him in stature dut g
that she di1d not see any resemblance in the face and that Andrews was a mmuch

older man,

Budbsequent to Agent's first visit a call was msde at Apartment
#5 of the Rosamore Apartments, 1045 Ocean Avenue, Santa Monica, California,
and under thé pretext of being an agent for a local newspaper, made inquiry
of C. J. ANDREWS concerning a subscription in order that Agent might have the
opportunity to view him personally. It was definitely ascertained that he was
not William EKlmer Mead.

Special Agent A, B. leckie and this Agent contacted Mr. J. C. N

who, after a search of the records, advised that no record could be found inm
the Santa Monica, California, business of a telegram sent to F. C. Tuttle or
Margaretta Tuttle at Cincinnati, Ohio, and signed "Milton, Rossman Hotel®,
the period of the search covering the dates from May 30, 1936, to June 1,
1936.

Agents contacted MRS. .T.-rSIRBACK, Manager of the Western Union
office, located at Santa Monica, California, and a copy of the telegram seant
to F. C. TUTTLE and signed ®"MILTON, ROSSMAN HOTEL®", was located. It was ascer-
tained thet the telegram was received at the Western Union office from a pay-
station telephone, Santa Monica 81822, anl was received by MRS. S/ITH, one of
the operators. The telegram was received at about 6:15 P.M. on May 31, 1936.
Mrs, Sirback did not desire to bave Agent meke a copy of the telegram but did
permit & burried reading of the same and it was noticed that the message, in-
cluding the signature "Milton", was written by typewriter ani that the name,
*Rossman Hotel, L.A."” was added in handwriting. Inasmmich as the Cincimnati
office will undoubtedly secure the exact wording of this telegram, the con-
tents of same are not being set forth in this report. : -

Mrs., Sirback advised that she knew of no Rosaman Hotel either
in Los Angeles or Santa Monica, California, and that the Rosamore Apartments
referred to above wes the only establ ishment having any similer name, Mrs,
Sirback also advised that at 11:52 A, M,, on June 2, 1936, a telsgram bhad
been received nddressed to "Milton, Personal, Rosaman Hotel, Santa Monica®
from F. C. Tuttle, Cincinnati, Ohio, and that, inammuch as it was belisved
the Rosslyn Hotel in Los Angeles was intended, the message was returned to
the Los Angeles main office for delivery.

The following investigation was conducted at the Roselyn Hotel,
los Angeles, by Speciel Agents F. C. Culberson amd E. K. Merritt, Special Agent

«3-
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Merritt being the reporting agent: Mr, .TOEN&)OLAN, Assistant Manager, Rosslyn
Hotel, was interviewed and informed Agents that there was not at the present
time, nor had there been, any guest registered at the hotel for the past week
by the name of "Milton", but that an attempt had been made by the Western Union
to deliver a telegram about one hour previous to Agents' visit, which was
addressed to "Milton, Rosslyn Hotel", end that this message had been returned
by the Western Union operator in the hotel with a request for further informa-
tion from the sender. Mr. Dolan stated that he would immediately contact the

Los Angeles office in the event there were any inquiries made at the desk for a
telegram, giving the name *Milton®,

~ Photograph of WILLIAM EIMER MEAD was shown to Mr. Dolan, who in
turn showed the photograph to the two clerks on duty, all of whom advised that
they had not seen anybody resembling this individual in or about the hotel,

It was ascertained that the Santa Monica pay-station 81822 from
which the telegram received by F. C. Tuttle was sent was located at 3001 Ocean
Front, Santa Monica, California, which is the address of a Best Drugstore, which
is situated on the board-walk immediately adjacent to the beach and pleasure
pier. Injuiry was made of the clerks on duty at about six P. K. on June 2, 1936,
but nc informetion coulc be eecured regarding & party making @& telephone call
from oce of the booths on the previous Sunday evening. The clerks advised that
on that day the crowds visiting the amusement concessions at the beach wWere ex-
tremely lerge, due to the favorable weather and due to the fact that a double
holiday existed at that time,

Photographs of William Elmer Mead were exhibited to these clerks
but pone of tham could recall having deen anyome in the drugstore resembling
this party. ’

Cn the following morning, June 3, 1936, Speciel Agent E. K.
Merritt contacted E. J. WOLFORD, Manager, Miramer Hotel, Oceen Avenue and Wil-
shire Boulevard, Santa Monics, Californis, which is a large, exclusive hotel,
and the principal hotel of Sante Monica, who advised that there was no one at
the hotel presently or who had been there recently using any of the names of
the individuals mentioned in the teletype from the Cincinnati office dated June
2, 1936,

Photographs of Willier Flmer Mead were shown to Mr. Wolford, es
well as to the clerk and bartender, and they all stated that they had not seen
anybody who resembled the photogreph of this individual,

Agent Kerritt interviewed Mr, L. O'NEIL, Assistant Menager of
the Beverly-Wilshire Hotel, Beverly Hills, Celifornia, which i8 an exclusive
hotel of tret city, snd he also advised that no ipdividuals using the names
referred to in the above teletype had been recent guests of the Beverly-Wilshire.
NMr. O'Neil, together with the room clerk and bertender on duty at the time, was

Y.
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shown photograph of Williem Elmer Mead and they all stated that they h=d not
seen anyone who resembled this iniividuel. -

The writer contacted Mr, JOHNLK]:NG, Assistant uamger,).kAmbaa-
sador Hotel, Los Angeles, which is one of thé larger and more exclusive hotels,
and he advised, after checking the records, that no one using the names of
JENKINSON, MILTON or HUNTINGTON, had been registered during the recent past in
the hotel. Mr. King did not recognize photogrephs of William Elmer Mead and
he exhibited these photographs to the verious room clerks, page boys amd bell-
boys, but none of them could recell having seen an individual at the hotel, or
elsewhere, resembling these photographs., An Identification Order on Mead was
left with Mr, King and he advised that the sams would be placed on the private
bulletin board for the attenticn of all anployees of the hotel, :
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The writer contacted Mr, EDWARD’?!OBERT@N, Assistant Maneger of
the Biltmore Hotel, which is another leading and exclusive hotel in Los Angeles,
and he edvised that no registrations were found for parties using the names
menticned above. Some weeks ago Mr. Robertson was supplied with an Identifica-
tion Order of Williem Elmer Mead end he advised thet he had been constantly on B
the alert to observe this party should he visit the hotel. At the request of
Agent, Mr. Robertson exhibited Mead's photographs to various employees of the
hotel, without results. Mr. Robertson advised that he would from time to time
call the attention of the employees to the ldentification Order on Mead and
recuest that they be on the alert to observe this individual should he appear

at tke hotel,

The telephone directory of Los Angeles was exarined for apart-
oments and hotels with names similer to Rosaman and the following were found:
Rosamoyne Apertmerts, 138 South Berendo; Rosamore Apartments, 649 North Ross-
more, and Rossmore Hotel at 905 East Sixth Street. Agent telephoned each of
the se esteblishments under the pretext of being with Western Union and made
incuiry for a Mr, ¥ilton. Agent wes advised that no one by the name of Milton

was a resident at the se establishments,

Agent ascertained that Mrs., J. SIRBACK has been succeeded as
manager of the Western Union at Santa Monica, California, by Mr., IDEL. Mrs, .
Sirback advised that she had explained to Mr., Immel that this office was in- ;
terested in the telegram forwarded to F. C, Tuttle and requested thet he co-
operate if further demands were made upon him by Agents from this office. /
N

- Agent telephoned Mr, Immel, who agreed to immediately advise
this office in the event a telegrem is received for trenamittal to F. C. Tuttle )
at Cincinnati, Ohio, /

A conference teletype was sent to the Bureau and the Cincinnatd
office under date of June 3, 1936, advising of the results of the above inves-

tigation.
Reference is mede to report of Special Agent B. F. Fitzsimop#
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Jacksonville, Florida, deted February 27, 1936, wherein a lead is set out
for this office to ascertain whether C. S.\ MEAD, Pasadena, Californie, who
registered at the George Washington Hotel, West Palm Beach, Florids, on
October 30, 1935, wes identical with Williem Elmer Mead. The Pasadena
Telephone Directory lists C. 8. Mead, Antos, 717 E. Colorado Boulevard.

Mr. C. S. Mead was interviewed at his place of business and he advised that
he and his wife were in Florida during December, 1935, and that during the
latter part of that month they registered at the George Washington Hotel,
West Palm Beach, Florida, and occupied a room on either the fourth or fifth
floor. Mr. Mecad stated that he was certain that he was not there in Octobdsr,
1935. Mr. Mead was requested to write, "Mr. and Mrs. C. S. Mead, Pasadens,
Cal ifornia™, end this writing wes compared with the tracing forwarded with
reference report and it is undoubtedly the same handwriting.

Mr. Mead was also shown photographs of WILLIAM ELMER MEAD amd -
he advised that he was unacquainted with this individual and, to his knowledge,

has never seen him.

Repart of Special Agent V. B, Criss indicates that William
Elrer Mead wae in the company of LEON FELIX at West Palm Beach, Florida, in
Janusry, 1936, and a lead was set out for this office 1fo make further efforts
to locate Felix, whose wife, under the name of DOROTHY| FISHER, is confined in

the Women's State Prison at Tehachapi, California,

Under date of May 23, 1936, a letter was addressed to the
Women's Stete Prison requesting advice by telegram as to the latest address
of Dorothy Pisher's husband and a reply was received by telegram under date
of May 25, 1936, advising that Felix sent his wife a letter on May 22, 1936,
from the Sheridan Hotel, Minneapolis, Minnesota, The St. Paul office was ad-
vised by telegram on the same date of this information.

Reference report of Special Agent Billings dated March 12,
1936, sets out a lead for this office to determine if Mrs. C. E. WRIGHT,
1625 Vine Street, Hollywood, California, who was listed as a correspondent
of Dorothy Pisher, wife of Leon Felix, was in coptact with Willjem EKlmer Mead
or whether she was a likely contact for other parties of interest in connection
with this investigation. Bince Leon Fel ix was located and interviewed and
denies having been in contact with Mead for several years, it is not balieved
that Mead would be in contact with friemis of Felix's wife; however, Mrs, Wright
should be interviewed for any infommation in her possession regarding Mead am

a lead is being set out for that purposs.

Reference report of Special Agent Billings dated April 28, 1936,
sets out infomation regarding Mrs, CATHER NYBURGER, 1039 South Berendo, Los

Angeles, who is probebly identical with KA ER who corresponded with
Mead during his incarceration in the Coloredo Btate Penitentiary from 171 South

Hoover Street, Los Angeles, On May 23, 1936, & mail cover was requested oo all
mail addressed to Mrs. KNyburger.
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UNDEVELOPED LEADS:
" %he Cincinneti Bureau Office will maintain contact

- -
=

f. with ¥, C. TUTILE of the Peters Cartridge Company
~ in order that advice will be received immediately

in the event further contact is had by him with the
parties who defrauded him of $30,000.00 on May 19,

1936.

The los Angeles Bureau Office at Los Angeles, Calif,,
, will interview MRS, C. E. iRIGHT, 1625 Vine Street,
to determine if she has information regarding Willfam

Elmer Mead.,

.
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Will report the results of the mail cover placed on
- all majl addressed to Mra. CATHERINE NYBURGER, 1039
, South Berendo, and at the conclusion of the thirty-
day mail cover, in the event no infommation of value
i8 received from the cover, will interview Mrs. Ny-
- burger in order to ascertain whether she-bas knowledge
of the present whereabouts of William Elmer Mead.

Will ascertain the identity of S. D. PATTERSON, Elks
C ub, who corresponded with WILLIAV SHAW, Broadway

¥ tel, Salt Lake City, Utah, a8 outlined in reference
lstter from the Selt Lake City office.

PENDING
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